


នៅលើស្ថាបត្រាបស

 សូមអានក្បាលយើងចុះ។

ឱព្រះអម្ចាស់អើយ យើងខ្ញុំសូមអរព្រះគុណព្រះអង្គសម្រាប់សេចក្តីសន្យា នៃការយាងមកអំពីព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដែលជាកន្លែងដែលយើងនឹងជួបប្រជុំគ្នា ដ៏អស្ចារ្យជាកន្លែងដែលគ្មានទីបញ្ចប់នៃ សេចក្តីអំណរនិងបទចម្រៀង ដូចដែល យើងសរសើរទ្រង់ឆ្លងកាត់សម័យកាលដែលគ្មានទីបញ្ចប់នោះដែលនឹងត្រូវមក។ យើងសុំព្រះពររបស់ទ្រង់នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំនៅយប់នេះ។ យើងសុំព្រះទ្រង់នៅលើ ធាងខ្មោចនេះ នៅលើបុគ្គលិក និងគ្រូគង្វាល មិត្តរួមការងារជាគ្រូគង្វាលនិង ទាំងអស់ផ្សេងទៀត។

2 ទូលបង្គំសូមឱ្យទ្រង់ប្រទានពរដល់អ្នកទាំងនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលបាន មកជាច្រើនម៉ាយដើម្បីមកក្នុងអង្គប្រជុំនេះ សូមដាក់ព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា មកលើពួកគេនៅពេលពួកគេធ្វើដំណើរត្រឡប់ទៅផ្ទះរបស់ពួកគេវិញ។ សូម ទ្រង់ប្រទាន ព្រះអម្ចាស់អើយ។ យើងប្រហែលអាចជួបគ្នាជាញឹកញាប់បន្ត ទៀតនៅកន្លែងនេះ ដែលហៅថាដំណាក់របស់ព្រះជាម្ចាស់ដើម្បីថ្វាយបង្គំទ្រង់។ សូមប្រទានពរដល់អស់អ្នកដែលបានរង់ចាំនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ តាម ខ្សែអាត់សម្លេងទូរស័ព្ទ។ សូមឲ្យមនុស្សដែលមិនទាន់បានសង្គ្រោះ អាចរក ឃើញព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ពួកគេ នៅយប់នេះ។ ព្យាបាល ជំងឺទាំងអស់ហើយអ្នកដែលកំពុងរងទុក្ខ ព្រះវរបិតាអើយ អ្នកបំរើទ្រង់កំពុងតែ រាយការណ៍ពីការបំរើនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន!

3 សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នកគ្រប់គ្នា។ វិភាយណាស់ដែលបានមក ទីនេះនៅយប់នេះ។ ខ្ញុំទើបតែបានចូលមកនៅពេលដែលបងប្រុសអរីនីកំពុង ច្រៀងផ្នែកចុងក្រោយនៃបទចម្រៀងរបស់គាត់គឺបទ *នៅលើស្ថាបត្រាបស* ត្រាប។ វាពិតជាកំណាព្យដ៏សែនពិរោះណាស់ ពិតជាពិរោះ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាវា ទាន់ពេលវេលា។ ដូច្នេះឥឡូវនេះ យើងអរគុណខ្លាំងណាស់។

4 ហើយសំរាប់អ្នកទាំងអស់គ្នាដែលបានទន្ទឹងរង់ចាំយប់នេះនៅទូទាំងប្រទេស ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកនឹងនៅទីនេះដើម្បីមើលការរង់ចាំនេះ ការរំពឹងទុកនៅលើមុខរបស់

មនុស្សនៅពេលពួកគេកកស្ទះនៅក្នុងអាគារនៅយប់នេះ។ មានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។

5 យើងចង់ថ្លែងអំណរគុណដល់បងប្រុសជែកមូរ និងបងស្រីម៉ូរ និងបងប្រុសណូលែន បងប្រុសប៊ូតថ្លៃ បងប្រុសប្រោណ ដែលជាសហការីទាំងអស់នេះនៅទីនេះ រោងឧបោសថទាំងមូល និងបុគ្គលិកទាំងមូលសម្រាប់ការអញ្ជើញយើងត្រឡប់មកវិញ។

6 វាពិតជា...ប្រភេទនៃ...មិនអាចនិយាយថាជាជឿនចៃដន្យទេ វាជាស្នាព្រះហស្តនៃព្រះដែលបានធ្វើឱ្យវា។ មានបងប្រុសម្នាក់នៅទីនេះបានសុបិន្តនៅពេលមួយអំពីជឿននេះដែលកំពុងកើតឡើង បាននិយាយ "កំពុងឈរដោយស្លៀកខោពីរនៃម៉ូស្តាសិនប្រទេសឥណ្ឌា។" ហើយនោះជារបៀបដូចគ្នាដែលខ្ញុំកំពុងឈរ នៅពេលដែលខ្ញុំបានហៅទៅបងប្រុសជែកមូរនៅទីនេះ គឺពិតប្រាកដណាស់ (នៅខាសុនរដ្ឋឧឡូរ៉ាដូ) ម៉ូស្តាសិនប្រទេសឥណ្ឌានិងខោលីវ៉ាយពណ៌សមួយគូ។ បងប្រុសឡេអូ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងស្តាប់ ខ្ញុំទើបតែបានជួបអ្នកក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី។ អញ្ចឹង គឺនៅពេលនោះហើយដែលកំណើតនៃការប្រជុំនៅទីនោះ បានកើតឡើង។

7 ឥឡូវនេះវាជាយប់ថ្ងៃអាទិត្យ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកទាំងអស់គ្នានឹងបើកបរពេញមួយយប់ នៅយប់នេះត្រលប់ទៅផ្ទះវិញ អ្នកខ្លះនឹងត្រូវបើកបរនៅពេលព្រឹក។ ខ្ញុំក៏មានពីរថ្ងៃក្នុងការបើកបរទៅមុខដែរ។ ដូច្នោះយើង—យើងនឹងមិនឲ្យអ្នករង់ចាំយូរទេ។ ហើយខ្ញុំនឹងព្យាយាមធ្វើឱ្យរាត្រីនេះជារាត្រីចាស់ដែលបងប្រុសប្រោននិងបងប្រុសជែកនិងយើងទាំងអស់គ្នា ដែលធ្លាប់អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជម្ងឺជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមក យើងនឹងអធិស្ឋានសំរាប់អ្នកជម្ងឺតាមរបៀបដែលយើងបានធ្វើនៅពេលនោះ។

8 ឥឡូវនេះ តើអ្នកអាចលឺខ្ញុំនិយាយទេអ្នកនៅខាងក្រោយ? ខ្ញុំគ្រាន់តែបន្ថយសម្លេងបន្តិចពីព្រោះខ្ញុំស្អក។

9 ហើយដូច្នោះខ្ញុំចង់...គ្រាន់តែជឿនតូចមួយឧប្បត្តិហេតុតូចនេះបានកើតឡើង។ ហេតុអ្វី ពួកគេបានប្រាប់ខ្ញុំក្នុងខណៈពេលមួយ ថាមានបងប្រុសម្នាក់គាត់ប្រហែលជានៅទីនេះក្នុងការប្រជុំនៅយប់នេះ ដែលទើបតែចេញពីនិកាយមកគាត់បានចូលមកស្រីវេត គាត់ចង់លឺអំពីវាជ្យសារ។ ហើយគាត់បានរង្វេង គាត់មិនដឹងថាគាត់នៅទីណាទេ គាត់បានទៅទីប្រជុំជន។ គាត់បានឃើញមនុស្ស

ប្រមូលផ្តុំគ្នាហើយគាត់បាននិយាយថា “តើនេះជាកន្លែងដែលបីលីប្រ្លាហាំនឹងអធិប្បាយឬ?”

10 គេបាននិយាយថា “អត់ទេ តែវាជាកន្លែងដែលលោកបីលីប្រ្លាហាំ កំពុងអធិប្បាយដោយ—ដោយចាក់ខ្សែភាពយន្ត—ខ្សែភាពយន្តមួយ។

11 គាត់និយាយថា “ខ្ញុំសុំទោស ខ្ញុំមកខុសកន្លែងហើយ។”

12 គាត់និយាយថា គាត់បានឡើងមកហើយនិយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ តើខ្ញុំអាចទៅដណ្តើមបាន?” គាត់ក៏ចាប់ផ្តើមដើរតាមផ្លូវឆ្នាំនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាហៅថាម៉េចទេ ទីនោះមានព្រះវិហារដ៏ធំមួយនៅចុងបញ្ចប់ផ្លូវ។ ផ្លូវវដ្តតិចសាស់។ ហើយមានឈើឆ្កាងពណ៌សធំមួយបានលើកឡើងនៅលើព្រះវិហារនោះ។ និយាយថា ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់គាត់ថា “ចូរគ្រាន់តែរក្សាដំណើរទៅមុខ” ក៏បាននិយាយថា...នៅពេលគាត់ទៅដល់ទីនោះ ក៏មាន...និយាយថា “មែនហើយ វាប្រាកដជានៅទីនេះហើយ មានឡានជាច្រើនកំពុងចតនៅជុំវិញ” ហើយបាននិយាយថា “មានកូនក្រមុំនិងកូនកំលោះជាច្រើនបានចេញមកពីព្រះវិហារ។” នោះគឺកាលពីយប់មិញនេះ មានពិធីមង្គលការមួយ ខ្ញុំបានឃើញវាចេញមក។ ព្រះអម្ចាស់បានមានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ នោះហើយ គឺជាអ្វីដែលអ្នកកំពុងចេញពីនិកាយ ដើម្បីចូលទៅកូនក្រមុំទៅជាមួយកូនកំលោះ។” ឃើញទេ? ឃើញទេ?

13 ខ្ញុំបានកត់ចំណាំជាមួយការិយារបស់ខ្ញុំ ពេលដែលកំពុងធ្វើដំណើរតាមផ្លូវ ពីរៀបព្រះច័ន្ទហើយផ្កាយដែលព្យួរនៅខាងលើឈើឆ្កាងដូចដែលយើងបានចូលទៅកាន់វា។ ខ្ញុំគិតស្មាន ខ្ញុំគ្រាន់តែមើលរឿងតូចតាចដូចនោះ ប្រហែលជាប្រភេទនៃការសរសើរការរៀបលើព្រះនិងកិច្ចបំរើរបស់ខ្ញុំ

14 ខ្ញុំបានគិតនៅយប់នេះ នៅតុកសុន វាកើតឡើងចំពោះបងប្រុសវិចទ័រឡឌុច គាត់ជាជនជាតិបារាំងនេះ...គាត់ជាជនជាតិបារាំងពិតប្រាកដ។ ខ្ញុំជឿជាក់ថាខ្ញុំធ្លាប់បានប្រាប់អ្នកនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត គឺនៅពេលដែលខ្ញុំអធិប្បាយព្យាយាមបំបែកនិកាយចេញពីគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ...ហើយបុរសម្នាក់បានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវ...ប្រភេទនៃការនិយាយខ្លីអំពីវា ពីព្រះវិហារនិកាយពេនទីកុស្តដ៏ល្បីល្បាញ។

15 ហើយដូច្នោះ ដានីហេន្រ្តី ខ្ញុំគិតថាគាត់ជាបងប្អូនដ៏ជូនមួយរបស់តារាភាពយន្តឬអ្វីមួយ ហើយគាត់គឺជាពួកបាទីស្ទ ហើយគាត់បានរត់ចុះមកវេទិការហើយ

អោបខ្ញុំហើយនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំសង្ឃឹមថារឿងនេះមិនគួរអោយ
អស់សំណើចទេ ប៉ុន្តែវាអាចជាជំពូកទី ២៣នៃវិវរណៈ។” ហើយនៅពេលដែលគាត់
ចាប់ផ្តើមនិយាយអ្វីផ្សេងទៀត គាត់បានចាប់ផ្តើមនិយាយភាសាដទៃ។

16 ហើយ ជនជាតិបារាំងបីនាក់នេះ...ស្ត្រីបារាំងម្នាក់ (មាឌធំ គឺឡូឆ្លន់ ជា
ស្ត្រីសម្បុរខ្មៅ ដែលមកពីរដ្ឋល្វីសៀនណា នាងអាចនឹងអង្គុយនៅទីនេះនៅ
យប់នេះ) បានសរសេរនៅលើក្រដាសមួយសន្លឹកនូវអ្វីដែលគាត់បាននិយាយ។
បន្ទាប់មកលោក វិចទ័រឡេដុក ដែលជាអ្នកដឹកនាំបានសរសេរដូចគ្នា។ ហើយ
ពួកគេប្រៀបធៀបពាក្យនោះ។ ក៏មានបុរសដែលមានសក់ស (ប្រភេទសក់ពណ៌
ទង់ដែង) ឈរនៅឆ្ងាយដូចដែលគាត់អាចចូលមកដើរឡើងចង់ឃើញកំណត់ត្រា
ទាំងនោះ។ គាត់គឺជាអ្នកបកប្រែភាសាបារាំងនៅ យូអិន ហើយកំណត់ចំណាំទាំង
បីគឺដូចគ្នា។

17 ហើយវាបាននិយាយថានេះ:

*ដោយសារតែអ្នកបានជ្រើសរើសផ្លូវពិបាកជាងនេះ...អ្នកបាន
ជ្រើសរើសវា អ្នកបានយក...ជ្រើសរើសវាដោយការជ្រើសរើសផ្ទាល់ខ្លួន
របស់អ្នក។*

ដ្បិតយើងដឹងថា ម៉ូសេត្រូវធ្វើការជ្រើសរើស។ និយាយថា
*នេះគឺជាវិធីច្បាស់លាស់និងត្រឹមត្រូវ ពីព្រោះវាជាផ្លូវរបស់ខ្ញុំ។
តើវាជា—ការសម្រេចចិត្តដ៏រុងរឿងដែលអ្នកបានធ្វើ!*

បាននិយាយថា

*ដោយសារតែរឿងនេះ ផ្នែកធំនៃស្ថានសួគ៌កំពុងរង់ចាំអ្នក។
ហើយនេះនៅក្នុងអ្វីដែលខ្លួនវាផ្ទាល់ គឺនឹងកើតឡើង ជ័យជំនះដ៏
អស្ចារ្យនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់ព្រះ។*

18 ទាំងបីគឺដូចគ្នា។ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមានវានៅក្នុងព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំយប់នេះ (ខ្ញុំបាន
រកមើលនៅទីនោះប៉ុន្តែខ្ញុំរកមិនឃើញទេ) ជាច្បាប់ចម្លងដើមរបស់វា។

19 ជានិហោស្ត្រីមិនដឹងទេ...ដូចជារូបខ្ញុំដែរ គាត់មិនអាចនិយាយភាសាអង់គ្លេស
បានល្អ បានតែភាសាបារាំង។ ប្រសិនបើអ្នកកត់សំគាល់នៅទីនោះវាដូចជា

ភាសាបារាំងដែរ ពួកគេដាក់កិរិយាសំព្វមុនគុណកិរិយា។ ហើយការបកស្រាយ ក្នុងចំណោមទាំងបីគឺដូចគ្នា។

20 ដានីហេត្រី មានពេលមួយ គាត់ធ្វើ...ដានីប្រហែលជាកំពុងស្តាប់នៅយប់ នេះ។ វិចទ័រដុដក់ប្រហែលជាស្តាប់ដែរ ព្រោះខ្ញុំយល់ថាគាត់ចូលតុកសុន។ ហើយ អ្នកនៅព្រះវិហារនៅតុកសុន នៅរោងឧបោសថ រោងឧបោសថតុកសុនជាកន្លែង ដែលគ្រូគង្វាលគឺបងប្រុសហ្គ្រីន បងប្រុស វិចទ័រឡេដុក ខ្ញុំយល់ថាគាត់នៅក្នុង ការប្រជុំតង់មួយនៅជើងផ្លូវផ្លូវហាយវេលេខ ៨០ ដោយចូលមកតាមផ្លូវនេះ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកនៅទីនោះនៅយប់ថ្ងៃស្អែកឬយប់បន្ទាប់ឬនៅពេលណាមួយ ដែលបានជួបគាត់នៅទីនោះ សូមទៅស្តាប់គាត់។ ហើយដានីអាចនៅជាមួយ គាត់។ ហើយវាអាចប្រហែលជាពួកគេមិនបានស្តាប់ពីត្រសាលនៅយប់នេះផងក៏ មិនដឹង។

21 បន្ទាប់មកដានីបានទៅក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយបាននិយាយថាគាត់កំពុង ដេកនៅទីនោះក្នុងផ្លូវនៅលើផ្ទាំងក្តារ...ក្តារថ្មដែលព្រះយេស៊ូវបានផ្តេកព្រះសព មុនពេលរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់។ ហើយគាត់និយាយថា ភ្លាមៗនោះខ្ញុំកើតមាន គំនិតរបស់ទ្រង់ ហើយបាននិយាយថា គាត់រត់ចេញហើយចាប់ផ្តើមយំ ហើយ គាត់បានដើរនៅខាងក្រៅ។ ហើយគាត់ត្រូវបានគេដឹកនាំ...គាត់គឺជាបុរសម្នាក់ ដែលធ្វើអ្វីៗចេញពីថ្ម។ ខ្ញុំមានន័យថាផ្ទាំងថ្ម។ បាននិយាយថាគាត់បានទៅកន្លែង ដែលពួកគេនិយាយថា ឈើឆ្កាងនៅទីនោះ ហើយគាត់ក៏បើកឡានចុះ...ហើយ គាត់គោះបំណែកថ្មតូចមួយដូច...អូ! កាវ៉េមួយអីញ្ចូបអ្វីមួយដូច្នោះ ដាក់វានៅក្នុង ហោប៉ៅរបស់គាត់ ហើយរីករាយក្នុងអារម្មណ៍ក្នុងការនាំវាមកផ្ទះ។

22 នៅពេលដែលគាត់បានធ្វើដូច្នោះ មានអ្វីមួយបាននិយាយទៅកាន់គាត់ថា “ចូរធ្វើរូបពីរឲ្យបងប្រុសប្រាណហាំភ្ជាប់គ្នាចេញពីវា។” ដូច្នោះគាត់ដាក់វានៅក្នុង ទឹកអាស៊ីត ហើយវាបានផ្លាស់ប្តូរពណ៌ពីថ្មដែលមើលទៅកំបោរធម្មតាទៅជាថ្ម ដែលមានឈាម។ ហើយគាត់បានបង្កើតខ្សែភ្ជាប់។

23 ហើយនៅពេលដែលគាត់អោយពួកវាមកខ្ញុំ គាត់មិនបានកត់សំគាល់ទេ ប៉ុន្តែ ត្រូវតាមរយៈពាក់កណ្តាលនៃតំណភ្ជាប់ទាំងពីរមានខ្សែផ្លូវតូចមួយ។ ខ្ញុំមានវានៅ យប់នេះ ដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកឈឺ។ ឃើញទេ—ជាពណ៌ឈាមដូចជាឈាម ស្រក់ ជាមួយនឹងបន្ទាត់ត្រង់តូចចង្អៀត។ ពិតជាអ្វីដែលទំនាយរបស់ទ្រង់បាន

និយាយថា “ផ្លូវត្រង់ហើយចង្អៀត។” ឃើញទេនៅក្នុងទំនាយ។ ខ្ញុំបានបង្ហាញវាដល់គាត់។

24 ដានីប្រសិនបើអ្នកកំពុងស្តាប់ ឬបងប្រុសឡេដុក នរណាមួយក្នុងចំណោមគាត់ យប់នេះនឹងក្លាយជារាត្រីចាស់បុរាណដែលយើងត្រូវអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកឈឺ។ ខ្ញុំរីករាយក្នុងការដើរត្រង់ផ្លូវតូចចង្អៀតនេះ ជាផ្លូវនៃដំណឹងល្អ ផ្លូវនៃព្រះបន្ទូលជាមួយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង។

25 សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា។ ឥឡូវនេះ អ្នកពិតជាល្អណាស់ក្នុងការនិយាយជាមួយ ហើយបើខ្ញុំនិយាយយូរទៀត ខ្ញុំនឹងនាំអ្នកនៅទីនេះយូរពេកហើយ។ ប៊ីលីបាននិយាយថា យើងមានចន្លោះរវាងបីរយទៅបួនរយនាក់នឹងត្រូវអធិស្ឋានអោយ ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវតែប្រញាប់ជាមួយសាររបស់យើងឱ្យបានលឿនតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន ហើយបន្ទាប់មកអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។

26 ឥឡូវនេះ ទៅដល់ប្រជាជននៅអាហ្សីហ្សូណា នៅរាត្រីថ្ងៃសៅរ៍បន្ទាប់មកយើងបានបញ្ចប់ហើយនៅ (មិនអាចគិតពីឈ្មោះក្រុងនោះ) យូម៉ាដ្ឋអាហ្សីហ្សូណានៅពិធីជប់លៀង ដូច្នេះនៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា យើងនឹងបន្តដំណើរទៅមុខទៀតនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យទៅឡោះអែនជឿន និងកន្លែងដែលត្រូវបានគេព្យាករណ៍ថានឹងនៅទីនោះ។

27 យប់នេះ ខ្ញុំចង់យកអត្ថបទចេញពីបទគម្ពីរ។

28 យ៉ាងណាមិញ ខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅក្នុងហាងកាហ្វេថ្ងៃនេះ នៅអាហារដ្ឋានម៉ូរីសុន បងប្រុសដែក ភរិយាគាត់ ហើយខ្ញុំនិងភរិយាខ្ញុំ។ យើងបានទៅភោជនីយដ្ឋានម៉ូរីសុនដើម្បីមានពេលជាមួយគ្នា យើងមិនបាននៅខាងក្រៅទេ ឯពួកស្ត្រីក៏មិនដែលបាននៅជាមួយគ្នាដែរ។ មានមិត្តរ៉យក្មេងម្នាក់បានដើរមករកខ្ញុំ ឈ្មោះរបស់គាត់គឺលោកគ្រីន គាត់ជាឪពុករបស់បងប្រុសភារីគ្រីន។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេបងប្រុស ប្រាណហាំ អ្នកកំពុងនិយាយអំពី ‘ភីនចននី’ នៅយប់ផ្សេងទៀត។” វាពិតជា...តើវាជាអ្វីទៅ? ម្តួលប៉ុបប៊ី។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកកំពុងនិយាយអំពី ‘ភីនចននី’” បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងឲ្យវាទៅអ្នក ‘ភីនចននី’” ហើយគាត់បានឲ្យវាមកខ្ញុំ។

29 ឥឡូវនេះ នោះគឺជា “បូណ៌ចននី” ដែលមិនមែនសម្រាប់ចងសក់ឡើយ។ លោកបាននិយាយថា “បូណ៌ចននី” បាននិយាយថា—គាត់បានប្រើវាអស់ជាច្រើន ឆ្នាំហើយដើម្បីចំណាំទំព័រព្រះគម្ពីររបស់គាត់។ ដូច្នេះគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹង ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវបូណ៌ចននីមួយ ដូច្នេះបងប្រុសគ្រីន ប្រសិនបើអ្នកនៅទីនេះឬបាន ស្តាប់ “បូណ៌ចននី” ជាមនុស្សដែលគួរអោយជឿជាក់។

30 ឥឡូវនេះយើងចង់ចូលទៅក្នុងព្រះគម្ពីរភ្លាមៗ។ ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកបើក ជាមួយខ្ញុំឥឡូវនេះទៅទំនុកដំកើងលេខ ៥៥ ហើយបន្ទាប់មកទៀតម៉ាថាយ ជំពូក៣។ ហើយប្រធានបទយប់នេះគឺជាប្រធានបទរបស់បងប្រុសអេននី: នៅ លើស្នាបនៃព្រាបស។ ឥឡូវ ខ្ញុំមិនអាចកត់ចំណាំនិងបទគម្ពីរទាំងអស់បានទេ ដែលខ្ញុំទៅដល់ទីនេះ ព្រោះខ្ញុំបានរំលងពីរបីខហើយ ព្រោះខ្ញុំបានសន្យានិងរាជ្យ សារ។

31 ព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ សំរាប់យូម៉ានៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍ស្អែកនេះ ខ្ញុំចង់ អធិប្បាយ: លក្ខខណ្ឌសម្រាប់ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់ សព្វព្រះហឫទ័យ។

32 នៅក្នុងទំនុកតម្កើង ៥៣...ខ្ញុំសូមទោសគឺនៅទំនុកតម្កើង ៥៥។

ឱព្រះអង្គអើយ...(សូមអភ័យទោស? ៥៥ មែនហើយ។)

ឱព្រះអង្គអើយ សូមផ្ទៀងព្រះកាណ៍ស្តាប់សេចក្តីដែលទូលបង្គំ អធិស្ឋាន...សូមកុំលាក់ព្រះអង្គនឹងពាក្យដែលទូលបង្គំទូលអង្វរឡើយ

សូមសំកាំងស្តាប់ ហើយឆ្លើយមកទូលបង្គំផងទូលបង្គំអន្ទះអន្ទែង ហើយចូរដោយសេចក្តីទុក្ខព្រួយរបស់ទូលបង្គំ

គឺដោយព្រះសំឡេងរបស់ខ្មាំងសត្រូវនឹងសេចក្តីសង្កត់សង្កិន របស់មនុស្សអាក្រក់ដ្បិតគេទំលាក់ការទុច្ចរិតមកលើទូលបង្គំព្រមទាំង បៀតបៀនទូលបង្គំដោយសេចក្តីកំហឹង

ចិត្តទូលបង្គំអន្ទះសានៅក្នុងខ្លួនហើយសេចក្តីស្វែងខ្លាចចំពោះ សេចក្តីស្តាប់បានគ្របសង្កត់លើទូលបង្គំ

ទូលបង្គំបានកើតមានសេចក្តីភ័យខ្លាច ហើយញាប់ញ័រសេចក្តី តក់ស្លុតបានបង្រួបទូលបង្គំហើយ

នោះទូលបង្គំបានពោលថាឱបើសិនណាជាមានស្លាបដូចជាព្រាប
ទៅវានោះអញនឹងហើរចេញទៅ ឲ្យបានសេចក្តីសុខ។

អើ យ៉ាងនោះទូលបង្គំនឹងបានទៅឆ្ងាយស្នាក់នៅឯទីរហោស្ថានវិញ។
សេឡា។ (សេឡាមានន័យថា “អាម៉ែន”)

33 ស្តេចដាវីឌជាអ្នកស្រឡាញ់ទីរហោស្ថាន នៅពេលដែលគាត់មានទុក្ខកង្វល់
ហើយប្រជារាស្ត្រមិនជឿជាក់លើគាត់ ហើយសត្រូវបានគ្របលើគាត់ គាត់បាន
និយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំមានស្លាបដូចជាព្រាបខ្ញុំនឹងហើរទៅកាន់ទីរហោស្ថាន
ឲ្យបានសេចក្តីសុខសាន្ត” តើខ្ញុំបានគិតរឿងដូចគ្នានេះប៉ុន្មានដងហើយ! ប្រសិនបើ
ខ្ញុំអាចដកកាំភ្លើងចេញពីជញ្ជាំង ខ្ញុំបោះជំរុំចេញទៅក្រៅនៅទីរហោស្ថាន ហើយ
មិនរិលត្រឡប់មកវិញឡើយ។ ខ្ញុំបានសូមព្រះអម្ចាស់ប្រសិនបើខ្ញុំអាចរស់នៅ
ហើយឃើញថ្ងៃនោះ...ខ្ញុំមិនដែលចង់បានពិធីបុណ្យសពទេ ខ្ញុំបាននិយាយ
ថា“ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើបានគឺនឹងចេញទៅក្រៅក្នុងព្រែកនៃឯណាមួយដាក់សក់
ពណ៌ទង់ដែង ក្នុងព្រៃក្រាស់...”

34 នោះជាកាំភ្លើង ខ្ញុំសូមទោស ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំនិយាយដោយសារភរិយាខ្ញុំអង្គុយនៅ
ទីនោះ។ អ្នកដឹងទេកាំភ្លើងនោះដែលបងប្អូននៅទីនេះបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំកាលពីប៉ុន្មាន
ឆ្នាំមុន ខ្ញុំបានសំលាប់សត្វហាសិបប្រាំក្បាលក្នុងហ្គេមជាមួយវា ដោយបាញ់មិន
ខុសណាមួយឡើយ ពួកគេខ្លះមានចម្ងាយប្រាំពីរទៅប្រាំបីរយយ៉ាតឯណោះ។ ខ្ញុំ
ហៅវាថា“អាទង់ដែង” ពីព្រោះប្រពន្ធខ្ញុំសម្បុរភ្លេត ដូច្នេះនាងបាននិយាយថាខ្ញុំគិត
ពីកាំភ្លើងជាងបានគិតដល់នាង។ ប៉ុន្តែ...

35 ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ដាក់វានៅលើដើមឈើ ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់សូមឲ្យ
យ៉ូសែបរកឃើញវានៅថ្ងៃណាមួយ” ខ្ញុំចូលចិត្តយកស្លាបព្រាបហើយហោះទៅ
ឆ្ងាយ។

36 ប៉ុន្តែដូចជាពេលមួយ ឡើងទៅលើភ្នំ ហើយមើលឥន្រ្ទី ហើយឃើញវាហោះ
ទៅឆ្ងាយ (អ្នកដឹងពីរឿងរ៉ាវរបស់ខ្ញុំ) ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាល្អណាស់នៅទីនេះ
ព្រះអម្ចាស់ ដូចពេត្រុសបាននិយាយថា “យើងអាចសាងសង់រោងខ្មោចចំចំនួន
បី” ចុះនៅជើងភ្នំមានអ្នកជម្ងឺនិងអ្នករងទុក្ខកំពុងរង់ចាំ អ្នកបាត់បង់និងអ្នកស្លាប់
កំពុងរង់ចាំ។” ដូច្នេះចូរយើងធ្វើអ្វីដែលយើងអាចធ្វើបានពេលវាកំពុងថ្ងៃ ហើយ
ថ្ងៃណាមួយនឹងមាន...ស្លាបរបស់ឥន្រ្ទីសនឹងចុះមក ទ្រង់នឹងនាំយើងទៅឆ្ងាយ។

37 ឥឡូវនៅក្នុងម៉ាថាយ ៣:១៦ ខ្ញុំចង់អាន ១៦ និង ១៧។

កាលព្រះយេស៊ូវបានទទួលបុណ្យជ្រមុជហើយ នោះទ្រង់យាងឡើង
ពីទឹកក្លាម ស្រាប់តែមេឃក៏បើកឡើង ឲ្យទ្រង់ឃើញព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ
យាងចុះមកដូចជាសត្វព្រាប ក៏សណ្ឋិតលើទ្រង់

នោះមានព្រះស្រីទៀងចេញពីមេឃថា នោះជាកូនស្ទូនភ្ញារបស់អញ
ជាទីពេញចិត្តអញណាស់។(ហៅម្យ៉ាងទៀតថា “ជាទីអញចង់គង់នៅ”)

38 ឥឡូវនេះយើងចង់និយាយពីរបីនាទីអំពីបក្សីនេះ។ សត្វព្រាបតែងតែជាបក្សី
មួយដែលខ្ញុំចូលចិត្តជាងគេ។ ហើយបើគិតអំពីសត្វព្រាប សត្វព្រាបគឺពិតជា...
ហើយលលកគឺជាបក្សីតែមួយ។ លលកគឺជាសត្វព្រាបក្នុងស្រុក។ ពួកគេទាំងពីរ
គឺជាគ្រួសារតែមួយ។ ខ្ញុំបានមើលវាហើយវាជាក្រុមគ្រួសារតែមួយ។ សត្វព្រាបព្រៃ
និងព្រាបស្រុកពួកគេទាំងពីរជាក្រុមគ្រួសារតែមួយ។ ទំលាប់របស់បក្សីទាំងនេះ
ពិតជាល្អ។

39 ខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅទីនេះ ពីរបីឆ្នាំកន្លងមកហើយ នៅក្នុងការប្រជុំតង់មួយ
នៅទីនេះជាមួយបងប្រុស ម៉ូរេ នៅលើប្រធានបទ កូនចៀមនិងសត្វព្រាប។ ខ្ញុំ
គិតថាអ្នកទាំងអស់គ្នានៅចាំបាន ហើយនិងរបៀបដែលសត្វព្រាបគឺជាបក្សីដែល
ស្អាតបំផុតដែលយើងមាន ហើយកូនចៀមគឺជាសត្វដែលស្អាតជាងគេបំផុតដែល
យើងមាន។ ពួកគេទាំងពីរបក្សីនិងសត្វយញ្ញបូជា។

40 តើវាស្រស់ស្អាតយ៉ាងដូចម្តេចនៅទីនេះដូចជាព្រះយេស៊ូវគឺជាកូនចៀម
ហើយព្រះជាម្ចាស់ជាព្រាប។ ហើយសត្វព្រាបនឹងមិនរស់នៅក្នុងរូងសត្វចចក
ទេ ព្រោះវាមិនមែនជាធម្មជាតិរបស់វា។ វាមិនអាចអាស្រ័យលើសត្វឆ្កែបានទេ
ធម្មជាតិរបស់វាគឺមិនត្រឹមត្រូវទេ។ វាត្រូវតែនៅលើកូនចៀម។ ធម្មជាតិទាំងពីរ
ត្រូវតែដូចគ្នា។ ហើយនោះជាវិធីដែលយើងត្រូវមាន លក្ខណៈរបស់យើង
ត្រូវតែផ្លាស់ប្តូរពីការគ្រហឹមរបស់មនុស្សមានបាបរហូតដល់ភាពស្អាតបូករបស់
កូនចៀម។

41 ហើយតើអ្នកបានដឹងទេថាសត្វព្រាប ដឹកនាំសត្វចៀម? ហើយសូម
កត់សម្គាល់ កូនចៀមបោះបង់អ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់មានទៅឲ្យព្រាប។ ហើយ
មើលចុះកន្លែងដែលព្រាបបានដឹកនាំទ្រង់គឺទៅឯឈើឆ្កែសម្រាប់អំពីបាប
របស់យើងទាំងអស់គ្នា។

42 ឥឡូវនេះ សត្វព្រាហ្ម...ព្រះចង់យកសត្វព្រាហ្មធ្វើជាតំណាងនៃព្រះរាជបុត្រា ទ្រង់ គឺទ្រង់តំណាងដោយសត្វស្អាតបំផុតនិងស្អាតបូកបំផុតនៅលើផែនដី សត្វ មួយនៅលើផែនដី ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់តំណាងអង្គទ្រង់ផ្ទាល់នៅ ឋានសួគ៌គឺដោយបក្សីដ៏ស្អាតត្រង់និងស្អាតបំផុតនៅទីនោះ ជាសត្វព្រាហ្ម។

43 ឥឡូវនេះ សត្វព្រាហ្មមានភាពខុសប្លែកគ្នា វាមានការប្រែប្រួលផ្សេងៗ គ្នាជាច្រើន។ ជាធម្មតាព្រាហ្មរបស់យើងគឺជាប្រភេទបក្សីដែលមើលទៅមាន ពណ៌ប្រផេះ។ ហើយបន្ទាប់មកវាបូល យំ ហើយបន្ទាប់មកមានព្រាហ្មល្ងាច។ មានការហៅផងដែរថាជាព្រាហ្មស្នូលរ៉ា ដែលយើងមាននៅផ្ទះ វាមានពណ៌ប្រផេះ បន្តិច។ មានឆ្កែក្រហមនៅលើស្ថាបរបស់គាត់។ មានប្រភេទផ្សេងៗគ្នាជាច្រើន នៃសត្វព្រាហ្ម ហើយពួកវាមានពណ៌ខុសៗគ្នា។ ដូច្នេះវាមានអ្វីដូចគ្នានៅក្នុងសត្វ លលក។

44 ឥឡូវ សត្វព្រាហ្មជាសត្វដែលត្រូវបង្កើតយ៉ាងចម្លែកណាស់ ពីព្រោះទំលាប់ របស់វាមិនអាចស៊ីអ្វីដែលមិនស្អាតបានឡើយ។ វាមិនអាចធ្វើបានទេ ពីព្រោះវា មិនបានបង្កើតសំរាប់ការនោះទេ។

45 ឥឡូវ ខ្ញុំតែងតែនិយាយអំពីសត្វព្រាហ្មដែលជានិមិត្តរូបនៃព្រះ និងសត្វក្អែក ជានិមិត្តរូបនៃមនុស្សលាក់ពុត។ សត្វក្អែកអាចទំលើគ្រោងឆ្អឹងដែលងាប់ហើយ ស៊ីសាច់ងាប់នោះពេញមួយថ្ងៃ ហើយហើរចេញទៅក្នុងទីវាលហើយស៊ីស្រូវសាលី ជាមួយសត្វព្រាហ្ម។ ប៉ុន្តែសត្វព្រាហ្មអាចស៊ីស្រូវសាលីបានប៉ុន្តែវាមិនអាចស៊ី គ្រោងឆ្អឹងដែលងាប់បានទេ។ ឃើញទេ? វាមិនអាចធ្វើបានទេ ក្រពះវាមិនអាច ដាក់បានទេ។ ហើយខ្ញុំឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានជាវាមិនអាចធ្វើបាន។ ពួកគេទាំងពីរ ជាសត្វស្លាប់ដូចគ្នាហើយជាបក្សីទាំងដូចគ្នា។ តែហេតុអ្វី? វាជាវចនាសម្ព័ន្ធរបស់ ពួកគេ។

46 នោះហើយជារបៀបដែលវាកើតឡើងជាមួយគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ។ វា... គ្រាន់តែជាគ្រីស្ទាននិកាយ អាចទទួលយកអ្វីទាំងអស់បាន ប៉ុន្តែគ្រីស្ទាន ពិតប្រាកដដែលកើតជាថ្មីមិនអាចទទួលរបស់របស់លោកីយនេះទេ។ គាត់ សាងសង់ខុសគ្នា។

47 ខ្ញុំបានរកឃើញថាសត្វព្រាហ្មមិនមានប្រមាត់ទេ។ គឺគ្មានប្រមាត់នៅក្នុងខ្លួន សត្វព្រាហ្មឡើយ ពីព្រោះវាមិនត្រូវការវាទេ។

48 ដូច្នេះហើយ នោះជារបៀបរបស់ជាគ្រីស្ទាន គាត់មិនត្រូវការភាពល្វីងដូចតំ
 ទេ ព្រោះ គាត់អាចបរិភោគអាហាររបស់ព្រះបាន។ ហើយវាមិនមែនយកភាព
 ល្វីងដូចតំដើម្បីវិលយនោះទេ។ គឺទទួលយកសេចក្តីស្រឡាញ់ ឃើញទេ ដូច្នេះ
 គាត់...ដើម្បីវិលយអាហារ។ ភាពដូចតំ “អូ” ពួកគេនិយាយថា “ល្អ...” ពួកគេ
 ខុសគ្នាជាមួយវា។ ប៉ុន្តែសេចក្តីស្រឡាញ់តែងតែទទួលបានវា គឺជាព្រះបន្ទូល
 របស់ព្រះ។

49 ឥឡូវ វាគ្មានប្រមាត់ទេ ដូច្នេះហើយទើបវាមិនអាច...វាប្រឆាំងនឹងគាត់បើឲ្យវា
 ស៊ីអ្វីដែលអាក្រក់។ ហើយប្រសិនបើគាត់ចង់ស៊ីវានឹងសម្លាប់គាត់។ ប៉ុន្តែមិនមាន
 គ្រោះថ្នាក់ណាទេ ព្រោះវានឹងមិនស៊ីវាដាច់ខាត ព្រោះគាត់គ្មានចំណង់សម្រាប់
 វាទេ។

50 នោះជាវិធីជាមួយគ្រីស្ទានពិតមួយ។ តើអ្នកដឹងទេគ្រីស្ទានពិតគឺមិនមាន
 បាបសូម្បីតែមួយដែលអាចដាក់ទោសគាត់? ដាវីឌបាននិយាយថា “មានពរ
 ហើយអ្នកណាដែលព្រះមិនអនុញ្ញាតឲ្យធ្វើបាប។” នៅពេលអ្នកត្រូវបានលាង
 សំអាតដោយព្រះលោហិតរបស់កូនចៀម (មិនមែនធ្វើជាជឿទេ ប៉ុន្តែជឿពិត—ព្រះ
 លោហិតរបស់កូនចៀម) ព្រះជាម្ចាស់មិនដាក់ទោសអ្នកនូវអ្វីដែលបានធ្វើនោះ
 ទេ ព្រោះអ្នកស្ថិតនៅក្រោមព្រះលោហិត ហើយទ្រង់មិនបានឃើញទេ។ មានការ
 លះបង់ឈាម រឿងតែមួយគត់ដែលទ្រង់អាចមើលឃើញអ្នកគឺនៅក្នុងវិធីដែលទ្រង់
 បានឃើញអ្នកមុនគ្រឹះនៃលោកីយ៍ នៅពេលដែលទ្រង់ដាក់ឈ្មោះអ្នកក្នុងសៀវភៅ
 ជីវិតរបស់កូនចៀម។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់អាចមើល ពីព្រោះអ្នកគឺជាអ្នកដែលទ្រង់
 បានលោះពីអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលបានធ្វើរួចហើយ អ្នកត្រូវបានទឹកនាំទៅឯឈាមរបស់
 កូនចៀម។ ដូច្នេះហើយទើបគ្មានប្រមាត់នៅក្នុងអ្នកគ្មានភាពមិនស្អាតនិងទម្លាប់
 នៅក្នុងអ្នករាល់គ្នាឡើយ ព្រោះព្រះលោហិតរបស់កូនចៀមបានធ្វើដូច្នោះ។ ហើយ
 ព្រះទ្រង់មិនអាចដាក់ទោសអ្នកបានទេ បន្ទាប់ពីអ្នកមានដង្ហាយលោះបាបនៅ
 ទីនោះរង់ចាំអ្នក។

51 “អើអ្នកនិយាយថា “បើដូច្នេះតើអាចឱ្យបន្ទប់ខ្ញុំច្រើនបានទេបងប្រុសប្រាណ
 ហាំ នោះខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំចង់ធ្វើបាន។” ខ្ញុំតែងតែធ្វើជានិច្ច។ ប៉ុន្តែកាលណា
 បុរសម្នាក់អាចឃើញអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើសម្រាប់គាត់ ហើយបង្វែរមកធ្វើអ្វី
 ដែលផ្ទុយនឹងទ្រង់ វាបង្ហាញថាគាត់មិនដែលបានទទួលព្រះគ្រីស្ទទេ។

52 ខ្ញុំមានប្រពន្ធម្នាក់អង្គុយនៅខាងក្រោយនោះ។ នាងមានអាយុតិចជាងខ្ញុំ ដប់ឆ្នាំ ហើយមានសក់ពណ៌ប្រផេះដូចខ្ញុំដែរ។ មូលហេតុគឺដោយសារតែនាង ឈរនៅចំពោះមុខខ្ញុំ—និងពិភពខាងក្រៅ។ ប្រសិនបើខ្ញុំទៅបរទេសហើយខ្ញុំ...តើ នេះមិនមែនជាប្រភេទគ្រួសារដែលត្រូវរស់នៅទេឬ ប្រសិនបើខ្ញុំយកគ្រួសារខ្ញុំមក ជាមួយហើយខ្ញុំនិយាយថា “មើល លោកស្រីប្រាណហាំចង់នៅទីនេះដើម្បីដឹងថា អ្នកគឺជាលោកស្រីរឿមប្រាណហាំ។ អ្នកមិនអាចមានប្តីផ្សេងទៀតបានឡើយ ពេលដែលខ្ញុំទៅបាត់។ កុំយកភ្នែកសម្លឹងមើលប្រុសផ្សេង” និងទាំងអស់នេះ។ “កុំចែចង់វាឡើយ។ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើដូច្នោះមែន នៅពេលខ្ញុំត្រលប់មកវិញខ្ញុំនឹង លែងលះអ្នក”

53 ហើយនាងបានងាកមកហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះ បុរសល្អរបស់ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំ ចង់ប្រាប់អ្នកអ្វីមួយផងដែរ។ អ្នកមិនត្រូវយកស្រ្តីផ្សេងទៀតពេលអ្នកចេញទៅបាត់ ឡើយ។ អ្នកមិនត្រូវធ្វើរបបនេះរបបនោះទេ។ ប្រសិនបើអ្នកធ្វើដូច្នោះមែន នោះ សូមពិចារណាការលែងលះពេលអ្នកត្រលប់មកដល់ផ្ទះវិញចុះ។”

54 ឥឡូវនេះ តើនេះមិនមែនជាគ្រួសារដែលមានសេចក្តីស្រឡាញ់ទេឬអី? ឃើញទេ? អត់ទេ! ប្រសិនបើខ្ញុំពិតជាស្រឡាញ់នាង...ទោះបីយ៉ាងណាខ្ញុំ ជឿថាប្រសិនបើខ្ញុំបានធ្វើខុសហើយអិលចូលទៅធ្វើអ្វីខុស ខ្ញុំជឿថានាងនឹង អភ័យទោសឱ្យខ្ញុំពីព្រោះនាងស្រឡាញ់ខ្ញុំ។ ហើយប្រសិនបើនាងបានធ្វើខុស ដូច្នោះ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងអភ័យទោសឱ្យនាង។ ប្រាកដណាស់ព្រោះខ្ញុំស្រលាញ់ នាង។ តែបើខ្ញុំស្រលាញ់នាងបែបនេះ ដរាបណាខ្ញុំស្រលាញ់នាងដូច្នោះនាង គ្មានការព្រួយបារម្ភទេ។ ទោះបីជានាងអភ័យទោសឱ្យខ្ញុំក៏ដោយ ខ្ញុំមិនធ្វើបាប នាងដែលគ្មានកំហុសទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានអារម្មណ៍សោកស្តាយសម្រាប់បុរស ក្នុងលោក ខ្ញុំមិនអាចរង់ចាំសូម្បីមួយនាទី ខ្ញុំនឹងប្រាប់នាងអំពីអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ ព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់នាង។ មែនហើយ នោះ...ប្រសិនបើខ្ញុំស្រឡាញ់នាងដោយ សេចក្តីស្រឡាញ់ហ្វឺលីអូដូច្នោះ នោះតើសេចក្តីស្រឡាញ់អាហ្សា ប្រើរបស់ខ្ញុំចំពោះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធំជាងអំបាលម៉ានទៅ?

55 ទោះបីខ្ញុំប្រហែលចេះជក់បារីក៏ដោយ ខ្ញុំមិនដែលជក់ទេក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែ ទោះបីជាខ្ញុំជក់ ទ្រង់អាចនឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំសម្រាប់ការនោះ ខ្ញុំជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ប្រសិនបើខ្ញុំចេះផឹក ខ្ញុំមិនដែលផឹកស្រាទេនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាទ្រង់

នឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំសម្រាប់ការនោះ។ ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ខ្លាំងណាស់ (ព្រះជួយ ខ្ញុំ) ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើអ្វីដូចនោះទេឃើញទេ ព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ របស់ទាំងនោះត្រូវ បានបាត់បង់ពីខ្ញុំ ពីព្រោះនៅពេលដែលទ្រង់ផ្លាស់ប្តូរខ្ញុំពីសត្វក្អែកទៅជាសត្វព្រាប វាធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នានៅចំណង់អាហាររបស់ខ្ញុំ ហើយអ្វីៗបានចាកចេញពីខ្ញុំ បន្ទាប់មកអំពើបាបមិនត្រូវបានកំណត់ចំពោះខ្ញុំទេ ពីព្រោះខ្ញុំមិនមានគោលបំណង ធ្វើវា មិនមែននៅក្នុងខ្ញុំទេដែលធ្វើវា។

56 ឥឡូវនេះរឿងដ៏អស្ចារ្យមួយទៀតអំពីសត្វព្រាបនេះ។ គាត់ជាបក្សីចម្លែក។ តើ អ្នកធ្លាប់ឃើញបក្សីទាំងអស់...

57 បក្សីមួយដែលខ្ញុំចូលចិត្តជាងគេគឺរ៉ូប៊ីន។ ឥឡូវនេះ ក្មេងប្រុសទាំងអស់គ្នា សូមកុំបាញ់រ៉ូប៊ីនរបស់ខ្ញុំទៅ ឃើញទេ ព្រោះខ្ញុំមិនចង់អោយអ្នកធ្វើបែបនោះ ទេ។ រ៉ូប៊ីនរបស់ខ្ញុំ អ្នកដឹងទេតើវាមានទ្រូងក្រហមយ៉ាងដូចម្តេច? អ្នកដឹងទេ មានថ្ងៃមួយមានបុរសម្នាក់កំពុងស្លាប់ឈឺធ្លាង គ្មាននរណាម្នាក់អាចជួយគាត់ បានទេ ព្រះជាម្ចាស់បានបោះបង់ចោលបុរសនោះ ហើយគាត់បានស្លាប់ហើយ។ ព្រះហស្តរបស់ទ្រង់មានដែកគោលនិងជើងនិងចំហៀងរបស់ទ្រង់ហូរឈាម មុដ នៅលើក្បាលគឺជាបន្ទាដែលមានឈាមហូរនៅលើព្រះភ័ក្ត្ររបស់ទ្រង់។ ហើយ នៅទីនោះគឺជាបក្សីតូចមួយដែលបានឆ្លងកាត់គឺបក្សីត្នោតតូចមួយ។ ហើយគាត់ បានក្រឡេកមើលគឺជា...គិតថាវាជាការមើលឃើញគួរឱ្យអាណិតបំផុតដែល គាត់បានឃើញ។ ហើយគាត់បានដឹងថាគាត់គ្រាន់តែជាបក្សីតូចមួយប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែគាត់បានក្រឡេកមើលដែកគោលដ៏ធំសម្បើមដែលពួករ៉ូប៊ីនដ៏ឃោឃៅនោះ បានបោះនៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់ ហើយគាត់បានហោះចូលជាមួយចំពុះតូចរបស់ គាត់ ហើយព្យាយាមទាញពួកគេឱ្យរលុង។ ទ្រូងរបស់វាត្រូវជោគជាំដោយឈាម ចាប់តាំងពីពេលនោះមកវាក៏ប្រែជាក្រហម។ ខ្ញុំចង់ឲ្យទ្រូងរបស់ខ្ញុំក្លាយជាខែល ដែលប្រឡាក់ដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ផងដែរ នៅពេលដែលខ្ញុំមកជួបទ្រង់។ ខ្ញុំចូលចិត្តរ៉ូប៊ីនតូចនោះ។

58 ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងទេ រ៉ូប៊ីនតូចត្រូវដូតទឹក។ ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងទេ សត្វព្រាបមិនចាំបាច់ ទេ។ ទេ។ វាមានប្រភេទប្រេងមួយនៅខាងក្នុងវា ដែលធ្វើអោយវាស្អាតពីខាងក្នុង មកក្រៅ។ អ្នកមានធ្លាប់ដឹងទេ? សត្វព្រាបមានដូច្នោះ! សត្វព្រាបមានប្រេង ខ្លួនឯង។ តើអ្នកធ្លាប់ចាប់យកមួយមើលទេ? មានក្លិននោះលើវាជាក្លិនសត្វព្រាប

ឬអ្វីដូច្នោះ? នោះគឺជាប្រេងដែលត្រូវបានផលិតពីខាងក្នុងរបស់វា។ រាងកាយរបស់វាបង្កើតជាក្រពេញប្រេងដែលរក្សាស្ថាប័នរបស់វាឲ្យតែងតែស្អាតពីខាងក្រៅព្រោះវាស្អាតពី ក្នុងមកក្រៅ។ ត្រូវហើយ។ វាជាបក្សីតូចអស្ចារ្យ។

59 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថា អ្នកអាចបាញ់ពួកគេនៅទីនេះ ខ្ញុំគិតថានៅក្នុងរដ្ឋ ល្វីសៀនណា។ កុំធ្វើដូច្នោះ! អូ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ខ្ញុំគិតថាប្រសិនបើខ្ញុំឃ្លានវាមិនអីទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចទាញកេះកាំភ្លើងបាញ់វាបានទេ បើទោះជាខ្ញុំត្រូវធ្វើក៏ដោយ។

60 មាន...សត្វព្រាបមានរឿងចម្លែកអស្ចារ្យនៅក្នុងគ្រួសាររបស់យើង។ ថ្ងៃមួយនៅពេលដែលជីដូនរបស់ខ្ញុំ...គាត់មកពីទីនេះពីកេនតាក់គី ចុះពីឆឹកគីមក។ គាត់បានស្លាប់ ជាស្រ្តីខ្សោយម្នាក់ ហើយគាត់គឺ...ពួកគេមាន...ខ្ញុំគិតថាពួកគេហៅវាថាជារបេងឬអ្វីមួយ។ គាត់បានស្លាប់ ហើយជីតាបានលុតជង្គង់នៅក្បែរគ្រែ។ ខណៈពេលដែលម៉ាម៉ា មីងប៊ីទី អ្នកមីងហ្សឺរលី ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានលុតជង្គង់នៅជុំវិញគ្រែ។ ពូលាលី (ប៊ីធីតូច ក្មេងប្រុសអាយុបួនឆ្នាំ) ទារក ម៉ាម៉ានិងអ្នកចាស់ជាងគេ មានអាយុប្រហែលដប់ពីរឆ្នាំ។ ហើយគាត់បានសិតសក់ខ្មៅរបស់គាត់ចេញនៅលើគ្រែ ហើយនាងចាប់ផ្តើមច្រៀងថា“ចូនៃសម័យកាល សូមជួយខ្ញុំ ចូរលាក់ខ្ញុំនៅក្នុងទ្រង់” នៅពេលដែលនាងបានស្លាប់។ ជីតានៅពេលនោះមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ។ ខ្ញុំបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឱ្យគាត់នៅអាយុប៉ែតសិបប្រាំពីរឆ្នាំក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅឯជើងទន្លេនៅទីនោះជាកន្លែងដែលទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានលេចមក។

61 ប៉ុន្តែខណៈពេលដែលនាងកំពុងច្រៀងចំរៀងនេះ ជាមួយនឹងដៃទន់ខ្សោយរបស់នាងគ្រឿងទៅលើអាកាស មានសត្វព្រាបមួយបានហើរទំនៅមាត់ទ្វារ។ មកនៅជុំវិញចុះនៅលើក្បាលនៃគ្រែ បានចាប់ផ្តើមថ្ងូរ។ ព្រះបានយកព្រលឹងរបស់គាត់ទៅ។

62 ខ្ញុំបានទៅទីក្រុងឡុង ប្រទេសអង់គ្លេសជាមួយបងប្រុសជែកនិងជាមួយបងប្រុស ហ្គូដុនលិនសេ ហើយមានស្រ្តីម្នាក់ឈ្មោះថាប៊ូរិនណែធីងហ្គូល (ខ្ញុំគិតថាជាចៅស្រីជីអស្ចារ្យម្នាក់ ឬខ្សែស្រឡាយអ្វីមួយនៃប៊ូរិនណែធីងហ្គូល) ដែលបានសរសេរសំបុត្រមកខ្ញុំដូចច្រើនច្បាប់។ នាងបានចុះមកពីអាហ្វ្រិកខាងត្បូងដោយមានជំងឺមហារីក។ ហើយនាងមានរូបភាពមួយ អ្នកបានឃើញវានៅក្នុង

សៀវភៅ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញទេក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំជឿថា បងប្រុសដែក នៅជាមួយខ្ញុំនៅថ្ងៃនោះ។ យើងបានចូលទៅផ្ទះរបស់អ្នកដឹកនាំម្នាក់នៅផ្លូវដើរ ខាងក្រោយព្រះវិហារដែលពួកគេបាននាំនាងទៅ។

63 ខណៈដែលយើងមិនទាន់ចេញដំណើរ...ជាកន្លែងដែលយន្តហោះចុះមក ពួកគេបានយកពួកយើងទៅ ហើយពេលនោះនាងបានស្ថិតនៅក្នុងថយន្ត សង្គ្រោះបន្ទាន់នៅទីនោះ។ ត្រូវបានហោះឡើងពី—ពីលើអាហ្វ្រិកខាងត្បូង ដោយ ដឹងថាខ្ញុំកំពុងមកប្រទេសអង់គ្លេសនៅពេលនោះ។ អ្នកដឹកនាំបាននាំនាងទៅ ទីប្រជុំជន ដូច្នោះយើងបានត្រឡប់មកវិញនៅទីនោះដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។

64 ខ្ញុំបានឃើញមនុស្សឈឺជាច្រើន ប៉ុន្តែដៃតូចៗរបស់នាងមើលទៅមិនបានប៊ិន មួយអ៊ិញផង លលា—លលាដ៏ក្បាលរបស់នាងចេញមក អ្នកអាចមើលឃើញវា បាន។ ហើយនាង...អវៈយវៈនាងចាក់ឡើង ជុំវិញត្រគាក ដែលមិនលើសពីពីរ អ៊ិញនោះទេ គ្រាន់តែជាឆ្អឹងមួយ។ ហើយនាងមិនអាចលើកដៃរបស់នាងបានទេ នាងខ្សោយណាស់ក្នុងការលើកដៃនាង។ ហើយនាងបានព្យាយាមនិយាយអ្វីមួយ ហើយខ្ញុំមិនអាចយល់ពីនាងបានទេ។ នៅពេលដែលខ្ញុំបានស្តាប់ខ្ញុំជឿតាមរយៈ គិលានុបដ្ឋាយិកាម្នាក់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ សូមអធិស្ឋានសូម ព្រះឲ្យទ្រង់អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំស្តាប់ទៅ” នាងមិនអាច...មិនចង់រស់នៅទេ។ ហើយ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញថា ទឹកភ្នែកកំពុងស្រក់ចេញពីឆ្អឹងផ្ទៃមុខរបស់នាង។ ជាកន្លែងដែលនាងទទួលបានសំណើមគ្រប់គ្រាន់អំពីការយំ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ដ្បិត សរសៃរបស់នាងគឺដេកអស់ហើយ នាងស្ថិតក្នុងស្ថានភាពដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាច។ ខ្ញុំ ចូលមកអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកឈឺ ខ្ញុំមិនអាចអធិស្ឋានអោយនាងស្លាប់ទេ។ ប៉ុន្តែ នាងមើលទៅដូចជាមិនអាចស្លាប់បានទេ នាងគ្រាន់តែលង់លក់។

65 ខ្ញុំលុតជង្គង់ចុះជាមួយគ្រុកង្វាលរបស់អ្នក នៅក្នុងបន្ទប់ដើម្បីអធិស្ឋាន។ ហើយនៅពេលខ្ញុំលុតជង្គង់ចុះអធិស្ឋាន មានសត្វព្រាបតូចមួយបានហើរឡើង តាមបង្អួច។ ចាប់ផ្តើមថ្ងៃ។ នៅពេលខ្ញុំអធិស្ឋានចប់ហើយ ខ្ញុំគិតថាវាជាកូនសត្វ ព្រាបនៅទីនោះនៅកន្លែងណាមួយ។ មានអំពូនៅខាងក្រៅ តាមរបៀបនៃអង់គ្លេស កោះអង់គ្លេសនៅទីនោះ។ ហើយព្រាបតូចនេះឈប់ថ្ងូរ ហើយហើរទៅឆ្ងាយ។ ខ្ញុំបានដើរហើយដាក់ដៃលើនាងបានហោព្រះនាមរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយស្រ្តី

នោះមកទល់ឥឡូវនេះ នាងជាស្រ្តីមានសុខភាពល្អរឹងមាំ នៅលើស្នាមរបស់សត្វ ព្រាប។

66 គាត់បានធ្វើឱ្យខ្លួនគាត់ស្អាតពីខាងក្នុង។ គ្រីស្ទានត្រូវតែធ្វើដូច្នោះដែរ គាត់ សំអាតពីខាងក្នុង។ ដែលរក្សាការទុច្ចរិត...គាត់មិនត្រូវការប្រមាត់ដើម្បីវិលយក ទាំងអស់ ពីព្រោះគាត់មិនអាចបរិភោគវាបានទេ។ ឃើញទេ? គាត់ស្អាតពីខាងក្នុង ចេញមកក្រៅ។

67 ឥឡូវនេះ យើងកត់សំគាល់ថាបក្សីនេះ...មានរឿងជាច្រើនដែលខ្ញុំបាន សរសេរចុះនៅទីនេះ ប៉ុន្តែនាឡិកានៅតែបន្តដំណើរទៅមុខទៀត។ បក្សីនេះក៏ ត្រូវបានគេប្រើនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់សម្រាប់ការបូជាសម្រាប់ដង្វាយធួននិងការ សំអាត។ តោះឃើញទេនៅទីនេះ នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ១៥:៩។ សូមគិតពីខគម្ពីរ នេះមួយភ្លែត។ ឥឡូវនេះអំប្រាហាំត្រូវបាន...សួរព្រះនៅទីនេះ តើគាត់ធ្វើបែបនេះ ដោយរបៀបណា។ ហើយព្រះជាម្ចាស់កំពុងតែឆ្លើយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ត្រឡប់ ទៅអំប្រាហាំវិញ ហើយទ្រង់ក៏ធ្វើវានៅក្នុងវិធីចម្លែកមួយ។ ចូរចាប់ផ្តើមដោយ និយាយអំពី...សូមចាប់ផ្តើមនៅខទី ១។ ខ្ញុំមិនចង់រំលងនេះទេ។

ក្រោយមកព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកកាន់លោកអំប្រាហាំ នៅក្នុងការជាក់ស្តែងមួយ...

ឃើញទេ លោកអំប្រាហាំគឺជាហោរាម្នាក់ ដូច្នោះគាត់បានឃើញការ ជាក់ស្តែង។

...កុំខ្លាចអីអំប្រាហាំ អញជាខែលការពារឯង ហើយ...ជាង្វាន់ដ៏ធំ។ (ព្រះយេស៊ូវ—ម៉ាណាសេ ឃើញទេ)

នោះអាប៉ាយគាត់ទូលសួរថា ឱព្រះ...យេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់...អើយ (សូមចំណាំអក្សរអិលធំ “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ។” អេឡូហើម! ឃើញ ទេ?)...ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ...(នៅក្នុងការជាក់ស្តែង)...តើទ្រង់នឹងប្រទាន អ្វីមកទូលបង្គំ ដែលទូលបង្គំចេះតែនៅដោយឥតមានកូនដូច្នោះ ហើយ អ្នកដែលត្រូវធ្វើជាម្ចាស់លើផ្ទះទូលបង្គំ នោះមានតែអលោស៊ីវជា អ្នកស្រុកជាម៉ាសនេះប៉ុណ្ណោះ?

អាប៉ាមក៏ទូលទៀតថា មើល ទ្រង់មិនបានប្រទានឲ្យទូលបង្គំ មានកូនសោះ ហើយមើល បារម្ភក៏ដែលកើតនៅផ្ទះទូលបង្គំ វានឹង គ្រងមរណ៍របស់ទូលបង្គំហើយ

នោះព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលនឹងគាត់ថា អ្នកនោះមិនត្រូវស៊ី មរណ៍របស់ឯងទេ

រួចហើយការសេន្យាជាមួយទ្រង់ អ្នកដឹងទេ មិនមែន...ឃើញទេ បើដូច្នោះអ័ ប្រាហាំនឹងហាជ័យ ប៉ុន្តែការសេន្យាគឺគ្មានលក្ខណ៍។ នេះកិច្ចព្រមព្រៀង ដោយគ្មាន លក្ខខណ្ឌ។

...ប៉ុន្តែគឺជាម្នាក់ដែលនឹងកើតពីឯងមកវិញទេតើ ដែលត្រូវស៊ីមរណ៍ របស់ឯងនោះ (ហើយគាត់មានអាយុមួយរយឆ្នាំហើយ។)

រួចទ្រង់នាំគាត់ចេញទៅក្រៅប្រាប់ថា ចូរមើលទៅលើមេឃឥឡូវ ហើយរាប់គ្នាយចុះ បើឯងអាចនឹងរាប់ទាំងអស់បាន រួចទ្រង់មាន ព្រះបន្ទូលប្រាប់ថា ពូជឯងនឹងបានដូច្នោះដែរ។ (បុរសម្នាក់ដែលគ្មាន កូន ហើយឥឡូវមានអាយុមួយរយឆ្នាំហើយ។)

គាត់ក៏ជឿដល់ព្រះយេហូវ៉ា ហើយទ្រង់រាប់សេចក្តីជំនឿនោះ ទុកជា សេចក្តីសុចរិតដល់គាត់

នោះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅគាត់ថា អញជាព្រះយេហូវ៉ា ដែលនាំឯង ចេញពីស្រុកអឺរីរបស់សាសន៍ខាល់ដេ មកដើម្បីនឹងឲ្យស្រុកនេះដល់ ឯងទុកជាគោរពអាករ

រួចគាត់ទូលសួរថា ឱព្រះ...យេហូវ៉ា...ជាព្រះអម្ចាស់អើយ តើទូលបង្គំ នឹងដឹងដោយសារអ្វីថា ទូលបង្គំនឹងបានស្រុកនេះជាគោរពអាករពិត?

68 ឥឡូវសូមស្តាប់។

នោះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា ចូរយកគោញ្ចៀងអាយុ៣ខួប ៣ព័ ញ្ចៀងអាយុ៣ខួប ចៀមឈ្មោល១ អាយុ៣ខួប...(មើលទាំងបីឥឡូវនេះ "អាយុបីខួប")...ហើយចៀមអាយុ៣ខួបហើយលលក១ និងព្រាប ជំទើ១មកឲ្យអញ...ចូរយកគោញ្ចៀងអាយុ៣ខួប ៣ព័ញ្ចៀងអាយុ៣ខួប ចៀមឈ្មោល១ អាយុ៣ខួប ហើយលលក១ និងព្រាបជំទើ១មកឲ្យ

អញ (ទាំងអស់ជាមនុស្សដូចគ្នា ទាំងអស់ជាអស់ដូចគ្នា ឃើញទេ វា ត្រូវបានគេប្រើនៅក្នុងដង្វាយ ដែលគាត់ត្រូវថ្វាយដល់ព្រះយេស៊ូវ។)

...ចូរយកគោញី១អាយុ៣ខួប ពពែញី១អាយុ៣ខួប ចៀមឈ្មោល១ អាយុ៣ខួប ហើយលលក១ និងព្រាបដំទើ១មកឲ្យអញ (ទាំងអស់ជាមនុស្ស ដូចគ្នា ទាំងអស់ជាអស់ដូចគ្នា ឃើញទេ វាត្រូវបានគេប្រើនៅក្នុងដង្វាយ ដែល គាត់ត្រូវថ្វាយដល់ព្រះយេស៊ូវ។)

69 សេចក្តីសញ្ញាត្រូវបានធ្វើឡើង... អ្នកដឹងទេ តើគាត់បានញែកពួកគេចេញពីគ្នា យ៉ាងដូចម្តេច និងរបៀបដែលនេះ...

70 នៅគ្រាចាស់នៅពេលដែលពួកគេ...បានធ្វើកិច្ចព្រមព្រៀង ពួកគេនឹងយក ហើយសរសេរ—កិច្ចព្រមព្រៀងនេះឡើង។ ហើយសំលាប់សត្វមួយឈរនៅចន្លោះ វា ហែកសេចក្តីសញ្ញាជាពីរមនុស្សម្នាក់យកមួយចំណែក...

71 ដូចជាជនជាតិចិនធ្វើការបោកគក់ដែរ។ បុរសជនជាតិចិននៅទីនេះគាត់មិន អាចសរសេរភាសាអង់គ្លេសបានទេ ដូច្នេះគាត់បានសរសេរនៅលើនោះ ហើយ ហែកក្រដាសមួយសន្លឹកហើយបានប្រគល់ចំណែកមួយឱ្យអ្នក។ ហើយអ្នក —អ្នកចាំពីហាងបោកគក់ចិនទេ ពួកគេតែងតែធ្វើដូច្នេះ។ ហើយអ្នក...ចុងរបស់ ពួកគេ—ទាំងពីរត្រូវតែធ្វើការប្រៀបធៀបគ្នាដើម្បីយកសម្លៀកបំពាក់របស់អ្នក។ ឃើញទេ អ្នកមិនអាចបោកបញ្ឆោតគាត់បានទេ ពីព្រោះគាត់មានចុងម្ខាងទៀត របស់វា។ អ្នកអាចចម្លងឈ្មោះរបស់អ្នកឡើងវិញ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចសរសេរក្រដាស នោះឡើងវិញបានទេ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះវាត្រូវតែជាក្រដាសដដែល។

72 ដូច្នេះនោះគឺជារបៀបដែលពួកគេបានធ្វើវានៅក្នុងថ្ងៃបូព៌ាយូមកហើយ... ឬជាយូរមកហើយនៅភាគខាងកើត។ ពួកគេបានសម្លាប់សត្វមួយហើយឈរ នៅចន្លោះវា ដោយហែកបំណែកនៃស្បែកពពែ ម្នាក់យកមួយចំហៀង...ហើយ នៅពេលកិច្ចព្រមព្រៀងត្រូវបានបញ្ជាក់ ពួកគេបានយកបំណែកជាមួយគ្នា ហើយ ពួកគេមានកន្ទុយព្រាបដើម្បីបញ្ចប់។

73 ឥឡូវនេះ អ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់កំពុងបង្ហាញគឺដូច្នេះ ការថ្វាយទាំងនេះកំពុង និយាយអំពីព្រះគ្រីស្ទ របៀបដែលព្រះបាននាំព្រះយេស៊ូវទៅកាល់វ៉ារីនិងបាន ហែកទ្រង់ចេញ ហើយបានទទួលរាងកាយឡើងទៅស្ថានសួគ៌ហើយបានបញ្ជូន ព្រះវិញ្ញាណមកសណ្ឋិតលើយើងរាល់គ្នា ហើយថាព្រះវិញ្ញាណតែមួយបាន

សណ្ឋិតនៅលើទ្រង់ដើម្បីតុបតែងខ្លួនជាមួយនឹងរាងកាយយើង ឲ្យបានក្លាយជាកូនក្រមុំនៅគ្រាចុងក្រោយ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? មិនមែនជានិកាយទេឥឡូវនេះ។ វាជាព្រះបន្ទូលដែលបញ្ជាក់ពីទ្រង់។ ឃើញទេ?

74 ប៉ុន្តែដូចជាព្រះបន្ទូលនោះត្រូវតែចូលមកក្នុងព្រះបន្ទូល ដូចជាគោសិកានៅក្នុងមនុស្ស។ អ្នកដឹងទេ នៅពេលដែល—រាងកាយរបស់អ្នក ត្រូវបានបង្កើតមកវាមិនមែនជាគោសិកាម្តងជារបស់មនុស្ស បន្ទាប់មកជារបស់ឆ្កែហើយបន្ទាប់មកទៀតជារបស់ជ្រូកឡើយ។ អូ អត់ទេ អត់ទេ។ វាជាគោសិកាមនុស្សទាំងអស់។ នោះជារបៀបដែលរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទាំងអស់។ មិនមែនគ្រាន់តែជាផ្នែកខ្លះទេ ប្រពៃណីមួយចំនួនបានបន្ថែមលើវា អត់ទេ វាជារូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទទាំងអស់។

75 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញនៅទីនេះថាគាត់បានប្រើទាំងលលកនិងកូនព្រាបដោយសារតែពួកគេគឺជាគ្រួសារតែមួយ។ ឥឡូវ អ្នកតែងតែ...

76 ដូច្នេះសូមកត់សំគាល់ (ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយពីបទគម្ពីរពីរបីប៉ុណ្ណោះ) នៅក្នុងលេខីនីយ១២ និងខ ៦។ យើងរកឃើញនៅទីនេះថាជាច្បាប់របស់ស្ត្រីដែលបរិសុទ្ធឃើរស្ត្រីមានកូន នាងត្រូវរង់ចាំ។ ប្រសិនបើវាជាក្មេងប្រុស នាងត្រូវរង់ចាំសាមសិបបីថ្ងៃ មុនពេលនាងអាចចូលមកឯក្រុមជំនុំជាមួយសត្វព្រាប សំរាប់ព្រែកចេញជាបរិសុទ្ធ។ ប្រសិនបើនាងមានកូនស្រី នាងត្រូវរង់ចាំកោសិបប្រាំមួយថ្ងៃមុននឹងនាងអាចចូលមកឯក្រុមជំនុំបាន។

77 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញនៅទីនេះខ ៦។

លុះកាលណាបានសំរេចថ្ងៃសំអាតខ្លួន ដោយព្រោះសំរាលកូនប្រុស ឬស្រីហើយ នោះនាងត្រូវយកកូនចៀម១ អាយុ១ ខួប សំរាប់ជាដង្ហាយដុត និងព្រាបជំទើវ១ ឬលលក១ សំរាប់ជាដង្ហាយលោះបាបមក ប្រគល់ដល់សង្ឃនៅមាត់ទ្វារក្រសាលជំនុំ

78 ឃើញទេ នាងមិនអាចចូលបានទេពីព្រោះថ្ងៃរបស់នាងមិនទាន់ចប់នៅឡើយទេ ប៉ុន្តែនាងអាចយករបស់ទាំងនេះទៅឯបូជាចារ្យនៅមាត់ទ្វារថ្វាយតង្វាយរបស់នាងបាន។ ឃើញទេ ទាំងលលកឬព្រាបវ័យក្មេង។ ពួកគេទាំងពីរគឺជាគ្រួសារតែមួយ។

79 ឥឡូវនេះវា—ឥឡូវវាត្រូវបានប្រើសម្រាប់ដង្វាយធួនបាប នៅក្នុងដង្វាយធួនសម្រាប់លោះអំពើបាប ព្រាបមួយ។ ឬធាតយ្យង ដែលជាប្រភេទនៃអំពើបាប អ្នកនាំយកសត្វព្រាបពីរ មួយក្បាលត្រូវបានគេកាត់ក្បាលចេញហើយបង្វិលចុះក្រោមដាក់លើឈាមផ្សេងទៀត ហើយបន្ទាប់មកព្រាបមួយទៀតត្រូវបានគេដោះលែង។ ហើយនៅពេលសត្វព្រាបនោះបានហើរឡើង វាបានលាងសំអាតដីដោយឈាមរបស់មិត្តដែលមកជាមួយវា ហើយឈាមនោះបានស្រែកទៅព្រះថា “បរិសុទ្ធ! បរិសុទ្ធ! ព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះដ៏រិសុទ្ធ!”

80 តើអ្នកមិនអាចឃើញមិត្តរួមស្លាប់ ដែលជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេឬ? ត្រូវបានសម្លាប់និងបានបោះលើយើង ដើម្បីឲ្យយើងបានរួចផុតហើយស្រែកថា “បរិសុទ្ធ! បរិសុទ្ធ! បរិសុទ្ធ! តើវាស្រស់ស្អាតយ៉ាងណាហ្ន៎។ សង្ឃឹមថាខ្ញុំមានសំលេងខ្លះ។

81 សូមប្រភេទនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យដូចដែលយើងបានអាននៅក្នុងវិវរណៈ ៣:១៦ បានប្រើសម្រាប់សញ្ញារបស់សត្វព្រាបនេះ។

82 លូអេត្រូវបានផ្តល់ទិសដៅ ដូចជាបងប្រុសទើបតែច្រៀងអំពីវា។ ព្រះមិនសព្វព្រះទ័យ ហើយគ្មានអ្វីដែលអាចរក្សាកំហឹងរបស់ទ្រង់បានឡើយ ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា “ថ្ងៃដែលឯងបរិភោគនោះឯងនឹងត្រូវស្លាប់” ហើយលូអេបានរកឃើញព្រះគុណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយបានសង់ទូកធំមួយតាមសេចក្តីណែនាំ... ដែលទ្រង់បានប្រទានដល់គាត់។ ហើយគាត់ត្រូវបានអណ្តែតឡើង។

83 ខ្ញុំអាចស្រមៃឃើញ... ពីអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងពួកគេនៅពេលពួកគេនិយាយថា “បុរសចំណាស់ម្នាក់នេះដែលឡើងលើភ្នំ ដែលជាមនុស្សឆ្លុះឆ្លាតម្នាក់កំពុងសាងសង់ទូកធំមួយ ដោយនិយាយថា វានឹងមានភ្លៀង” ហើយវាមិនដែលមានភ្លៀងទេ។” ប៉ុន្តែវាមាន...

84 លូអេបាននិយាយថា “ទោះជាយ៉ាងណា វានឹងមានភ្លៀង។”

85 ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំដឹងថាថ្ងៃដែលគាត់បានចូលទៅ ខ្ញុំគិតថាអ្វី... មិនចាំពីថ្ងៃនោះច្បាស់ទេ ខ្ញុំជឿថាជាថ្ងៃទីដប់ប្រាំពីរនៃខែឧសភា។ លូអេបានចូលទៅក្នុងទូកធំ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានបិទទ្វារ។

86 ហើយពពកចាប់ផ្តើមមក ភ្លៀងក៏ចាប់ផ្តើមធ្លាក់ចុះ ហើយទឹកស្អុយចាប់ផ្តើមបំពេញឡើង ប្រភពជ្រៅបានផ្ទុះឡើង ប្រភពទឹកទាំងអស់បែកចេញឡើង។

ទីបំផុតប្រជាជនបានចូលទៅក្នុងផ្ទះហើយឡើងលើ។ ទូកធំចាស់បានដាក់នៅ ទីនោះដដែល។

87 បន្ទាប់ពីខណៈពេលដែលវាមានទឹកគ្រប់គ្រាន់ចាប់ផ្តើមនៅជុំវិញនាង នាង បានចាប់ផ្តើមកើនឡើងខ្ពស់ជាងនិងហើយខ្ពស់ជាងនេះទៀត។ ប្រជាជនគោះទ្វារ ហើយស្រែកអង្វរ តែពួកអេមិនអាចបើកទ្វារបានទេ។ ព្រះបានបិទវាហើយ មានតែ ព្រះមួយអង្គប៉ុណ្ណោះដែលអាចបើកវាបាន។

88 ដូច្នោះវាក៏នៅឯទូកធំរបស់យើង គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ព្រះបានបើកទ្វារសម្រាប់ យើងនៅកាល់វារី ទ្រង់នឹងបិទវាដូចអ្វីដែលទ្រង់បានបើកដែរ។

89 ហើយវាអណ្តែតខ្ពស់ទៅៗ ប្រហែលជាជ្រៅជាងមួយម៉ាយទៅលើ ខ្ពស់ជាង ផែនដីនៅពេលដែលផែនដីនេះកំពុងធ្លាក់ចុះពី...គន្លង—ធម្មតា...របស់វា។ ហើយ នៅជុំវិញទៅមក ហើយកំណាត់ដើមឈើ ហើយព្រាបនៅលើភ្នំជាដើម មានចំនួន សែសិបថ្ងៃនិងយប់។

90 ហើយនៅពេលដែលខ្យល់ចាប់ផ្តើមឈប់...

91 សេចក្តីក្រោធរបស់ព្រះគឺគួរអោយរន្ធត់ណាស់។ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ គឺបរិសុទ្ធនិងទេវភាព ឯសេចក្តីក្រោធរបស់ទ្រង់គឺដូចជាព្រះដែរ—ជាព្រះដែលជា សេចក្តីស្រឡាញ់ ពីព្រោះ ទ្រង់ត្រូវតែធ្វើការវិនិច្ឆ័យព្រោះទ្រង់ជាចៅក្រម។ ទ្រង់ជា អ្នកផ្តល់ច្បាប់ ហើយបើច្បាប់គ្មានការពិន័យនោះមិនមែនជាច្បាប់ទេ។ ដូច្នោះត្រូវតែ មានការពិន័យចំពោះច្បាប់។ ហើយបើអ្នកធ្វើបាបផ្ទុយពីច្បាប់របស់ព្រះ នោះជា ពេលដែលអ្នកត្រូវបង់ពិន័យ។

92 ឥឡូវនេះយើងកត់សម្គាល់ឃើញថាបន្ទាប់ពីលោកពួកអេណ្តែតឡើងនៅ ទីនោះ គ្មានការសង្ស័យពីការពុលលក់ដែលគ្រហឹមផ្លៀងចុះឡើង ហើយកំហឹង នៃព្រះបានវាយកម្ទេច និងសម្រែកផ្សេងទៀត។ បន្ទាប់មកវាចាប់ផ្តើមស្ងប់ស្ងាត់ គ្មានអ្វីកើតឡើងទេ។ ច្រើនថ្ងៃកន្លងផុតទៅគ្មានអ្វីកើតឡើងទេ។ ប្រហែលជាម្ចាស់ និងការផ្គត់ផ្គង់សម្រាប់សត្វកំពុងជិតអស់ គ្មានអ្វីកើតឡើងទេ។ ដូច្នោះគាត់បាន គិតថា“យ៉ាងម៉េចហើយអញ្ចេះ ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញខាងក្រៅទេ។”

93 ទូកធំត្រូវបានសាងសង់យ៉ាងមាំ (បើអ្នកជាម្នាក់នៅក្នុងទូកនោះ) មានតែ បង្អួចមួយគត់នៅក្នុងនោះ ហើយវាស្ថិតនៅខាងលើ។ អ្នក មិនអាចឃើញពី

ចំហៀងទេ អ្នកមិនអាចមើលឃើញអ្វីឡើយក្រៅពីមើលត្រង់ឡើង។ ហើយនោះ ជារបៀបរបស់ទូក គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អ្នកមិនអាចរកមើលមិត្តភក្តិ ហើយអ្នកមិន អាចមើលអ្វីទាំងអស់ក្រៅពីព្រះគ្រីស្ទនៅពេលដែលអ្នកនៅក្នុងទូក ពីព្រោះមានតែ ទ្វារមួយប៉ុណ្ណោះ ហើយទ្រង់គឺជាទ្វារដែលយើងបាននិយាយនៅព្រឹកនេះ។ អ្នក ត្រូវតែបន្តមើលទៅមុខជានិច្ច “ជឿតែអ្នកណាដែលចាប់ដៃកាន់នង្គ័លហើយមិនត្រូវ ងាកទៅមើលក្រោយឡើយ បើមើលគឺមិនសមនឹងអ្នកភ្នំរាស់ទេ។”

94 ឥឡូវនេះ ដូចជានៅក្នុងទូកនេះ...ហើយគាត់អាចមើលឃើញពន្លឺ ហើយ ប្រហែលជាពន្លឺព្រះអាទិត្យ ប៉ុន្តែគាត់ឆ្ងល់ថាគាត់នៅទីណា។ ទូកធំនៅតែអណ្តែត នៅឡើយ គាត់មិនអាចព្យាយាមបោកនឹងជ្រុង ប៉ុន្តែគាត់ដឹងថាវាច្រើនថ្ងៃមកហើយ ច្បាស់ណាស់ថាទឹកត្រូវបានស្រកនៅពេលនោះ។ ដូច្នោះគាត់ក៏ទៅយកបក្សីដែល មិនគួរឲ្យទុកចិត្តបានមួយ ហើយគាត់បានល្បួងលាវ ហើយបញ្ជូនវាទៅ។ វាគឺជា សត្វក្អែក ហើយសត្វក្អែកមិនដែលរិលត្រឡប់មកវិញទេ ពីព្រោះវាមានអារម្មណ៍ រីករាយនៅទីនោះ នៅខាងក្រៅទូករបស់ព្រះ។ វាបានហើរពីសាកសពចាស់មួយ ទៅមួយទៀត ស៊ីគ្រោងឆ្អឹងនិងរទេះសេះដែលអណ្តែតលើទឹក ហើយវាពេញចិត្ត ណាស់។

95 ដូច្នោះបន្ទាប់ពីច្រើនថ្ងៃមកគាត់ក៏បានព្យាយាមសាកល្បងម្តងទៀត ព្រោះ គាត់ដឹង...គាត់មិនចង់ចេញពីព្រះកំហឹងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ឡើយ។ ដូច្នោះគាត់ក៏ លែងសត្វព្រាប។ ហើយព្រាបនេះមានលក្ខណៈខុសពី...វាមិនមែនជាក្អែកឬសត្វ គ្នាទេ។ វាអាចស៊ីតែរបស់ដែលស្អាតបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ។ ហើយវាជាការពេញចិត្ត ណាស់ ព្រោះវាមិនអាចរកឃើញអ្វីផ្សេងទៀតដើម្បីដាក់ជើងវាលើ វាក៏បានត្រឡប់ មកទូកវិញ។ លូអេបាននិយាយថា “មែនហើយទឹកជំនន់នៅតែបន្តមាន។”

96 បន្ទាប់មកគាត់បានរង់ចាំជាច្រើនថ្ងៃទៀត ហើយគាត់ក៏ចាត់ឲ្យព្រាបទៅម្តង ទៀត។ ដូចគាត់បានអធិស្ឋានថា “ឱព្រះអង្គអើយតើព្រះពិរិយរបស់ព្រះអង្គបាន ស្ងប់ឬនៅ? តើ—តើ—កំហឹងព្រះអម្ចាស់បាត់ឬនៅ? តើវាចប់ហើយឬ?” ហើយ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំចាត់នាងអោយទៅពេលនេះ វាអាច នឹងនៅទីនោះប្រសិនបើទឹកជំនន់បានស្រកហើយ វាអាចស្នាក់នៅបាន។” ប៉ុន្តែ គាត់បានអោយវាចេញទៅដោយអធិស្ឋាន ហើយនៅពេលដែលវាចេញទៅទីនោះ

វាបាននាំយកស្លឹកអូលីវចេញពីមែកឈើហើយបានហោះត្រឡប់មកវិញ ហើយ
លោតនៅលើបង្អួចម្តងទៀត។

97 ព្រះជាម្ចាស់បានប្រើព្រាបមួយសំរាប់ទីសំគាល់។ នាងត្រឡប់មកវិញដោយ
និយាយថា“ទឹកជំនន់បានចប់ហើយ” បន្ទាប់មកព្រះបានបើកទ្វារហើយពួកគេក៏
ចេញទៅ។ នោះជាលោកុប្បត្តិ ៨:៨។

98 ក៏ត្រូវបានប្រើនៅក្នុងគម្ពីរម៉ាថាយ ៣:១៦ ម្តងទៀតនៅពេលដែលព្រះកំហឹង
របស់ព្រះជាម្ចាស់ស្ថិតនៅលើផែនដី។ ហើយគ្មានផ្លូវទេភាពងងឹតនៃយប់កណ្តាល
អប្រាត្រ ព្រះវិហារបានទទួលរបស់របរជាច្រើនរហូតដល់គ្មានផ្លូវចេញ។ ហើយមាន
ត្រូវក្លែងក្លាយ មានគ្រប់ប្រភេទកើតឡើង ប្រភេទនៃវិជ្ជាជីវៈជាច្រើនកើតឡើង ប៉ុន្តែ
ព្រះបានប្រើសត្វព្រាបម្តងទៀត។ វាធ្វើឲ្យទ្រង់សព្វព្រះទ័យ ព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់
ព្រះយេស៊ូវបានជាទីសព្វព្រះហឫទ័យដល់ទ្រង់ជាខ្លាំង ដែលទ្រង់បានសម្តែងអង្គ
ទ្រង់។

99 ឥឡូវនេះ ពួកគេមិនអាចជឿថាទារកនេះបានកើតនៅទីនោះទេ នៅក្នុង
ក្រាលក្នុងស្នូកសត្វ...នៅចំពោះមុខឪពុកនិងម្តាយរបស់ទ្រង់ ស្មានថាបាន
រៀបការហើយ។ ពួកគេមិនអាចស្រមៃគិតថាព្រះកំពុងប្រើអ្វីដូច្នោះទេ។ ដូច្នេះ
ទ្រង់ត្រូវបានសម្តែងអង្គទ្រង់ដល់លោកកិយ។ ហើយថ្ងៃនោះបានធ្លាក់ចុះនៅលើ
ដងទន្លេ នៅពេលដែលទ្រង់បានដើរចុះមកដើម្បីបង្ហាញស្នាព្រះហស្តរបស់ព្រះ
(ដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅព្រឹកនេះ)...នៅពេលដែលទ្រង់ស្តាប់បង្គាប់ឱ្យដើរចូលទៅ
ក្នុងទឹក...

100 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកបានកត់សំគាល់ នៅទីនោះមានមេរៀនដ៏អស្ចារ្យ។
យ៉ូហានជាបុរសអស្ចារ្យបំផុតនៅលើផែនដីនៅពេលនោះ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល
ថា “មិនដែលមានមនុស្សណាដែលកើតពីស្រ្តីដែលអស្ចារ្យដូចជាគាត់ឡើយ” ទៅ
ពេលនោះ។ ហើយគាត់គឺជាហោរា។ តើអ្នកជឿទេ? ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ប្រសិនបើ
ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនឹងមកដល់ផែនដី វាត្រូវតែតាមរយៈហោរា។ នោះជាផ្លូវរបស់
ព្រះជានិច្ច។ តើអ្នកជឿថាព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានសំដែងនៅក្នុង
សាច់ឈាមឬទេ? ដូច្នេះមានផ្លូវតែមួយប៉ុណ្ណឹងដែលទ្រង់អាចត្រូវបានណែនាំ
ដោយមិនមែនតាមរយៈបូជាចារ្យទេ។

101 ទ្រង់មិនបានឡើងទៅហើយនិយាយថា “កែវជាស តើអ្នកនឹងណែនាំខ្ញុំឬអត់?”
បើទ្រង់ធ្វើដូច្នោះ គឺទ្រង់បានប្រព្រឹត្តកំហុសដូចជាវិវិដៃ ក្នុងមេរៀនរបស់យើងថ្ងៃ
ផ្សេងទៀត ឃើញទេ ប្រសិនបើទ្រង់បានឡើងទៅព្រះវិហារ ហើយមានបន្ទូលថា
“តើអ្នកណែនាំខ្ញុំឬទេ?”

102 គ្រាន់តែកត់សំគាល់នៅពេលដែលទ្រង់បាន ប្រសូត្រមក។ នៅពេល
ដែលទ្រង់ប្រសូត្រ គឺទ្រង់ប្រសូត្រនៅក្នុងស្រមោលព្រះវិហារ។ ហើយពួកគេ
ប្រហែលជាពោទឹកណ្តឹងនិងអ្វីៗទាំងអស់ ប៉ុន្តែវាគឺជាពួកគម្លាតដែលបានស្គាល់
ទ្រង់ហើយនិងហោរា។ ឃើញទេ?

103 ហើយឥឡូវទ្រង់នៅទីនោះ បាន...ត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ហើយសម្រាប់កិច្ចការ
របស់ទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល...

104 យោងទៅតាមផែនការដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ ព្រះបន្ទូលអាច...ព្រះអម្ចាស់
ទ្រង់មិនធ្វើអ្វីឡើយ ដរាបណាទ្រង់បានបើកសម្តែងការនេះដល់ពួកហោរារបស់
ទ្រង់ជាមុន។” នោះគឺជាគំរូរបស់ទ្រង់ជានិច្ច។ នៅពេលត្រាត្រូវបានបើក និងអ្វី
ផ្សេងទៀតទេ។ ព្រះបង្ហាញថាមានព្រឹត្តិការណ៍ធំៗ ណាមួយកើតឡើងនៅលើ
ផែនដីនេះ ព្រះទ្រង់នឹងបើកសម្តែងដល់ហោរាទ្រង់។

105 លោកយ៉ូហានគឺជាហោរា ដ្បិតគាត់កំពុងតែទាយថា “ទ្រង់នឹងមក”

106 បន្ទាប់មកចុះពីជួរភ្នំនៅថ្ងៃមួយ...ពេលដែលការពិភាក្សាកំពុងតែបន្ត ក្រុម
សង្ឃឈរនៅជុំវិញ។ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “អ្នកចង់ប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកហៅ
ខ្លួនឯងថាជា ‘ហោរា’ ហើយឈរនៅទីនោះក្នុងភក់នោះ?” (មិនមែននៅក្នុង
ព្រះវិហារទេ ពីព្រោះពួកគេមិនទទួលគាត់) “ឈរលើភក់នោះ ហើយប្រាប់ខ្ញុំថា
ពេលវេលាជិតមកដល់ហើយ ព្រះអម្ចាស់ដ៏អស្ចារ្យដែលបានតែងតាំងការបូជា
ទាំងនេះ នៅពេលដែលព្រះយេហូវ៉ាដ៏អស្ចារ្យបានសាងសង់ប្រាសាទនេះ ដែល
បានចូលមកក្នុងវាជាបង្គោលភ្លើង ថាថ្ងៃនោះនឹងមកដល់ តើពេលណាការលះបង់
ប្រចាំថ្ងៃនឹងត្រូវដកចេញ?”

107 គាត់បាននិយាយថា “នឹងមានបុរសម្នាក់មកហើយទ្រង់គង់នៅក្នុងចំណោម
អ្នកឥឡូវនេះ(នៅកន្លែងណាមួយនៅទីនោះ) ហើយទ្រង់នឹងដកអំពើបាប
ចេញ”សង្ឃបានពិភាក្សាជាមួយទ្រង់។

108 យ៉ូហានសម្លឹងទៅលើ! ឥឡូវ តើគាត់ជាអ្វី? ជាហោរា! ហើយនេះគឺជា ព្រះបន្ទូល មានព្រះបន្ទូលសំដៅទៅហោរា នៅឯទឹកទន្លេ។ យ៉ូហានបាននិយាយ ថា “មើលចុះ កូនចៀមនៃព្រះដែលដកយកអំពើបាបរបស់លោកីយ។ ទ្រង់នៅ ទីនោះ គឺជាអង្គនោះហើយ។” ព្រះយេស៊ូវគ្មានបន្ទូលសូម្បីមួយម៉ាត់ ទ្រង់យាងចុះ ទៅក្នុងទឹក។ ហើយខ្ញុំអាចមើលឃើញនៅទីនោះ ឈរនៅក្នុងទឹក (គិតពីល្ខោន មួយ) ជារឿងអស្ចារ្យបំផុតពីដែលមិនធ្លាប់មាននៅលើផែនដីនេះ ព្រះជាព្រះបន្ទូល និងហោរារបស់ទ្រង់។

109 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះបន្ទូលមកដល់ហោរានៅក្នុងគ្រានៃព្រះគុណ នៅក្នុងទឹក (អា—ហ្គា)។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកនឹងចាប់បាន(អា—ហ្គា)។ នៅក្នុងទឹក! ការបើកសម្តែង ដំបូងនៃព្រះបន្ទូលគឺនៅក្នុងទឹក។ ឥឡូវអ្នកឃើញកន្លែងកូនក្រមុំបានចាប់ផ្តើមជា សារលិខិតនៅពេលល្ងាចមែនទេ? នៅក្នុងទឹក! ព្រះបន្ទូលពិតមិនលាយជាមួយ គោលលទ្ធិទេ ប៉ុន្តែមកដល់ហោរានៅក្នុងទឹកដោយទឹក។

110 សូមកត់សម្គាល់! តើអ្នកអាចស្រមៃស្រមៃពីភ្នែកនៃព្រះបន្ទូលនិងភ្នែក របស់ហោរាជួបគ្នានៅក្នុងទឹកបានទេ? អូ វាច្រើនពេកសំរាប់ខ្ញុំ។ នៅទីនោះហោរា បានឈរជាមួយព្រះបន្ទូល សម្លឹងមើលភ្នែកគ្នាទៅវិញទៅមក។ ហើយហោរាបាន និយាយថា “ខ្ញុំត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជពីទ្រង់ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ត្រូវចេញមក ឯខ្ញុំទៅវិញ?”

111 ហើយព្រះបន្ទូលបានមានបន្ទូលថា...វាត្រូវតែពិត។

ឥឡូវខ្ញុំសូមជូនរឿងមួយនៅទីនេះ

112 “លោកយ៉ូហាន អ្នកគឺជាហោរា អ្នកស្គាល់ព្រះបន្ទូល។” ឃើញទេ? “អ្នក ស្គាល់ខ្ញុំ ដឹងថាខ្ញុំជានរណា?”

113 យ៉ូហានបាននិយាយថា “ខ្ញុំត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកពីទ្រង់។”

114 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នឹងត្រូវរងទុក្ខ។ ពិតជាត្រឹមត្រូវ អ្នកពិតជាត្រូវការ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកពីខ្ញុំមែន។ ប៉ុន្តែសូមចាំថា លោកយ៉ូហានជាហោរាម្នាក់ ត្រូវ បានជ្រើសរើសដើម្បីយើង ឬក្លាយជាយើង (ដូចជាព្រះបន្ទូលនិងហោរា) ដែល យើងបំពេញរាល់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់។ អ៊ូ—ហ៊ី។ ដ្បិត យ៉ូហាន” (នេះគឺជាការបើក សម្តែងឥឡូវនេះ) “យ៉ូហាន តើអ្នកដឹងថាខ្ញុំជានរណាទេ ខ្ញុំជាយញ្ញបូជា។ ហើយ

យោងទៅតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ យញ្ញបូជាត្រូវលាងសម្អាត មុនពេលដែលវា ត្រូវបានបង្ហាញសំរាប់ការបូជា។ តើត្រឹមត្រូវទេ? ជាព្រះបន្ទូល... “កូនចៀមត្រូវលាង សម្អាត ហើយបន្ទាប់មកថ្វាយសម្រាប់ការបូជា ហើយខ្ញុំជាកូនចៀម។ ហើយខ្ញុំ ត្រូវតែលាងសំអាតមុនពេលដែលខ្ញុំអាចត្រូវបានបង្ហាញដល់លោកកិយសម្រាប់ ការបូជា។ ការរងទុក្ខវេទនា យ៉ូហាន ដ្បិតការដូច្នោះវាត្រូវមានសម្រាប់យើងដែល ព្រះបន្ទូលនិងហោរារួមគ្នា។”

115 មែនហើយ វាមិនអាចមានកំហុសទេ។ ឥឡូវនេះរឿងទាំងអស់នេះ...

116 ឃើញទេ ប្រសិនបើវាមិនមែនជាការរៀបចំយ៉ាងដូច្នោះ នោះយ៉ូហាននឹងត្រូវ បានធ្វើដូចយើងទាំងអស់គ្នាដែរ ដូច្នោះពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំ—ដឹងថា អ្នកជានរណាហើយ ព្រះអង្គអើយ។”

117 “មែនហើយ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចាំមួយភ្លែត ខ្ញុំគឺជាព្រះបន្ទូល។ អូ—ហ៊ី។ មនុស្សនឹងមិនរស់ដោយសារនំប៉័ងតែប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែដោយគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលនៃ ព្រះវិញ។ អេវ៉ាបានចោលមួយឃ្លា ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែយកគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល។ ហើយ ខ្ញុំគឺជាយញ្ញបូជា ហើយខ្ញុំត្រូវតែលាងសម្អាតមុនពេលដែលខ្ញុំបានបង្ហាញ។ ប៉ុន្តែអ្វី ដែលអ្នកនិយាយ គឺជាការពិតយ៉ូហាន។”

118 យ៉ូហានជាហោរា ដោយដឹងថាព្រះបន្ទូលត្រូវតែបំពេញ គាត់បានរងទុក្ខ ហើយបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកថ្វាយទ្រង់។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់ងើបពីទឹកឡើង វិញ មានសារមកពីស្ថានសួគ៌នៅលើស្នាបរបស់សត្វព្រាប “នេះគឺជាព្រះបុត្រា ស្ទូនភ្នារបស់អញ។” ទ្រង់បានបញ្ជូនសារអំពីការប្រោសលោះនៃព្រះគុណនៅ លើស្នាបរបស់សត្វព្រាប ហើយចុះពីស្ថានសួគ៌។ “សន្តិភាពបានមកដល់ ផែនដី យញ្ញបូជាបានត្រៀមរួចរាល់នៅពេលនោះ។ ត្រូវបានលើកឡើងត្រៀមខ្លួនជាស្រេច ដែលជាព្រះបន្ទូលដែលនឹងប្រោសលោះលោកកិយទាំងមូល។” “ស្រេចហើយ!”

119 សត្វព្រាបត្រូវបានប្រើនៅក្នុងព្រះគម្ពីរជានិមិត្តរូបនៃសន្តិភាព ហើយក៏ត្រូវ បានប្រើដោយប្រជាជាតិធានាជានិមិត្តរូបនៃសន្តិភាព។ យើងមានប្រជាជាតិ... ប្រជាជាតិរបស់យើងត្រូវបានតំណាងដោយសត្វឥន្ទ្រី។ ហើយមានសត្វបក្សីនៃ ប្រជាជាតិដទៃទៀត ទីក្រុងរ៉ូមមានឥន្ទ្រី ប្រទេសអាណ្លីម៉ង់មានឥន្ទ្រី ភាគច្រើននៃ ពួកគេគឺជាសត្វបក្សីដ៏អស្ចារ្យនៃអាកាល។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងពួកគេទាំងអស់ សត្វព្រាប ជានិមិត្តរូបនៃសន្តិភាពនៅក្នុងប្រជាជាតិទាំងអស់។ វាជារឿងសកល។

120 ដូចបងប្រុស គ្រិនបាននិយាយនៅយប់មួយ បងប្រុស ភារីគ្រិន បាននិយាយ ថា និមិត្តសញ្ញានៃការចុះចាញ់គឺ“លើកដៃរបស់អ្នកឡើង។” ដៃរបស់អ្នកវាជាការ ចុះចាញ់ គាត់បាននិយាយថា“ ពេលអ្នកច្រៀង សូមលើកដៃអ្នកឡើង ដៃអ្នកព្រម ចុះចូលទាំងអស់។”

121 ហើយសត្វព្រាបគឺជានិមិត្តរូបនៃសន្តិភាពនៅគ្រប់ប្រជាជាតិ។ តើហេតុអ្វី ទៅ? ដោយសារតែភាពទន់ភ្លន់ និងដោយសារតែភាពគ្មានទោសដែរ។ នោះហើយ មូលហេតុដែលវាតំណាងឱ្យសន្តិភាព។

122 រឿងមួយទៀតអំពីសត្វព្រាប វាគឺជាបក្សីស្រុកដែលគួរឱ្យស្រឡាញ់នៅផ្ទះ។ វា ចូលចិត្តនៅផ្ទះ។

123 ហើយរឿងមួយទៀតគឺ វាស្មោះត្រង់ជានិច្ចចំពោះគូរបស់វា។ សត្វព្រាបញ្ជី ឬឈ្មោលមិនត្រូវឃ្នាតឆ្ងាយពីគ្នាឡើយ។ សត្វញីនោះនឹងស្វែងរកគូរបស់នាង នៅក្នុងរដូវកាលមួយ។ ឃើញទេ នោះគឺជាការសរសើរចំពោះការបង្កើតដ៏អស្ចារ្យ របស់ព្រះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់ បង្កើតអោយឱ្យក្លាយជាអ្នកផលិត។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើនាងត្រូវបានបង្កើតដូចស្រ្តីដទៃទៀតនោះ នៅពេលវេលា មកដល់ នាងនឹងទៅដៃគូរបស់នាង ប៉ុន្តែនាងអាចនៅពេលណាមួយ។ ឃើញ ទេ? ហើយនោះជាវិធី ហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ...យើងមិនចង់ចូលទៅក្នុងនោះ ទេ ព្រោះខ្ញុំបានទទួលវាស្តីពីអាពាហ៍ពិពាហ៍និងការលែងលះ ជាដើម។ ហើយ របៀបដែល...ប៉ុន្តែនាងបានផ្តល់កិត្តិយសនិងនាំមកនូវគុណធម៌ ហើយតើអ្នកដឹង ពីរបៀបដែលខ្ញុំអធិប្បាយវានៅយប់ផ្សេងទៀតទេ។ ហ្នឹងហើយ ត្រូវកត់សំគាល់ នាងមានទំនួលខុសត្រូវខ្ពស់ណាស់។

124 ប៉ុន្តែសត្វព្រាបតែងតែស្មោះត្រង់នឹងគូរបស់គាត់។ ជានិច្ច! មិនដែលទុកនាង ចោល។

125 ហើយសូមឱ្យខ្ញុំផ្អាកនៅទីនេះបន្តិច ដើម្បីនិយាយចំណុចនេះ ថាកូនក្រមុំពិត នៃសត្វព្រាប គឺស្មោះត្រង់នឹងដៃគូរបស់នាង ដែរ។ វានឹងមិនចាក់បញ្ចូលកម្មវិធី ណាមួយ ឬគោលលទ្ធិខាងនិកាយ និងអ្វីទាំងអស់នៃលោកកិយនេះ។ វានឹងរក្សា ភាពស្មោះត្រង់ចំពោះដៃគូ ព្រះបន្ទូល ស្មោះត្រង់ជានិច្ច។

126 ហើយដោយអាកប្បកិរិយាដែលស្រឡាញ់ដល់ផ្ទះនេះ ដោយការប្រព្រឹត្តរបស់ វា—ត្រូវបានប្រើដោយជោគជ័យសម្រាប់ជាសញ្ញានាំសារសត្វព្រាប។ ពីព្រោះ

វាស្រឡាញ់ផ្ទះ អ្នកបើកវាឱ្យទៅកន្លែងណា វានឹងត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ។ វានឹង ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ។

127 យើងចង់សង្កត់ធ្ងន់លើហ្នឹងបន្តិចទៀតនេះ ហើយអ្នកដែលជាគ្រីស្ទាននឹង យល់ពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយ។ តែងតែរកផ្លូវត្រឡប់មកផ្ទះវិញ ដូច្នោះវាត្រូវបាន ប្រើសម្រាប់ជាសញ្ញាសត្វព្រាបរបស់ក្រុមហ៊ុនអាកាសចរណ៍។ វាត្រូវបានប្រើ ក្នុងពេលមានសង្គ្រាម ពួកគេនៅតែបន្តប្រើវា ព្រាបក្រុមហ៊ុនដឹកជញ្ជូនដើម្បីធ្វើ សារ។ ដូច្នោះអ្នកឃើញស្រាប់ហើយ ដែលធ្វើឲ្យសត្វព្រាប ទាំងព្រះនិងមនុស្ស ជា អ្នកនាំសារ។ សត្វព្រាបគឺជាអ្នកនាំសារ។ វាគឺជាអ្នកនាំសារទៅណាអេដើម្បីប្រាប់ ណាអេ “មានសន្តិភាពម្តងទៀតហើយ”។ ព្រះជាម្ចាស់បានប្រើវាដើម្បីបង្ហាញថា វា ពិតជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់មែន “យញ្ញបូជាដើម្បីនាំសន្តិភាពនៅលើផែនដីនិង សុច្ឆន្ទៈ”។ វាត្រូវបានប្រើជាអ្នកនាំសារ។

128 នៅទីនេះខ្ញុំមានរឿងតូចមួយនៅក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបានអានសៀវភៅមួយ នៅពេលមួយ។ ឥឡូវ ខ្ញុំមិននិយាយថាវាច្បាស់ណាស់ណាទេ វាប្រហែលស្ថិត ក្នុងការធ្លាក់ចុះនៃសង្គ្រាមលោកលើកទី១ ខ្ញុំមិនមានភាពវិជ្ជមានចំពោះរឿងនេះ ទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនបានអានឃើញដូច្នោះទេ នោះគឺខ្ញុំខុសហើយ។ ខ្ញុំក៏បាន អានវានៅក្នុងសៀវភៅមួយ...វាមានអាយុកាលច្រើនឆ្នាំមកហើយ។ ប៉ុន្តែវាពិតជា —រឿងគួរ...ឱ្យភ្ញាក់ផ្អើល—ដែលបានកើតឡើង។

129 ទាហានអាមេរិកម្នាក់ត្រូវបានបាញ់ដោយកាំភ្លើងយន្តអាឡឺម៉ង់ ហើយពួកគេ ស្ថិតនៅក្នុងរណ្តៅមួយ។ អ្នកណាជាទាហាន ខ្ញុំគិតថា នឹងយល់ពីស្ថានការណ៍ ដែលពួកគេស្ថិតនៅលើការឃ្នាំមើលនៅកន្លែងណាមួយ។ ហើយពួកគេត្រូវបាន ខ្ជាស់ ហើយពួកគេនៅសល់គ្រាប់រំសេវតូច។ ហើយជនជាតិអាស្ត្រីម៉ង់បានធ្វើ ចលនានៅក្នុងអង្គការដ៏អស្ចារ្យដោយផ្លាស់ប្តូរគ្រប់ទីកន្លែង។ ហើយពួកគេ បានដឹងថាទាល់តែពួកគេទទួលបានការពង្រឹងជំនួយខ្លះ មិនដូច្នោះពួកគេនឹង ស្លាប់យ៉ាងឆាប់។ (ពួកគេច្បាស់ជាអញ្ចឹង) ជនជាតិអាស្ត្រីម៉ង់បានចុះមកពីលើភ្នំ សម្លឹងមើលកញ្ជើងករបស់ពួកគេ ចូលទៅក្នុងពួកគេដូច្នោះ។

130 ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបានចងចាំថាគាត់មានកូនសត្វព្រាបតូច មួយ។ ដូច្នោះគាត់បានស្គាល់សត្វព្រាបនេះ ប្រសិនបើវាអាចហើរចេញពីទីនោះ បាន វានឹងយកសារទៅទីស្នាក់ការកណ្តាលធំ ទៅកន្លែងដែលពួកគេស្ថិតនៅ

ឈរជើង។ ដូច្នេះពួកគេបានអង្គុយចុះហើយសរសេរនៅលើកំណត់ត្រាថា “យើង បានខ្ចាស់ហើយធ្លាក់ចុះ នៅក្នុងទីតាំងជាក់លាក់មួយនៅតំបន់ជាក់លាក់មួយ។ យើងអស់គ្រាប់កាំភ្លើងហើយ ក្នុងរយៈពេលពីរបីម៉ោងទៀត យើងនឹងត្រូវចុះចាញ់ ឬនឹងត្រូវសម្លាប់រង្គាល។” ហើយពួកគេបានចងខ្សែ នេះឬ—ចងវានៅលើជើងរបស់ សត្វព្រាបតូចនេះ ហើយបានលែងវាទៅ។

131 ឥឡូវនេះ វាគឺជាបក្សីដែលស្រឡាញ់ផ្ទះ ដូច្នេះវា...តើវាធ្វើអ្វី? វាយក ត្រឡប់ទៅផ្ទះរបស់វាទៅ...ជួបដៃគូរបស់វា។ នាងបានម្តីគាត់ គាត់ត្រូវត្រឡប់ មកផ្ទះវិញ។

132 ហើយនៅពេលវាហើរឡើងទៅ ជនជាតិអាស្ត្រីម៉ុងបានឃើញអ្វីដែលបាន កើតឡើង។ ដូច្នេះនេះជាអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ ពួកគេបានចាប់ផ្តើមបាញ់ព្រាប នោះ។ ហើយមួយគ្រាប់ក្នុងចំណោមពួកគេបានប៉ះចំវា ជាមួយកាំភ្លើងយន្តឬគ្រាប់ កាំភ្លើងដែលមានសមត្ថភាព ៣០ បានបំបាក់ជើងរបស់វា។ គ្រាប់មួយទៀតបាន បាញ់ចំខ្នងរបស់វា។ ទ្រូងរបស់វាមានស្នាមជាំនៅពាសពេញ។ ស្លាបមួយរបស់ វាត្រូវបានខ្ទេចខ្ទី គ្រាប់ចុងក្រោយហើយ វាក៏ហើរទៅពីចំហៀង។ ប៉ុន្តែវានៅតែបន្ត ឡើងទៅ ហើយចុងបញ្ចប់វាអាចធ្វើបាន។ ទាំងពិការភាព ទាំងរងរបួស បែកឈាម ស្នាមជាំ ប៉ុន្តែវាបានដួលនៅក្នុងជំរំជាមួយសាររបស់វា។ នោះគឺជាសត្វព្រាបដ៏ អស្ចារ្យ។

133 ប៉ុន្តែ អូ! បងប្អូនអើយ ព្រះគម្ពីរអេសាយ ៥៣ ប្រាប់យើងមួយ អំពីម្នាក់បានចុះ មកពីផ្ទះហើយអ្វីៗទាំងអស់នោះល្អប្រសើរឡើង។

ទ្រង់បានទ្រាំទ្រ រងអស់ទាំងសេចក្តីឈឺចាប់របស់យើង ហើយបាន ទទួលផ្ទុកអស់ទាំងសេចក្តីទុក្ខព្រួយរបស់យើងពិត ប៉ុន្តែយើងរាល់គ្នា បានរាប់ទ្រង់ទុកជាអ្នកមានទោសវិញ គឺជាអ្នកដែលព្រះបានវាយ ជា អ្នកដែលរងវេទនា

134 ការឈឺចុកចាប់ អបិយជំនឿ និងពួកអារក្សបានធ្វើឱ្យយើងខ្ទេចខ្ទាំ គ្មាន ផ្លូវចេញទេ ក្រុមជំនុំបានប្រព្រឹត្តខុស ហើយពួកគេបានបន្តដំណើរទៅមុខទៀត តាមរបៀបនិកាយ (ហើយពួកជារិសី ពួកសាឌូស៊ី និងការលាងសំអាតពែងនិង ជើង) ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះមិនមានប្រសិទ្ធិភាពអ្វីឡើយ។ ប៉ុន្តែព្រាបតូចនេះ

បានចុះមក ហើយមានរឿងតែមួយគត់ដែលអាចកើតឡើង: ត្រូវតែមានអ្នកប្រោស
លោះ។

135 ប៉ុន្តែដែលត្រូវបានរងរបួស បែកបាក់ វាយដំ បែកចេញ តែគាត់ស្គាល់ផ្លូវ
ត្រលប់មកផ្ទះវិញ។ ដូច្នេះពីលើឆ្កាងនៅកាល់រ៉ាវីកន្លែងដែលពួកគេបានវាយទ្រង់
ឲ្យជាំ បានបែកទ្រង់ ដូចជាចកមួយហ្វូងព័ទ្ធលើទ្រង់ ទ្រង់បានហោះឡើងពី
កាល់រ៉ាវី ហើយទ្រង់បានទៅដល់ទ្វារស្ថានសួគ៌ ដោយបន្ទូលថា “គ្រប់ការទាំងអស់
បានសម្រេចហើយ! ចប់ហើយ! ពួកគេមានសេរីភាព! អ្នកជំងឺអាចជាសះស្បើយ
ឥឡូវនេះ! មនុស្សមានបាបអាចបានសង្គ្រោះ! អ្នកដែលជាប់ជាឈ្លីយអាចត្រូវ
បានដោះលែង!

136 ទោះបីជាទ្រង់ត្រូវជាំនិងរបួសក៏ដោយ ក៏ការប្រយុទ្ធដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះ
សូម្បីតែអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលប្រឆាំងនឹងទ្រង់...សូម្បីតែកំណាព្យបានស្រែកថា

ដុំថ្មនិងផ្ទៃមេឃហើយពពកខ្មៅងងឹត
ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំបានឱនក្បាលចុះហើយសុគត
ប៉ុន្តែស្បែកវាងននបានបង្ហាញផ្លូវ
ទៅអំណរស្ថានសួគ៌គ្មានទីបញ្ចប់។

137 ខ្ញុំធ្លាប់ជាមនុស្សគ្មានសោហ្មងពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ កាលនៅក្មេងមាន
អ្វីមួយវាយខ្ញុំដែលបន្តាចខ្ញុំ ប្រហែលជារៀងរាល់ប្រាំពីរឆ្នាំវានឹងកើតឡើងដល់ខ្ញុំ។
បងប្រុសដែកចងចាំនៅពេលដែលវាចាប់ផ្តើមកើតឡើងលើខ្ញុំ ចេញពីទស្សនកិច្ច
ក្នុងឆ្នាំមួយ មានអ្វីមួយបានកើតឡើង។

138 ខ្ញុំចងចាំថ្ងៃដែល ជែននីតា ហឹមភែល...ខ្ញុំគិតថាឈ្មោះរបស់នាងប្តូរមកជា
ជែននីតា ឃេលីឥឡូវនេះ នាងបានរៀបការជាមួយបងប្រុស ឃេលី បន្ទាប់ពីការ
ស្លាប់របស់ប្តីនាង។ អាណាជែនណេ ខ្ញុំមានរូបភាពនិងរបស់របរជាច្រើន ដូចជា...
ហើយនាង...ហើយកូនស្រីរបស់ពួកគេពីរនាក់ហើយនិងបងស្រីម្នាក់ មាន—មាន
ទាំងបី។ ពួកគេបានច្រៀងចម្រៀងនោះដែលខ្ញុំមិនដែលភ្លេចឡើយ សម្លឹងឆ្ពោះទៅ
មើលថ្ងៃលិច។ បងប្រុសដែក តើអ្នកចាំឬទេ ខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំមកពីរដ្ឋ ហ្សឺរីដា។ ជា
ក្មេងស្រីតូចស្រស់ស្អាតណាស់។

139 ហើយខ្ញុំចាំថានៅព្រឹកនោះមានក្រុមតូចពោធិ៍ទិកុស្តឡើងនៅទីនេះនៅភាគខាងជើងនៃប្រទេសក្នុងមីលឃីហ្គែននៅកន្លែងណាមួយ ក្មេងស្រីទាំងនោះបានឈរនៅខាងក្រៅនៅពេលដែលបងប្រុសហ្វី... ខ្ញុំបានឃើញគាត់នៅទីនេះនៅយប់ណានោះ ខ្ញុំ... គាត់ប្រហែលជាមិននៅទីនេះទេឥឡូវនេះ បងប្រុស អេដហ្វី តើអ្នកនៅទីនេះឬទេបងប្រុសអេដ? ខ្ញុំមិនគិតថាគាត់... គាត់បានអង្គុយនៅទីនេះនៅយប់ផ្សេងទៀត។ អត់ទេ... អ្នករាល់គ្នាភាគច្រើនស្គាល់គាត់។ គាត់និងខ្ញុំនិងបងប្រុស ហ្វីលលី កំពុងចាកចេញ។ ហើយក្មេងស្រីទាំងនោះកំពុងតែឈរនៅកាច់ជ្រុងច្រៀងច្រៀងនោះ បានផ្តល់ដល់ពួកយើង ម្នាក់ៗ នូវផ្កាកុលាបពណ៌លឿងមួយដែលពួកគេយកចេញពីសក់របស់ពួកគេ។ (នោះជាកន្លែងដែលមនុស្សប្រុសបានជាសះស្បើយនៅទីនោះ រឿងអស្ចារ្យបានកើតឡើង)

140 ការឡើងមកតាមផ្លូវនោះជាការសប្បាយរីករាយដូចដែលខ្ញុំអាចមាន តែរំពេចនោះវាបានវាយខ្ញុំ មួយឆ្នាំក្រោយមក ខ្ញុំបានចូលទៅក្នុងទីលានបំផ្លិម្តងទៀតវាបានវាយផ្ទាល់ខ្ញុំ។

141 ចាប់តាំងពីក្មេងមក ខ្ញុំតែងតែនិយាយថាខ្ញុំមិនស្គាល់អ្វីទៅជាការបើកសម្តែង។ តាំងពីក្មេង ខ្ញុំតែងតែនិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំ—ប្រសិនបើខ្ញុំបានស្គាល់ខ្លះខ្ញុំទទួលបានល្អ” ពេលនោះខ្ញុំ... ខ្ញុំចង់ទៅម៉ាយអូសទៅរកឱ្យឃើញនូវអ្វីដែលខុសប្លែក។ គ្រូពេទ្យនៅទីនោះ...

142 ក្រពះរបស់ខ្ញុំជូរ ហើយអូ! បងប្រុសជែកបានជួយខ្ញុំនៅក្បែរផ្ទះ។ ខ្ញុំដើរជុំវិញផ្ទះ។ ហើយហាក់ដូចជាមានទឹកក្តៅ ហូរចេញពីមាត់ខ្ញុំ។ ហើយដើរទៅលើវេទិការអធិប្បាយ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សដែលអាក្រក់ផ្ទះៗ ហើយបានជាសះស្បើយ។ ខ្ញុំបានដាក់ដៃរបស់ខ្ញុំលើបុរសម្នាក់ដែលមានជំងឺមហារីកនៅលើមុខរបស់គាត់ ឈរនៅទីនោះ ហើយខ្ញុំឈឺធ្ងន់ណាស់ខ្ញុំមិនអាចក្រោកឈរបានទេ។

143 អ្នកមិនដឹងថាខ្ញុំបានរងទុក្ខអ្វីទេ។ គ្រាន់តែជាការធៀបសង្កត់ផ្លូវចិត្ត។ រៀងរាល់៧ឆ្នាំម្តង វាមកដល់ពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលខ្ញុំជួបប្រទះរាល់ប្រាំពីរប្រាំបីម្តង។

144 ដូច្នេះខ្ញុំពិត—ជាពិបាកចិត្តណាស់។ ខ្ញុំបានយំ ខ្ញុំបានសុំអង្វរ ខ្ញុំបានទូញចូរ។

145 ហើយខ្ញុំចាំបានថាខ្ញុំបានគិតថាខ្ញុំមានប្រាក់គ្រប់គ្រាន់ចូលទៅកាន់ការ ត្រួតពិនិត្យរបស់ម៉ាយអូស។ ពួកគេបាននិយាយថា “ពួកគេនឹងស្វែងរកថាតើ អ្នកមានបញ្ហាអ្វី?” ខ្ញុំនិងប្រពន្ធខ្ញុំ និងបេកគីនៅខាងក្រោយនោះ...សារ៉ានៅតូច នៅឡើយ មិត្តតូច។ ខ្ញុំទើបតែចូលបំរើព័ន្ធកិច្ចប្រោសជំងឺរបស់ខ្ញុំ។ ហើយយើង បានធ្វើដំណើរទៅកាន់ម៉ាយអូស។

146 ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់គ្លីនិក។ ហើយនៅយប់មុនពេលខ្ញុំរកឃើញ...លទ្ធផល ផ្តាច់ព្រំត្ររបស់ខ្ញុំនៅព្រឹកបន្ទាប់ ខ្ញុំទើបតែភ្ញាក់ឡើងហើយអង្គុយនៅលើគ្រែ ក្រឡេកមើលជុំវិញ។ ហើយខ្ញុំបានក្រឡេកមើលទៅខាងមុខខ្ញុំ ហើយមានកូន ក្មេងប្រុសតូច មើលទៅដូចជាខ្ញុំ មានអាយុប្រហែលជា៧ឆ្នាំ។ សម្លឹងទៅវា ហើយវា គឺខ្ញុំ។ ហើយគាត់បានឈរនៅក្បែរដើមឈើចាស់មួយ។ ហើយនៅលើដើមឈើ នោះ...

147 បើអ្នកជាអ្នកប្រមាញ់កំប្រុកអ្នកនឹងដឹងថាអ្នកអាចជួតជំបងឡើងលើនិង ចុះក្រោមនៅលើដើមឈើដូចនោះ ហើយវានឹងបំភ័យកំប្រុកទាំងនោះ ហើយវា រត់ចេញប្រសិនបើវានៅក្នុងប្រហោង។

148 ហើយខ្ញុំបានសម្លឹងមើលនៅទីនោះដែលជាកន្លែងកំប្រុកនោះនៅ ហើយខ្ញុំ បានគិតថា “តើវាជាប្រភេទកំប្រុកអ្វី?” ហើយខ្ញុំត្រដុសវា។ ហើយនៅពេលខ្ញុំធ្វើ ដូច្នោះ ខ្ញុំសម្លឹងមើលម្តងទៀតហើយវាជាខ្ញុំ ខ្ញុំនៅពេលនោះមានអាយុប្រហែល សាមសិបប្រាំបីឆ្នាំ ក្មេងប្រុសតូចនោះបានទៅបាត់ហើយ។ ដូច្នោះខ្ញុំត្រដុសគុល នោះ ហើយចេញពីបង្គោល ប្រហោងនោះ មានកំប្រុកតូចប្រហែលប្រវែងនេះ សម្បុរខ្មៅ ងងឹត ហើយមើលទៅដូចជាចរន្តតូចដែលហោះពីគាត់។ ភ្នែកតូចរបស់ វា មើលទៅអាក្រក់ដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់បានឃើញ គឺមើលទៅដូចជាសត្វតោច្រើនជាង សត្វកំប្រុក។

149 ហើយវាមើលមកខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំបានបើកមាត់និយាយថា “មែនហើយ...” ហើយ នៅពេលដែលខ្ញុំធ្វើដូច្នោះ វាក៏...មុនពេលដែលអ្នកអាចប្រយុទ្ធនឹងភ្នែករបស់អ្នក វាបានហោះចូលទៅក្នុងមាត់ខ្ញុំ ហើយចូលទៅក្នុងពោះខ្ញុំ ហើយហែកខ្ញុំទៅជា បំណែក។ ហើយនៅពេលខ្ញុំភ្ញាក់ពីនិមិត្ត ដោយដៃរបស់ខ្ញុំលើកឡើង ខ្ញុំបានស្រែក ថា “ឱព្រះអង្គអើយ សូមអាណិតមេត្តា! វាកំពុងតែសម្លាប់ខ្ញុំហើយ!”

150 ខ្ញុំបានលឺសំលេងនៅក្នុងបន្ទប់បាននិយាយថា “សូមចាំថា វាមានប្រវែងតែ ប្រាំមួយអ៊ីញទេ។”

151 តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដែលបានឮរឿងនោះ? ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកច្រើនដង ហើយ មនុស្សនៅជុំវិញរោងឧបោសថ។

152 មែនហើយ វាកើតមានជាបន្តបន្ទាប់ ការរងទុក្ខវេទនាដូចគ្នាដដែល។

153 បងប្អូនម៉ាយ៉ូ នៅថ្ងៃបន្ទាប់បានពិនិត្យខ្ញុំ។ បាននិយាយថា “ឪពុករបស់ អ្នកជាជនជាតិអៀរឡង់ គាត់បានជីកស្រា។ ម្តាយរបស់អ្នកជាជនជាតិឥណ្ឌា ពាក់កណ្តាល ដែលធ្វើឱ្យអ្នកស្ទើរតែជាពូជកូនកាត់។ ដូច្នោះអ្នកនឹង...អ្នក—អ្នក —អ្នកអ្នកគ្រាន់តែមានភាពភ័យខ្លាចរហូតដល់អ្នកនឹងមិនអាចចេញពីវាបាន។” បាននិយាយថា “បើមិនដូច្នោះទេ អ្នកនឹងមានសុខភាពល្អ។ ប៉ុន្តែការនោះ គឺជា អ្វីមួយនៅក្នុងព្រលឹងដែលមនុស្សមិនអាចគ្រប់គ្រងបាន។” បាននិយាយថា “អ្នក នឹង...” បាននិយាយថា “នៅពេលដែលបុរសម្នាក់បានស្លាប់គាត់មិនអាចធ្វើ កោសល្យវិថីបានទេ ព្រោះវាបានបាត់បង់ព្រលឹងទៅហើយ។” គាត់និយាយថា “មែនហើយ អ្នកនឹងមិនបានវាមកវិញទេ។”

154 ហើយបុរសម្នាក់នោះបាននិយាយថា គ្រូពេទ្យចាស់ របស់ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឪពុកខ្ញុំមានវា គាត់បានស្លាប់នៅអាយុប្រហែល៨៥ ឆ្នាំទៅ ៩០ ឆ្នាំ។” ហើយ និយាយថា “មួយខែឬពីរខែមុនពេលគាត់ស្លាប់ ខ្ញុំបានពិនិត្យគាត់។ ស្ទើរតែមួយ ជីវិតរបស់គាត់ ខ្ញុំបានទទួល” ក៏បាននិយាយថា “ប្រកប។”

155 “មនុស្សមួយចំនួន” បាននិយាយថា “ពួកគេបានទទួលវា ពួកគេឆាប់ខឹង។” បាននិយាយថា “ប្រភេទបែបនោះខ្ញុំនឹងសម្លាប់អ្នក” គាត់និយាយថា “ប្រភេទ ផ្សេងទៀត ដូចជាស្រ្តីពេលអស់រដូវ ពួកគេយំ។ អ្នកមានអារម្មណ៍នឿយហត់។” បាននិយាយថា “ចាស់បុរាណធ្លាប់ហៅវាថា មានប្លូ វានឹងមិនចាកចេញពីអ្នក ឡើយ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅពេលដែលវាយអ្នក ក្រពះរបស់អ្នកឈឺ អ្នក គ្រាន់តែបាក់ទឹកចិត្ត។”

156 ខ្ញុំនិយាយថា “ប៉ុន្តែលោក ខ្ញុំមិនបានធ្វើអ្វីទេ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិន សប្បាយចិត្តទេ”

157 គាត់និយាយថា “ត្រូវហើយ។ នោះគ្រាន់តែចេញពីកាចាប់បានរបស់មនុស្ស តែប៉ុណ្ណោះ។” បានបន្តទៀតថា “អ្នកនឹងមានវាជានិច្ច។” អូ វាជាការបាក់ទឹកចិត្ត យ៉ាងខ្លាំង!

158 ប៉ុន្តែពាក្យ ដែលត្រូវគិត “ចងចាំថាវាមានប្រវែងតែ ៦ អ៊ីញ” តើអ្វីដែលត្រូវ បានព្យួរជាមួយខ្ញុំ ដូចជាប្រពន្ធជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំនៅទីនោះអាចប្រាប់អ្នក។ ពី មួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំ ខ្ញុំបានគិតពីវា។

159 ហើយបន្ទាប់មក ទៅក្រៅប្រទេសលើកចុងក្រោយនេះ ខ្ញុំគឺជា...មុនពេល។ អញ្ចឹង ខ្ញុំត្រឡប់មកផ្ទះវិញ ហើយខ្ញុំបានធ្វើដំណើរកំសាន្តបាញ់កំប្រុក។ ខ្ញុំបាន លោតចេញពីឡានជាមួយបងប្រុសប៊ែងរូឌ ដែលកំពុងស្តាប់នៅយប់នេះ ហើយខ្ញុំ ក៏ចាប់ផ្តើមត់ឡើងភ្នំ ហើយមើលទៅដូចជាបេះដូងរបស់ខ្ញុំលោតចេញពីខ្ញុំ។

160 ហើយខ្ញុំបានសួរទៅកាន់លោកវេជ្ជបណ្ឌិត សាំអេដង់ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើ នោះជាអ្វីទៅ?”

161 គាត់បាននិយាយថា “នៅពេលក្រោយបើអ្នកកើតមានអញ្ចឹង សូមទទួល ថ្នាំ ជំនួយសសៃឈាមបេះដូង”

162 បាននិយាយថា “មិនអីទេ។”

163 ដូច្នោះវាបានកើតឡើងម្តងទៀតនៅ—ឆ្នាំក្រោយ។ នោះចូរទៅទទួលថ្នាំជំនួយ សសៃឈាមបេះដូង។ គាត់បាននិយាយថា “បេះដូងរបស់អ្នកគ្មានអ្វីជាបញ្ហាទេ” គាត់បន្តថា “គ្រាន់តែភ័យ។” បានចាប់ផ្តើមចូលមកបន្ទាប់មក។

164 មែនហើយ គ្រូពេទ្យម្នាក់ទៀតបាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំ គាត់ជាមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ បាននិយាយថា “នោះបណ្តាលមកពីបេះដូងរបស់ឯង ប្រាណហាំ” បាននិយាយ ថា “អ្នកត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នជាងមុន។” នោះជាឆ្នាំដែលខ្ញុំបានហៅបងប្រុស ម៉ូរហើយ គាត់បានចាត់មនុស្សឲ្យអធិប្បាយជំនួសខ្ញុំ នៅពេលដែលខ្ញុំបន្តការតាមប្រមាញ់ សត្វចៀមនោះជាមួយបងប្រុស ហ្វ្រីត។ ខ្ញុំឡើងលើភ្នំដូចខ្ញុំធ្លាប់បានធ្វើនៅពេល ខ្ញុំមានអាយុ ១៦ ឆ្នាំ ពីមួយម៉ាយល៍ទៅមួយម៉ាយល៍ខ្ញុំតំមិនដែលខានខ្ញុំបន្តិច ឡើយ។ ឃើញទេ?

165 ខ្ញុំត្រឡប់មកវិញហើយប្រាប់សាំ។ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ មាន អ្វីមួយមិនស្រួលហើយ អ្នកត្រូវប្រយ័ត្នជាងនេះ។”

166 បន្ទាប់មកខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តនៃវេជ្ជបណ្ឌិតវ័យចំណាស់ម្នាក់ដែលឈរនៅក្បែរនោះ...វេជ្ជបណ្ឌិតដែលមានម៉ូដសិតនៅលើដៃរបស់គាត់។ គាត់បាននិយាយ...គាត់ឈរនៅមុខខ្ញុំនៅថ្ងៃមួយ គាត់បាននិយាយថា “កុំអោយគេប្រាប់អ្នកថានោះជាដំបែះដូងរបស់អ្នកឡើយ នោះគឺជាក្រពះរបស់អ្នកទេ”

167 ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំបានគិតថា “ខ្ញុំគ្រាន់តែយកពាក្យនោះ ពីព្រោះវាគឺជានិមិត្ត។ ឆាប់ឡើង។”

168 ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមទៅកាន់ទ្វីបអាហ្វ្រិក ចាក់ថ្នាំខ្លះ។ ខ្ញុំត្រូវតែទៅចាក់ថ្នាំមុនពេលទៅទ្វីបអាហ្វ្រិក ពីព្រោះវាគឺជាច្បាប់។ ដូច្នោះ ពេលខ្ញុំចាក់ថ្នាំទាំងនេះ គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី ខ្ញុំមិនឃើញមានអ្វីមិនស្រួលនៅក្នុងអ្នកសោះ។” និយាយ “អម៉ូក្លូប៊ីនឈាមរបស់អ្នកមានកោសិបប្រាំមួយ វាជាកោសិបប្រាំមួយ។” បាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកអាយុដប់ប្រាំមួយឆ្នាំវានឹងមិនមានទេ—វាមិនប្រសើរជាងនេះទេ។” បានបន្តថា “វាពិបាកនឹងបន្តមានរហូតដល់១០០ ឆ្នាំ។ ស្លូតនិងអ្វីៗទាំងអស់” បានបន្តថា “អ្នកមិនអីទេ។ គ្មានជាតិស្ករអ្វីទាំងអស់។”

169 ខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមអរគុណ។” ដូច្នោះខ្ញុំបានធ្វើតេស្តរាងកាយមួយ ហើយ—ដើម្បីយកវិញ្ញាបនប័ត្រសុខភាពរបស់ខ្ញុំ ទៅឆ្លងដែន។

170 ដូច្នោះ គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងអំពីវាទេ?”

171 ខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្មានអ្វីក្រៅពីលឺក្នុងក្រពះ គ្រប់ពេលនោះទេ”

172 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក”

173 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ ខ្ញុំត្រូវបានគេពិនិត្យ។ ខ្ញុំបានទៅឯបងប្រុសម្នាក់នៅម៉ាយអូស ហើយនៅគ្រប់ទីកន្លែង។”

174 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែចាំបន្តិច។” គាត់បាននិយាយថា “ពេលខ្លះដំបៅក៏ដូច្នោះដែរវាតូចរហូតដល់ប្រព័ន្ធអាហារមិនអាចបង្ហាញឲ្យឃើញ ហើយពេលខ្លះវាធំពេកដើម្បីបង្ហាញវា ពីព្រោះការស្និទ្ធិអិចធឺ គ្រាន់តែជាស្រមោលប៉ុណ្ណោះ។ ហើយដំបៅបូសដ៏តូចនោះ អ្នកមិនអាចមើលឃើញវាបានទេ វាប៉ុនចុចមួយប៉ុណ្ណោះ។ មានដំបៅលើដៃតូច។” គាត់និយាយថា “ខ្ញុំស្គាល់គ្រូពេទ្យចាស់ម្នាក់នៅទីនេះ ត្រូវបានរកឃើញឧបករណ៍មួយ ពួកគេមានវាឥឡូវនេះ។ ពួកគេអាចអោយអ្នកគេងតែបន្តិចជាមួយសូដូម ដាក់បំពង់មួយនៅក្នុងបំពង់ករបស់អ្នក ហើយ

ពួកគេមើលចុះនៅក្នុងពោះរបស់អ្នក ហើយមើលអ្វីដែលជាបញ្ហា។” គាត់បន្តថា “គាត់...” បាននិយាយថា “គាត់ជាប្រភេទមនុស្សដូចអ្នកដែរ គាត់គឺជាគ្រីស្ទាន។” “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនទៅជួបគាត់។”

175 ខ្ញុំបានយកឈ្មោះរបស់គាត់ គឺលោកបណ្ឌិតវ៉ាន់ វ៉ារីនវ៉ែត។ ដូច្នោះ ពេលខ្ញុំ ត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំបានឡើងទៅជួបគ្រូពេទ្យចាស់នោះ។ អូ គាត់ជាបុរសចំណាស់ ម្នាក់មកពីហូឡង់ឥណ្ឌាខាងកើត ចេញពីជួរអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អជាច្រើន។ ហើយគាត់បានឮពីខ្ញុំ ហើយអានសៀវភៅរបស់ខ្ញុំ ហើយអូ! គាត់គ្រាន់តែចាប់ដៃខ្ញុំ គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណាបាំ ខ្ញុំពិតជាវិភាយណាស់ដែលបានធ្វើវា សម្រាប់អ្នក។” គាត់បាននិយាយថា “ប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ នៅសប្តាហ៍ក្រោយ អ្នកត្រូវទៅមន្ទីរពេទ្យនៅទីនេះ” បន្ថែម “ហើយប្រាប់ខ្ញុំមុនពេលអ្នកទៅ។” ហើយ និយាយថា “ខ្ញុំត្រូវតែឱ្យថ្នាំអ្នកខ្លះ” ហើយនិយាយថា “ពេលណាខ្ញុំឲ្យអ្នកលេប វា នឹងធ្វើឱ្យអ្នកដេកលក់រយៈពេលប្រាំនាទី។”

176 កូនស្រីតូចរបស់ខ្ញុំទើបតែបានលេបវា ដើម្បីធ្វើការដកឆ្មេញ ហើយកូនស្រីបង ប្រុសណូមែនក៏ដូចគ្នា។ ខ្ញុំគិតថា “ការគេង៥នាទី” “នឹងមិនខានខ្ញុំទេ” ដូច្នោះ ខ្ញុំ គិតថាខ្ញុំនឹងពេញចិត្ត ក្នុងការមើលវា។

177 ហើយបន្ទាប់មកនៅព្រឹកបន្ទាប់ ខ្ញុំបានងើបចេញពីលើគ្រែហើយមើលជុំវិញ ខ្ញុំ មើលទៅលើគ្រែភ្លោះ ដែលប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំគេងនៅទីនោះ នាងមិនទាន់ភ្ញាក់ឡើង នៅឡើយទេ។ ហើយខ្ញុំបានសំឡឹងមើលទៅដៃបង្អួចជួរភ្នំកាលីណានៅទីនោះ ដែលខ្ញុំរស់នៅ ហើយខ្ញុំបានរកមើលនៅទីនោះឃើញទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ ដាក់ដារនោះនៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំ ជាកន្លែងដែលមានទេវតាទាំងប្រាំពីរ ដែលអ្នក បានឃើញនៅក្នុងរូបភាព បានលេចចេញមកហើយមានរឿងអស្ចារ្យកើតឡើង។

178 ហើយខ្ញុំបានសម្លឹងមើល ហើយដូចដែលខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើលនៅទីនោះ ខ្ញុំ បានឈរនៅក្បែរដើមឈើនោះម្តងទៀត នៅកន្លែងដែលកំប្រុកនោះនៅ។ ខ្ញុំ ក្រឡេកមើលទៅទីនោះទាំងថា “នោះគឺជារន្ធកំប្រុក។” ហើយខ្ញុំបានគិតថា “តើ វានៅតែនៅក្នុងនោះដដែលឬទេ?” នៅក្នុងនិមិត្ត។ ខ្ញុំឡើងមើលពីចំហៀងដើមឈើ នោះ។ ហើយស្ទើរតែមួយប្រិចភ្នែកខ្ញុំ...វាគឺជាកំប្រុកដែលមើលទៅគួរឱ្យខ្លាច បំផុតដែលមិនធ្លាប់ឃើញ ឥឡូវ អ្នកត្រូវស្គាល់ព័ន្ធកិច្ចរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីស្គាល់រឿង

និមិត្តសញ្ញាទាំងនេះ។ វាលោតតម្រង់មកខ្ញុំ តែវាមិនប៉ះខ្ញុំទេ។ វាតម្រង់មករកមាត់ខ្ញុំតែវាត្រូវលើទ្រូងខ្ញុំវិញហើយក៏ដួលទៅ។

179 ហើយនៅពេលដែលវាបានធ្វើដូច្នោះ ខ្ញុំបានឮអ្វីដែលបាននិយាយថា “ទៅជួរភ្នំកាលីណា។”

180 ដូច្នោះខ្ញុំដាក់ជុំវិញ ខ្ញុំនិយាយថា “មេជាតើអ្នកភ្ញាក់ហើយឬនៅ?” ហើយខ្ញុំបានដាស់នាង។

181 នាងបាននិយាយថា “តើមានបញ្ហាអ្វី?” ប្រហែលជាម៉ោងប្រាំព្រឹកនៅពេលព្រឹក។

182 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូនសម្លាញ់ បងបានមើលនៅទីនេះ ហើយបងបានឃើញកំប្រុកជាថ្មីម្តងទៀត។”

183 “កំប្រុកអ្វី?”

184 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មួយដែលបងបានឃើញនៅឯម៉ាយអូស។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអូនដឹងទេ? វាលោតមិនត្រូវមាត់បងទេនៅពេលនេះ វាមិនអាចវាយបងបានទេ វាចេញពីទ្រូងបងទៅ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! ខ្ញុំបានមើល អូចាប់តាំងពីតូចមក ខ្ញុំចង់ឃើញរឿងនោះកើតឡើង។ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចឃើញរឿងនោះកើតឡើង មិនត្រឹមតែ...មុនពេលដែលខ្ញុំបានដឹងពីនិមិត្តគឺជាអ្វី បើខ្ញុំអាចមើលឃើញការនោះកើតឡើង បន្ទាប់មកខ្ញុំបាននិយាយថា ខ្ញុំមិនអីទេ។ អ្វីក៏ដោយដែលប្រាប់ខ្ញុំ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំបាននៅ ហើយរយៈពេលសែសិបឆ្នាំហើយ ខ្ញុំបានស្វែងរកវា ហើយវាបានកើតឡើងនៅទីនោះ។”

185 កាលពីមុន នៅពេលដែលខ្ញុំនៅឯម៉ាយអូស នៅពេលដដែលដែលខ្ញុំបានទៅដល់ទីនោះពួកគេបានផ្តល់សារនោះដល់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំបានឃើញនិមិត្ត...

186 ម្តាយរបស់ខ្ញុំបានទៅក្នុងសិរីរុងរឿងឥឡូវនេះ ជាស្រ្តីចម្លែក។ នាងមានក្តីសុបិន្តប្រហែលបីឬបួននៅក្នុងជីវិតរបស់នាង ហើយពួកគេតែងតែជាការពិត។ នាងប្រាប់ខ្ញុំ ហើយ...នាងនឹងចាប់ផ្តើមប្រាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងប្រាប់...ខ្ញុំនិយាយ “ឈប់ទៅ...ម៉ាក កូននឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលនៅសល់។” ឃើញទេ?

187 ពីព្រោះនៅពេលដែលអ្នកផ្តល់ក្តីសុបិន្តឱ្យខ្ញុំដើម្បីបកស្រាយ អ្នកមិនប្រាប់ខ្ញុំឲ្យច្បាស់នោះទេ។ បន្ទាប់មកពេលខ្ញុំឃើញម្តងទៀត ខ្ញុំឃើញយ៉ាងច្បាស់នូវអ្វី

ដែលអ្នកសុបិនឃើញនោះ បន្ទាប់មកទ្រង់ប្រាប់ខ្ញុំថាវាជាអ្វី។ ឃើញទេ? អ្នកមិនចាំបាច់ប្រាប់ខ្ញុំពីក្តីសុបិននោះទេ។ ទ្រង់បង្ហាញក្តីសុបិនដល់ខ្ញុំដល់អង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់ពីខ្ញុំឃើញហើយ ខ្ញុំនិយាយថា“មែនហើយ ម៉ាកមិនបានប្រាប់ខ្ញុំពីរឿងនេះទេ ហើយបែបជាប្រាប់ខ្ញុំរឿងនោះវិញ។” ឃើញទេ? ដូច្នោះព្រះជាម្ចាស់ដែលអាចបកស្រាយសុបិនបាន ទ្រង់អាចបង្ហាញពីក្តីសុបិននោះ ទ្រង់អាចបកស្រាយវាបាន។ ដូច្នោះហើយ...

188 មែនហើយ តើនោះមិនមែននៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលបានចែងទេឬអី ដោយថា “ប្រសិនបើអ្នកអាច...”? ខ្ញុំ—ទើប...តែបានកើតឡើងមកលើខ្ញុំ។ គឺជានិយាយមែនទេ? អត់ទេ យ៉ូសែប—យ៉ូសែប។ មែនហើយ វានៅកន្លែងណាមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ ខ្ញុំទើបតែចាំបាន បាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកអាចបង្ហាញខ្ញុំ... បើសិនអ្នកអាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វី...” ស្តេចនេប៊ូក្នេសា ត្រឹមត្រូវហើយ។ បាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកអាច...បើអ្នកមិនអាច...”

189 គ្រូមន្តអាគម៍និយាយថា“សូមប្រាប់សុបិនមកខ្ញុំ”។

190 ស្តេចមានបន្ទូលថា “វាបានចាកចេញពីខ្ញុំហើយ។” ត្រឹមត្រូវហើយ ដែលខ្ញុំចាំបាន ថាគ្រាន់តែគិតអំពីវា។

191 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ហើយម៉ាកៗ នាងបាននិយាយថា“ប៊ីលី” នៅពេលខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ នាងបាននិយាយថា “មកទីនេះកូនប្រុសម៉ាក ហើយអង្គុយចុះ”។ នាងបាននិយាយថា“ម៉ាកមានសុបិនចម្លែកមួយ។ ខ្ញុំសុបិន្តថាខ្ញុំបានឃើញអ្នកដេកឈឺ ហៀបនឹងស្លាប់ ជាមួយបញ្ហាក្រពះរបស់អ្នកដូចធម្មតា។” តើនាងបានចំអិនម្ហូបប៉ុន្មានដងសម្រាប់ខ្ញុំ! ហើយនាងបាននិយាយថា“កូនបានសង់ផ្ទះមួយនៅលើភ្នំ” ហើយនិយាយថា “ម៉ាកបានឃើញព្រាបពណ៌សចំនួន ៦ចុះពីលើមេឃ ស្របគ្នាស្រែក ជាអក្សរ ‘S’ ហើយពួកគេបានទំលើទ្រូងរបស់កូន។ ហើយកូនកំពុងតែសំឡឹងមើល ហើយអាមួយនៅខាងមុខកំពុងតែព្យាយាមប្រាប់កូននូវអ្វីមួយ” បាននិយាយថា “ពួកគេពិតជាភ្លឺរលោង ព្រាប ពណ៌ស។ ហើយពួកវាយកក្បាលតូចរបស់ពួកវា ដាក់លើផ្ទាល់របស់អ្នក ហើយស្រែក កូ កូ កូ” ហើយនិយាយថា“ខ្ញុំមិនអាចយល់វាបានទេ។” “ពួកវាបានបន្តស្រែកទៀតកូ កូ កូ។”

192 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ! ខ្ញុំបានឃើញវា សូមសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់!” ក៏
បន្តថា “ពួកវាបានហើរឡើងទៅលើជាទម្រង់អក្សរ ‘S’ ជាថ្មីម្តងទៀត ហើយត្រលប់
ទៅលើមេឃវិញស្រែកថា កូ កូ កំពុងត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ”

193 មែនហើយ សត្វតូចដែលខ្ញុំបានឃើញមានប្រវែង ៦ អ៊ីញ។ ខ្សែអក្សរនៃសត្វ
ព្រាបដែលម៉ាកបានឃើញមានប្រាំមួយ ប្រាំមួយគឺមិនពេញលេញទេ។ ខ្ញុំដឹងថា
ថ្ងៃណាមួយខ្ញុំឃើញលេខ ៧។ នោះគឺជាមនុស្ស រងទុក្ខ ហើយបន្តទៅមុខទៀត។

194 នៅព្រឹកនោះ ខ្ញុំបានក្រោកឡើងបន្ទាប់ពីបានឃើញនិមិត្តនេះ។ ខ្ញុំបានគោរព
តាមព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំបាននាំកូនប្រុសតូចរបស់ខ្ញុំ ឈ្មោះយ៉ូសែបទៅសាលារៀន។
គាត់កំពុងស្តាប់ខ្ញុំឥឡូវនេះនៅតុកសុន។ ខ្ញុំបាននាំគាត់ទៅសាលារៀនហើយ
ប្រាប់ មេដាថា ខ្ញុំមិនដឹងថាពេលណាដែលខ្ញុំត្រលប់មកវិញទេ។

195 ហើយខ្ញុំបានឡើងទៅកាតាលីនណា ទៅរហូតដល់—ជ្រលងភ្នំ។ ហើយ
—ឡើងទៅកន្លែងដែលទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ដាក់ដារនៅក្នុងដែរបស់ខ្ញុំ។
កាលពីដើមឆ្នាំ ហើយចាប់ផ្តើមឡើងលើភ្នំ។

196 ជាការប្រសើរណាស់ ជំនួសឱ្យការឡើងទៅកំពូលភ្នំ តាមវិធីនេះ (ដែលមាន
ពស់ ពស់ខ្យងដី អ្នកដឹងហើយពីរបៀបដែលអារិហ្សណាមាន) ខ្ញុំបានងាកទៅ
ខាងស្តាំរបស់ខ្ញុំ មានអ្វីមួយនិយាយថា “ងាកទៅខាងស្តាំអ្នក។” ខ្ញុំបានឈានដល់
កំពូលភ្នំ។ ខ្ញុំបានទៅ ហើយខ្ញុំបានដើរជុំវិញថ្មធំៗ ជាច្រើនដងធំជាងព្រះពន្លា
ដែលបានដាក់នៅលើកំពូលភ្នំទាំងនោះ ជាកន្លែងដែលកម្រមានមនុស្សណាម្នាក់
អាចទៅបាន។

197 ហើយនៅប្រហែលម៉ោងដប់មួយ ខ្ញុំត្រលប់ទៅរូងតូច នៅខាងក្រោយជា
កន្លែង...ខ្លះប្រែទៅជា វែបវែន លើផ្លូវក្តាន់តូចមួយ។ ហើយខ្ញុំបានដោះអាវរបស់ខ្ញុំ
ចេញ ម្នាក់របស់ខ្ញុំនៅក្នុងដែរបស់ខ្ញុំ ពីព្រោះខ្ញុំកំពុងមានញើស។ ដូច្នោះហើយខ្ញុំ
បានទៅទីនោះ ហើយដូចដែលខ្ញុំចូលទៅក្នុងរូងតូចនោះ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមាន
វត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំដោះមួកខ្ញុំចេញ ហើយក្រឡេកមើលជុំវិញ។ ខ្ញុំបាន
គិតថា “ទ្រង់គត់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់គង់នៅទីនេះ។”
ហើយខ្ញុំគិតថា “តើវាជាអ្វី?” ខ្ញុំបានឈានពីបីជំហានចែមទៀត។ ខ្ញុំបាននិយាយ
ថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទ្រង់គង់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។”

198 ហើយខ្ញុំមើលទៅលើផ្លូវ ហើយមានកំប្រុកតូចនោះ។ បានលោតនៅលើអ្វីមួយ ហើយវាខកខាន ហើយវាបានបុកជាមួយផ្កាកូលឡា (ដូចជាសត្វដំរីលោតផ្លោះ។) វាត្រូវក្បាល ទ្រូង និងពោះ។ ហើយវាបានស្លាប់។ កំប្រុកតូចចម្លែកនោះ វាមិនបាន បុខចំណាត់ខ្ញុំទេហើយបែបជាចម្លែកកូលនោះវិញ។ ហើយសំឡេងរបស់ព្រះអម្ចាស់ បានមានបន្ទូលថា “សត្រូវរបស់ឯងបានស្លាប់ហើយ។” ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ ហើយខ្ញុំញាប់ញ័រ។ ខ្ញុំឈានជើងចេញហើយម៉ា...

199 ជាទូទៅសត្វក្អែកនឹងស៊ីវា។ ខ្ញុំបានសម្លាប់ពស់ ពីរបីថ្ងៃក្រោយមក ផ្នែកវានៅ លើផ្លូវប្រហែលកន្លះម៉ោង។ តែងតែមានឥន្ទ្រីហើយសត្វក្អែកហើរឆ្លងកាត់ទីនោះ ហើយពួកគេនឹងយកវាទៅទុក្ខនេះ ខ្ញុំបានសំលាប់ពស់ផ្កាថ្មគឺជាពស់ដែលគ្រោះថ្នាក់ បំផុត ដែលយើងមាន។ ដាក់ខាងចុះពីខ្ញុំ ពីរបីថ្ងៃបន្ទាប់ពីនោះ។ ខ្ញុំចាប់ផ្តើម ត្រឡប់មកវិញដើម្បីយកវាមកបង្ហាញ សត្វក្អែកបានយកវា ក្អែកឆ្លងកាត់។

200 ហើយនោះត្រូវបានដាក់នៅទីនោះចាប់តាំងពីពេលដែលខ្ញុំបានឃើញនិមិត្ត នេះ ពីរថ្ងៃមុន ខ្ញុំជឿថាវាគឺនៅថ្ងៃសៅរ៍ ហើយខ្ញុំបានទៅទីនោះថ្ងៃច័ន្ទ។ ដូច្នោះគាត់ បានដេកស្លាប់នៅទីនោះ។ ខ្ញុំបានបិទបាំងវាដោយជើងរបស់ខ្ញុំ។

201 ខ្ញុំបានត្រឡប់មកវិញនៅជុំវិញ អង្គុយចុះម្តងទៀត អង្គុយនៅទីនោះហើយយំ មួយរយៈ ហើយបានអធិស្ឋាន មើលទៅក្រោមតុកសុនមួយម៉ាយល៍នៅខាងក្រោម ខ្ញុំ។

202 ងាកត្រឡប់មកវិញហើយត្រឡប់មកវិញ វានៅតែផ្នែកនៅទីនោះ។ ពេលខ្ញុំ ចេញពីរូងនោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកសណ្ឋិតលើខ្ញុំជាថ្មីម្តងទៀត។

203 ខ្ញុំបានធ្វើដំណើរជុំវិញ ចុះទៅលើភ្នំ។ បានទៅហើយប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំ បាន និយាយថា “អូសម្លាញ់ បងមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែបងនឹងដោះស្រាយរឿងនេះ។”

204 បណ្ឌិត អរិស្វ័ត នៅពេលដែលគាត់ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវការត្រួតពិនិត្យ គាត់បាន និយាយថា “មែនហើយ វាមិនអាចទៅរួចទេសម្រាប់អ្នកដើម្បីជាសះស្បើយ។” គាត់បានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវវេនតាថលនោះគឺដើម្បីឱ្យខ្ញុំគេងរយៈពេលប្រាំនាទី ហើយ ខ្ញុំបានដេកដប់ម៉ោង។ ដូច្នោះវត្តនោះ សូម្បីតែថ្នាំអាស៊ីនគ្រាន់តែគោះខ្ញុំចេញ ប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នោះពួកគេ...គាត់ឱ្យថ្នាំ បានបាញ់អ្វីមួយដាក់បំពង់កខ្ញុំ នៅពេលខ្ញុំ មកដល់ ហើយគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំ នៅព្រឹកបន្ទាប់ គាត់បាននិយាយថា “អរិស្វ័ត ខ្ញុំ មិនចង់ប្រាប់អ្នកទេ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “ជញ្ជាំងក្រពះរបស់អ្នក រឹតតែពិបាក

ពួកវាស្ងួតអស់ហើយ។” ខ្ញុំមិនដែលឃើញវាទេ។ គាត់ប្រើឈ្មោះជំងឺរលាកក្រពះ ហើយខ្ញុំបានទៅមើលក្នុងវេជ្ជនានុក្រម ហើយវាបាននិយាយថា “អ្វីមួយដែលក្រៀម ស្ងួតទៅ។” ហើយបាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចជាសះស្បើយបានទេ” គាត់ បាននិយាយថា “អ្នកនឹងមានវាជានិច្ច។” ហើយខ្ញុំអាចជាក្មេងដែលបាក់ទឹកចិត្ត ប្រសិនបើមិនបានឃើញនិមិត្តរបស់ព្រះអម្ចាស់ទេនោះ។

205 ហើយនៅថ្ងៃបន្ទាប់មានអ្វីមួយនិយាយថា “ត្រឡប់ទៅភ្នំវិញ។”

206 ហើយនៅថ្ងៃនោះជំនួសឱ្យការដើរតាមផ្លូវមួយ ខ្ញុំបានគេនាំឱ្យទៅផ្លូវ មួយផ្សេងទៀត។ ហើយខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។ ហើយក្រឡេកទៅមើលនៅ ខាងមុខ ហើយមានសត្វព្រាបពណ៌សទី៧ ដែលកំពុងតែសម្លឹងមកខ្ញុំ។ ខ្ញុំត្រដុស ភ្នែកខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់វាជានិមិត្តមួយ ហ្នឹងហើយ។” ខ្ញុំបាន ក្រឡេកមើល ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “សត្វព្រាបតូចតើអ្នកមកពីណា?” ដូចជា ស្អាតនិងសអាចជាសត្វព្រាប។ អ្វីក៏ដោយវាជាការនៅឆ្ងាយ នៅវាលរហោស្ថាន នោះ។

207 ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិប្រិយ ដែលបានប្រោសព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទឲ្យរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ដែលខ្ញុំជាអ្នកបំរើទ្រង់ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដាក់នៅទីនេះ បើកនៅមុខខ្ញុំ ដឹង ថាខ្ញុំនិយាយការពិតហើយមិនកុហក។

208 មានព្រាប ហើយអង្គុយនៅទីនោះសម្លឹងមើលខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានដើរជុំវិញ ខ្ញុំគិតថា “ប្រាកដណាស់វាជានិមិត្តមួយ។” ខ្ញុំងាកក្បាល ខ្ញុំងាកក្រោយ ហើយនៅទីនោះវា បានអង្គុយនៅទីនោះ ពួកវាតូចៗមានស្លាបពណ៌ស ដូចជាព្រិលដូចដែលវាមាន ជើងពណ៌លឿងតូចរបស់វា និងចំពុះពណ៌លឿង កំពុងមើលខ្ញុំនៅទីនោះ។ វាកំពុង មើលត្រង់ខាងលិចឆ្ពោះទៅខាងលិច។ ខ្ញុំបានដើរជុំវិញវាដូច្នោះ ខ្ញុំនឹងមិនប៉ះវា ឡើយ។ ខ្ញុំបានដើរលើផ្លូវនោះ។ បានមើលត្រឡប់មកវិញ ហើយវានៅតែអង្គុយ មើលខ្ញុំ។

209 បងប្រុស ដែលជាកូនប្រុសរបស់អំប្រាហាំ ខ្ញុំមិនពិចារណាអ្វីដែលវេជ្ជបណ្ឌិត បានប្រាប់ខ្ញុំទេ ខ្ញុំនឹងជាសះស្បើយទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ!

210 នៅថ្ងៃទីបីដែលខ្ញុំបានត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំកំពុងតែឡើងខ្ពស់។ ហើយអ្នករាល់គ្នា ជាច្រើនដឹងពីនិមិត្តអំពីចុងភោគណ្ឌាជិះជញ្ជាំងតូចនោះទៅភាគខាងលិច។ មាន

អ្វីមួយដែលទាក់ទាញខ្ញុំអោយទៅផ្ទាំងថ្មធំមួយ ប្រហែលជាពេលថ្ងៃត្រង់ និយាយថា “ដាក់ដៃរបស់អ្នកប្រឆាំងនឹងវា ហើយអធិស្ឋាន។” ព្រះនៅស្ថានសួគ៌ដឹងថានេះជាការពិត។

211 ខ្ញុំបានដាក់ដៃរបស់ខ្ញុំនៅលើថ្មជា ហើយខ្ញុំបានក្រឡេកមើលទៅឯស្ថានសួគ៌ ហើយចាប់ផ្តើមអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំសំឡេងមួយចេញពីកំពូលថ្មនៅទីនោះ បាននិយាយថា “តើអ្នកកំពុងទោរទន់ទៅនឹងជំងឺបេះដូងរបស់អ្នកយ៉ាងម៉េច?” ហើយខ្ញុំបានក្រោកឡើងវិញដូច្នោះ ស្មោះទេរបស់ខ្ញុំ អត់មានអារព័ចង្កេះខ្ញុំឡើងលើ ក្តៅ។ ខ្ញុំក្រឡេកមើលទៅក្រោយ។ ហើយមានសរសេរនៅក្នុងថ្មខ្សែក្រវាត់ថា “សត្វឥន្រ្ទី” ពិតជាអ្វីដែលនិមិត្តបាននិយាយថាសារបន្ទាប់នឹងកើតឡើង។

212 ខ្ញុំពិតជាអំភើបណាស់ ខ្ញុំរត់ទៅផ្ទះ។ យកកាមេរ៉ាហើយត្រលប់មកវិញថ្ងៃបន្ទាប់ ហើយថតយករូបភាពរបស់វា។ វាមាននៅទីនោះសរសេរក្នុងផ្ទាំងថ្មថា៖ “ឥន្រ្ទីស។” (ឥន្រ្ទីនាំមុខសត្វព្រាប។)

213 ទោះជាយ៉ាងណាខ្ញុំដឹង។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកមុនពេលវាកើតឡើង។ វេជ្ជបណ្ឌិតល្អ—បណ្ឌិតល្អគ្មានការសង្ស័យ ខ្ញុំគិតថាគាត់ជាបុរសល្អ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថា ខ្ញុំនឹងគ្រប់គ្រងលើវា។ រួចរាល់ហើយ! វាចប់ហើយខ្ញុំនឹងប្រសើរឡើង!

214 ហើយខ្ញុំកំពុងតែគិតនៅពេលដែលអេនីបានច្រៀងចំរៀងនោះពីបឺនាទីមុននេះនៅលើស្ថាបត្រាបស។ តើបទភ្លេងនោះយ៉ាងម៉េចទៅ? ចាប់ផ្តើមលេងវាឲ្យខ្ញុំអេនី។

...ស្ថាប...សត្វព្រាបស (ច្រៀងជាមួយខ្ញុំ)
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
គឺជាសញ្ញាសំគាល់ពីខាងលើ
នៅលើស្ថាបត្រាបស។

215 ខ្ញុំដឹងថាអីនីបានធ្វើខ ២នៃបទនោះ។ ខ្ញុំនឹងធ្វើជាបីខ។

ល្អាអេបានរសាត់
នៅលើទឹកជំនន់ជាច្រើនថ្ងៃ

គាត់បានស្វែងរកដី
 នៅក្នុងវិធីផ្សេងគ្នា
 បញ្ហាគាត់មានខ្លះ
 ប៉ុន្តែមិនមែនមកពីខាងលើទេ
 ដ្បិតព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានប្រទានទីសំគាល់ដល់គាត់
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
 ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
 គឺជាសញ្ញាសំគាល់ពីខាងលើ
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

ព្រះយេស៊ូវ ព្រះសង្គ្រោះរបស់យើង
 បានមកផែនដីនៅថ្ងៃមួយ
 ទ្រង់បានកើតនៅក្នុងក្រោលមួយ
 នៅក្នុងស្នូកសត្វក្នុងចំបើង
 ទោះបីទីនេះត្រូវបដិសេធក៏ដោយ
 ប៉ុន្តែមិនមែនមកពីខាងលើទេ
 ដ្បិតព្រះបានប្រទានទីសំគាល់ដល់យើង
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
 ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
 អូ គឺជាទីសំគាល់ពីខាងលើ
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

ទោះបីខ្ញុំបានរងទុក្ខ
 តាមរបៀបជាច្រើន
 ខ្ញុំយំដើម្បីព្យាបាល
 ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ

ប៉ុន្តែជំនឿមិនត្រូវបានគេបំភ្លេចឡើយ
 ដោយព្រះវរបិតាខាងលើ
 ទ្រង់បានប្រទានទីសំគាល់ដល់ខ្ញុំ
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
 ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
 អូ គឺជាទីសំគាល់ពីខាងលើ
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
 ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
 សញ្ញាពីខាងលើ
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

216 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់រឿងទាំងនេះ
 ព្រះវរបិតា។ ទ្រង់ឱ្យសញ្ញាដល់ណូអេ ទ្រង់បានផ្តល់សញ្ញាឱ្យលោកកិយ ហើយ
 ទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យទូលបង្គំនូវសញ្ញាមួយ។ ហើយថ្ងៃបន្ទាប់ដោយឃើញភ្នែកំពុង
 ហោះ ឱព្រះអង្គអើយ មានសារមួយចេញមកពីទ្រូងនេះ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋាន ថា
 ទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យព្រាបដឹកនាំ។ សូមប្រទានវាមក ព្រះអម្ចាស់អើយ។ វានាំឱ្យ
 ទូលបង្គំមានជំនឿដែលទូលបង្គំមិនធ្លាប់មានពីមុនមក។ ទូលបង្គំដឹងថា ព្រះជ្រាប
 ថាវាត្រឹមត្រូវទាំងអស់ ដូច្នេះទូលបង្គំសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់ការនេះ ព្រះបិតា។

217 ហើយ នៅយប់នេះ សូមផ្ញើសាររបស់ទ្រង់ម្តងទៀត នៅលើស្នាបនៃព្រាបនៃ
 ព្រះបន្ទូល។ ផ្តល់វាឱព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ជាទីស្រឡាញ់។ ហើយរាល់ពេល
 ដែលឆ្លងកាត់វេទិកានេះ យប់នេះនិងចេញនៅក្នុងការប្រជុំនៅទូទាំងប្រទេស សូម
 អោយដូងចិត្តដ៏អស្ចារ្យនៃសេចក្តីជំនឿរបស់ទ្រង់ធ្លាក់ចូលក្នុងដូងចិត្តពួកគេ និង
 ផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវជំនឿ ព្រះអម្ចាស់អើយ សម្រាប់ការព្យាបាលរបស់ពួកគេ។ ចូរនឹក
 ចាំពីព្រះជាម្ចាស់ មិនមែនជាការគោរពរបស់មនុស្សទេ។ ទ្រង់អាចបញ្ជូនសារទៅ
 ណូអេ ទ្រង់អាចបញ្ជូនវាទៅលោកយ៉ូហានបាទីស្ទ ទ្រង់អាចបញ្ជូនវាមកខ្ញុំ អាច
 បញ្ជូនវាទៅអ្នកដទៃ។

218 ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាសត្វព្រាបនឹងហោះចូលក្នុងដួងចិត្តរបស់យើងរាល់គ្នា នាពេលនេះដោយមានចំពុះមាស ចំពុះនិងខ្យឹបថា “ដោយស្នាមរំពាត់របស់ទ្រង់... ដោយស្នាមរំពាត់ និងដំបងវាយ នោះអ្នកបានជាសះស្បើយ។” ព្រះអង្គ ប្រោស លោះការរំលងរបស់យើង អំពើទុច្ចរិតរបស់យើង នឹងត្រូវអត់ទោសអោយយើង ហើយយើងក៏នឹងត្រូវបានអត់ទោស ជំងឺនឹងត្រូវបានព្យាបាល។ ព្រះវរបិតាអើយ! នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

ជាមួយនឹងក្បាលរបស់អ្នកខិនចុះតែមួយនាទីទៀត។

219 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះចង់និយាយ ប្រសិនបើអ្នកអាចនិង ចង់និយាយបែបនេះ “បងប្រុសប្រាណាហាំ ខ្ញុំបានធ្វើខុសអស់មួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំចង់បម្រើព្រះជាម្ចាស់ ប៉ុន្តែនៅយប់នេះខ្ញុំបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីចុះចូល។ សូមអធិស្ឋានដល់ព្រះថាព្រាបនឹងហោះចូលក្នុងចិត្តខ្ញុំយប់នេះ។ ខ្ញុំអាចមាន អាម្មណ៍ថាវាបក់ស្លាបរបស់ទ្រង់នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក តើបានទេ? លើកដៃ របស់អ្នក តើបានទេ? នៅទីនេះនៅក្នុងទស្សនិកជនដែលអាចមើលឃើញខ្ញុំ ទាំងអស់នៅលើអាការ។”

220 ចេញទៅចូលទៅក្នុងទស្សនិកជននៅទូទាំងប្រទេស រហូតដល់បងប្រុសហិន និងបងប្រុសខូលម៉ែន ចេញទៅបងប្រុសឡេអូហើយពួកគេ ចុះទៅតុកសុននៅ ក្នុងរោងឧបោសថប្រាណាហាំ នៅខាងលិចភាគខាងលិចនៃដៃរបស់អ្នក នៅគ្រប់ ទីកន្លែង៖ “ខ្ញុំចង់អោយសត្វព្រាបហើរចូលក្នុងដួងចិត្តខ្ញុំនៅយប់នេះ។ សូមនាំខ្ញុំនូវ សេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ផ្អែមល្អៃមរបស់ព្រះនៅលើស្ថាបនៃសត្វព្រាបពណ៌សវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ សូមយកវាមកទូលបង្គំនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយដាក់ចូលមក ក្នុងចិត្តទូលបង្គំ ជំនឿដែលទូលបង្គំត្រូវការ។”

221 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន សូមទ្រង់ អត់ទោស ដល់អំពើបាបរបស់យើង។ សត្វព្រាបដែលរងរបួសបាននាំយកសារមកវិញ ឱ ព្រះជាម្ចាស់អើយ “ការស្រេចហើយ!” យើងជឿថា។ គ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យយើងនូវជំនឿ ដើម្បីជឿវា យើងអធិស្ឋាន។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

នៅលើស្ថាបត្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ

គឺជាសញ្ញាសំគាល់ពីខាងលើ
នៅលើស្នាបព្រាបស។

222 តើសត្វព្រាបនោះមកពីណា? ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ វានឹងមិនត្រូវនៅទីនោះក្នុង
ទីរហោស្ថានដូចនោះ។ អត់ទេ អត់ទេ! ទេវាមិនមែននៅទីនោះទេ។ ហើយ
ហេតុអ្វីបានជាវាពណ៌ស? ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ជ្រាបថា ទ្រង់គឺសដូចអាវ
របស់ខ្ញុំ។ នៅទីនោះទ្រង់បានកំណត់នៅទីនោះ។

ប៉ុន្តែវាស្ថិតនៅលើស្នាបរបស់សត្វព្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
អូ គឺជាទីសំគាល់ពីខាងលើ
នៅលើស្នាបព្រាបស។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
អូ គឺជាទីសំគាល់ពីខាងលើ
នៅលើស្នាបព្រាបស។

223 អូ តើអ្នកមិនមានអារម្មណ៍រាបទាបទេឬ? សូមអង្រួនដៃគ្នាទៅវិញទៅមក
ហើយច្រៀងវា។

នៅលើស្នាបសត្វព្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្នាបព្រាបស។

224 សូមលើកដៃរបស់យើងទៅកាន់ទ្រង់ ហើយច្រៀងវា។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្នាបព្រាបស។

ណូអេបានរសាត់
 នៅលើទឹកជំនន់ជាច្រើនថ្ងៃ
 គាត់បានស្វែងរកដី
 តាមរិធិជាច្រើន
 បញ្ហាគាត់មានខ្លះ
 ប៉ុន្តែមិនមែនមកពីខាងលើទេ
 ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
 ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
 អូ គឺជាទីសំគាល់ពីខាងលើ
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

ព្រះយេស៊ូវ ព្រះសង្គ្រោះយើង
 បានមកផែនដីនៅថ្ងៃមួយ
 កើតនៅក្នុងក្រោលមួយ
 នៅក្នុងស្នូកសត្វ
 ទោះបីនៅទីនេះត្រូវបានបដិសេធក៏ដោយ
 ប៉ុន្តែមិនមែនមកពីខាងលើទេ
 ព្រះប្រទានទីសំគាល់ដល់យើង
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
 ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
 សញ្ញាពីខាងលើ
 នៅលើស្នាបព្រាបស។

225 ហេតុអ្វី ខ្ញុំជាបុរសចំណាស់ម្នាក់ បានរងទុក្ខពេញមួយជីវិត ហេតុអ្វីបានជា ទ្រង់បានព្យាបាលខ្ញុំឲ្យជាសះស្បើយនៅពេលនេះ? ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងដើរលើផ្លូវនេះ ម្តងទៀត ខ្ញុំត្រូវតែយកសារមក! ហើយខ្ញុំនិយាយដល់ព្រះវរបិតាខ្ញុំ នៅយប់នេះ (ដូចដែលបានឃើញនៅក្នុងសុបិនមួយនៅយប់ផ្សេងទៀត ស្លាប់នៃព្រាបនេះធ្វើ

ចលនានៅក្នុងបង្អួចទាំងនេះនៅទីនេះ) ព្រះអម្ចាស់អើយ ការរាយការណ៍របស់
អ្នកបំរើសម្រាប់កម្មវិធី។ អាម៉ែន ខ្ញុំត្រៀមខ្លួនហើយ!

នៅលើស្ថាបរបស់សត្វព្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្ថាបព្រាបស។

226 សូមជឿថាឥឡូវនេះទ្រង់កំពុងតែធ្វើចលនានៅក្នុងបណ្តាមនុស្ស។

នៅលើស្ថាបនៃស...(យើងកំពុងរង់ចាំព្រះអម្ចាស់។)
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្ថាបរបស់សត្វព្រាប។

227 អ្នកដែលបានទទួលកាតករអធិស្ឋាននៅក្នុងច្រកផ្លូវនៅទីនេះ សូម
បោះជំហានទៅមុខនៅទីនេះ ឈរឡើងបោះជំហានទៅមុខនៅក្នុងច្រកផ្លូវនៅ
ទីនេះលើផ្លូវនេះ។

នៅលើស្ថាបរបស់សត្វព្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្ថាបព្រាបស។

228 អ្នកដែលមានកាតករអធិស្ឋានឈរនៅក្នុងបន្ទាត់នេះ បោះជំហានទៅខាងឆ្វេង
របស់អ្នក។

នៅលើស្ថាបព្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្ថាបរបស់សត្វព្រាប។

229 អ្នកទាំងនោះ...[ចំនុចទទេនៅលើកាសែត—អេឌុ។]

អូ នៅលើស្ថាបត្រាបស
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្ថាបត្រាប។

230 តើសត្វព្រាបបានមកពីទីណានៅទីរហោស្ថានឬ? ខ្ញុំនឹងនិយាយបែបនេះ
ព្រះជាម្ចាស់ទតឃើញថាលោកអប្រាហាំត្រូវការចៀមឈ្មោលមួយសំរាប់ជាទី
សំគាល់ ទ្រង់ជាយេហូវ៉ា—យីវី។ ព្រះអម្ចាស់អាចផ្គត់ផ្គង់ដោយអង្កទ្រង់ផ្ទាល់។^១
ដើម្បីគិតពីវា! ព្រះតែមួយ តាមរយៈការបើកសម្តែង ដោយមនុស្សដូចគ្នាបានបញ្ជូន
ព្រាប។ ទ្រង់នៅតែជាព្រះយេហូវ៉ា—យីវី ដែលអាចផ្គត់ផ្គង់អ្វីដែលទ្រង់បានមាន
តម្រូវការ

231 តើមិនអញ្ចឹងទេឬ ខណៈពេលដែលអ្នកចូលមកតាមរយៈបន្ទាត់អធិស្ឋាន
នេះ សុំព្រះឱ្យផ្តល់ឱ្យអ្នកនៅលើស្ថាបត្រាបសសត្វព្រាប? សត្វព្រាប វិញ្ញាណពី
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីផ្តល់សេចក្តីជំនឿនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ឲ្យអ្នកជឿថាអ្នក
នឹងត្រូវបានជាសះស្បើយ។

232 ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមឱ្យពួកគេឈរឡើងទាំងអស់។ ខ្ញុំសុំឥឡូវនេះ។ បងប្រុស
ប្រទាន នៅកន្លែងរបស់គាត់។ បងប្រុសដែក...និយាយអ្វី? [អ្នកណាម្នាក់
និយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណាហាំ—អេដ] ល្អហើយ។ មិនអីទេ ល្អណាស់។
ផ្នែកនេះនៅទីនេះ មកតាមផ្លូវនេះជាមុន ដែលតម្រង់ជួរ។ ផ្នែកខាងក្រោយ
នៅទីនេះ នៅខាងស្តាំនៅពីក្រោយពួកគេ។ ទាំងនេះចុះនៅខាងក្រោយខ្នងស្ថាប។
ហើយអ្នកត្រូវចុះនៅពីក្រោយខាងនេះ នៅទីនេះចូលមកជុំវិញត្រូវបានអធិស្ឋាន។

233 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាយើងគ្មានផ្លូវកាត់ទេ យើងនឹងទៅចំណាយពេលបន្តិច
ដូច្នេះយើងពិតជាអាចអធិស្ឋានសម្រាប់គ្នាតាមដែលយើងអាចធ្វើបាន។

234 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានកាត់សាររបស់ខ្ញុំខ្លីហើយ (អ្នកទាំងអស់គ្នាបានយល់ហើយ
ឃើញទេ) ដូច្នេះខ្ញុំអាចមានខ្សែអធិស្ឋាននេះ។ នេះជាខ្សែចងចាំនិងជាកិត្តិយស
ដែលបងប្រុសដែកម៉ូរី បងប្រុសយ៉ុងប្រាណា និងប្រពន្ធរបស់អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យអ្នក
ទៅ ហើយអ្នកបានមក ហើយយើងបានចេញទៅ ចូលទៅក្នុងកាលីហ្វ័រញ៉ា និង
ឆ្លងកាត់អាហ្សីណា (រួមគ្នាឆ្លងកាត់វាលខ្សាច់) និងបានអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក
ជម្ងឺ។

235 អ្នកដឹងទេ? មានមនុស្សរស់នៅសព្វថ្ងៃដែលជិតស្លាប់ហើយ ហើយនៅតែមានជីវិតដោយសារការខិតខំនេះ។ តើគេបានធ្វើអ្វីខ្លះ? គេបង្កើតការប្រោសជំងឺនៅក្នុងព្រះវិហារនីមួយៗនិងនៅក្នុងប្រទេសនេះ សូម្បីតែពួកប្រេសប៊ីធើរៀនជាដើមក៏ដូចគ្នា។ ពួកគេ...វាបានស្ទុះមាត់របស់ពួកគេ ព្រោះវាបាននាំព្រះឱ្យចាក់ប្រេងតាំងនរណាម្នាក់ឱ្យសម្លាប់កូលីយ៉ាត ដើម្បីបង្ហាញថាវាអាចធ្វើបាន បន្ទាប់មកទៀតពួកគេខ្លះទៀតមានភាពក្លាហាន (ត្រឹមត្រូវហើយ)។ វាអាចធ្វើទៅបានជាថ្មីម្តងទៀត ត្បិតព្រះអង្គនៅតែបញ្ជូនសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់នៅលើស្ថាបត្រាប។

236 ត្រីស្ថានអើយ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកស្តាប់។ ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងឈរនៅទីនេះ ហើយព្យាយាមដកស្រង់សំដីអ្នកពីរឿងអរូបីដែលខ្ញុំបានឃើញកើតឡើង សូម្បីតែនៅក្នុងកាលពី៣ឆ្នាំមុន ខ្ញុំបានមកទីនេះនៅយប់នេះ នៅយប់ថ្ងៃសៅរ៍ខ្ញុំប្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំមិននិយាយអ្វីច្រើនទេ ពីព្រោះវាហាក់ដូចជា ស្ទើរតែមិនអាចទៅរួច ប៉ុន្តែខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីការពិត។ វាជាសេចក្តីពិត។ យើងកំពុងរស់នៅក្រោមការដឹកនាំរបស់ព្រះដែលមានប្ញទានភាពខ្លាំងក្លាបំផុតរបស់ព្រះយេស៊ូវ ដែលជាអង្គតែមួយនៅជាមួយពួកហោរានៅគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ដោយមានព្រះវិហារនៅក្នុងព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ទ្រង់នៅទីនេះថ្ងៃនេះ យកកូនក្រមុំចេញពីពួកសាសន៍ដទៃដោយយល់ដល់ព្រះនាមទ្រង់។ ជឿវា! តើមែនទេ? ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ជឿ ចូរជឿវាឥឡូវនេះ។ នោះគឺជានរណា...ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកធ្វើវា។ យើងមិនដឹងថានឹងមានអ្វីកើតឡើងនៅយប់នេះទេ។ យើងមិនដឹងថានឹងមានអ្វីកើតឡើងទេ។ យើងកំពុងរងចាំការរំពឹងទុក។

237 ក្នុងនាម ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ សូមក្នុងនាមអ្នកជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំដឹងថាពេលណាអ្នកទាក់ទងជាមួយក្រុមជំនុំអ្នកមានអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងលាយបញ្ចូលគ្នានៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកជឿថា ខ្ញុំជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ ប្រសិនបើមានចំណុចណាមួយសង្ស័យ (ឬបាបគឺ—ការសង្ស័យការមិនជឿ) ប្រសិនបើមានចំណុចណាមួយនៅក្នុង បេះដូងរបស់អ្នក សូមឱ្យព្រះវិបតាយកវាចេញទៅឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? “ព្រះអម្ចាស់...” ពេលណាអ្នកមកដោយមានជំនឿពិតប្រាកដ... ពេលនេះ ដែររបស់ខ្ញុំគ្មានន័យអ្វីទេ លើកលែងតែមានការប៉ះពាល់ចិត្តអ្នកជាមុនសិន។ បន្ទាប់មកបើអញ្ជឹងមែនវានឹងបំភ្លឺអ្នក នឹងត្រូវបានព្យាបាល។ ត្រូវហើយ អ្នកនឹងដឹងថាអ្នកនឹងបានជា។ ឃើញទេ អ្នកនឹងជឿវា។

238 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នករាល់គ្នា។ ហើយឥឡូវនេះ...នៅពេលដែលអ្នកធ្វើបែបនេះ អ្នកក៏ដាក់ដៃលើគ្នាផងដែរ យើងកំពុងអធិស្ឋានសំរាប់មនុស្សដែលអ្នកបានដាក់ដៃលើ បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងនាំអ្នកឆ្លងកាត់ខ្សែបន្ទាត់។ ដាក់ដៃរបស់អ្នកលើនរណាម្នាក់ដែលនៅជាមួយអ្នក នៅក្នុងបន្ទាត់។

239 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់—ទូលបង្គំមិនដឹងវិធីផ្សេងទៀតក្នុងការនិយាយរឿងទាំងនេះទេព្រះអម្ចាស់អើយ។ ទូលបង្គំគ្រាន់តែដឹងថា ត្រូវប្រាប់អ្វីដែលទូលបង្គំដឹងថាជាការពិត ហើយទ្រង់គឺជាសាក្សីទូលបង្គំនៅយប់នេះ ដែលជ្រាបថាទូលបង្គំប្រាប់ការពិត។ ជំនឿរបស់ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ និងការព្យាបាលខ្លួនឯងផ្ទាល់នាពេលអនាគត ទូលបង្គំមិនដឹងថាពេលណា ទូលបង្គំមិនដឹងពីរបៀបនិងមិនយល់ទេ ប៉ុន្តែទូលបង្គំជឿ ព្រះអម្ចាស់អើយ ព្រោះទូលបង្គំបានទទួលសញ្ញាពីខាងលើ។ នៅទីបំផុតសត្វព្រាហ្មណ៍បានមកដល់ទីនេះ ប្រាំពីរអីញ នឹងត្រូវចប់នៅលើសត្វ។ វាចប់ហើយ!

240 ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំចង់បម្រើស្រ្តីទ្រង់។ ដូច្នេះទូលបង្គំអធិស្ឋាន ទៅទ្រង់ថា ទ្រង់នឹងចាក់ប្រេងលើយើងនៅយប់នេះ ថាអ្នកណាដែលយើងដាក់ដៃលើពួកគេត្រូវបានព្យាបាល មិនមែនដោយសារតែវាជាយើងទេ ប៉ុន្តែដោយសារតែវាកំពុងតាមបទបញ្ជាទ្រង់។ ត្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា“ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងកើតឡើងដល់ពួកអ្នកជឿ។” ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមជួយទូលបង្គំឱ្យជឿ ហើយជួយដូងចិត្តរបស់ពួកគេឱ្យក្លាយជាដីពួកនៃសេចក្តីជំនឿ។ ហើយអាចរួមគ្នាសម្រាប់សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះ រៀងរាល់ជំនីនិងមនុស្សដែលមានទុក្ខព្រួយនៅក្នុងអគារនេះ (ឬអាគារនៅទូទាំងប្រទេស) ដែលធ្វើតាមបទបញ្ជាទាំងនេះឥឡូវនេះ នឹងបានជាហើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

241 ចូរមានជំនឿ អ្នករាល់គ្នាអធិស្ឋានជាមួយយើង។ ឥឡូវនេះ វាមិនមែនជាខ្សែនៃការញែកចេញទេ។

242 ខ្ញុំខ្សែអាត់ទទេ ការធ្លាក់ទឹកចិត្ត ការភ័យខ្លាច ខ្ញុំដឹងវាជាអ្វី...ប្រុសស្រីនិយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណាបាំ នាងកម្សត់ណាស់ នាងមិនដែលឃើញមានសន្តិភាពនៅក្នុងជីវិតនាងទេ។ រឿងដដែលដែលខ្ញុំ...គេមិនលក់ ភ័យព្រួយភាពតានតឹង។

243 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមកត់ត្រាទុកទូលបង្គំផង ដែលទូលបង្គំបានប្រាប់សេចក្តីពិត។ របៀបដែលទូលបង្គំមានអារម្មណ៍ឈឺចាប់ចំពោះស្រ្តីតូចនេះ! ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ថាទ្រង់នឹងបញ្ជូនទៅក្នុងចិត្តនាងនៅយប់នេះ ជំនឿដែលមកពីខាងលើដែលដឹងថាទ្រង់មានកាតព្វកិច្ចចំពោះព្រះបន្ទូលទ្រង់ ហើយទ្រង់នឹងរក្សាពាក្យទាំងអស់។ សូមឱព្រះនៃស្ថានសួគ៌យកការភ័យខ្លាចនេះឆ្ងាយពីប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំចេញ។ ហើយទូលបង្គំគោរពតាមទ្រង់ដោយដាក់ដៃលើនាង និងថ្កោលទោសវា។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឱវាចេញពីនាង។ អាម៉ែន។

244 ឥឡូវនេះ មើលប្អូនស្រី អ្នកជឿខ្ញុំឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកអាចចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ ដោយឈឺធ្លាង។ ចាប់ពីយប់នេះតទៅ សូមបដិសេធថាវាមិនមានទៀតទេ។ ហើយបន្តនិយាយថា “ខ្ញុំមិនមានវាទៀតទេ” ហើយវានឹងចាកចេញពីអ្នក។

245 បងស្រី ជាលមើ។ (បងស្រីជាលមើនិយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អេដ) មែនហើយ។ បងប្អូនស្រីរបស់យើង គឺបងស្រីជាលមើ ប្តីរបស់នាងគឺជាមិត្តភក្តិជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ជាអ្នកដឹកនាំមកពីរដ្ឋចចដៀបអាឡាបាម៉ាដ្ឋចច—ចច។ ហើយនាងបានចូលមកដល់ត្រសាល...ពួកគេបើកឡានមក នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយក្នុងរោងឧបោសថ ដប់ប្រាំរយម៉ាយល៍ដើម្បីស្តាប់សារមួយ។ បងប្រុសជាលមើ បាត់បង់ការគ្រប់គ្រងលើឡានរបស់គាត់ ឬក្នុងប្រុសម្នាក់ នៅពេលពួកគេកំពុងបត់ជ្រុង។ ហើយពួកគេមានបំណែកមួយ។ នាងទទួលឥទ្ធិពលពីវា។

សូមអធិស្ឋាន។

246 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ សូមប្រគល់អ្នកបម្រើនេះដល់ទ្រង់ ប្រពន្ធរបស់គាត់ ស្មោះត្រង់ ស្មោះត្រង់ជាអ្នកបំរើតូចនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានថាពេលទូលបង្គំដាក់ដៃលើនាង ជាមួយបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ ជែកម៉ូម៉ី នៅទីនេះ ថាទ្រង់នឹងប្រោសឲ្យជាសះស្បើយ ហើយធ្វើឱ្យនាងជាសះស្បើយ។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ អាម៉ែន។

សូមព្រះប្រទានពរ!...?...

247 នៅជើងស្នាំ ហើយតើអ្នកកំពុងឈរជាមួយទ្រង់ទេ? កូនប្រុសតូចរបស់ទ្រង់គឺ ពិការ គាត់ឈឺក្នុងពោះនិងខ្នងរបស់គាត់។

សូមអធិស្ឋាន។

248 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ សូមអនុញ្ញាតឱ្យសត្វព្រាបចុះចូលទៅក្នុងបេះដូង របស់គាត់ឥឡូវ រងរបួសដោយព្រោះអំពើវិលងរបស់យើង ត្រូវបានវាយឱ្យជាំ ដោយព្រោះអំពើទុច្ចរិតរបស់យើង ដោយសារស្នាមរបួសរបស់ទ្រង់នោះយើងបាន ជាសះស្បើយ។ ទូលបង្គំសូមស្នើឱ្យមានដូច្នោះសម្រាប់បងប្អូនយើង និងសម្រាប់ កូនប្រុសតូចរបស់គាត់ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

249 ឈឺកយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងរមាស់ជើងធ្វើឱ្យខានគាត់ ក្នុងពលគាត់កំពុងធ្វើការ។

250 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ សូមប្រទានពរព្រាសលើបុរសវ័យក្មេងនេះ ក្នុងនាមជា អ្នកបម្រើព្រះដាក់ដៃលើគាត់។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

251 នាងមានបញ្ហាស្រ្តី ហើយនាងក៏ចង់ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធដែរ។

252 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានដោយសេចក្តីជំនឿសម្រាប់ស្រ្តី តូចនេះ ដែលកំពុងមានបញ្ហាថានាងនឹងបានជាសះស្បើយ សូមប្រទានបុណ្យ ជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមក នៅលើស្ថាបរបស់សត្វព្រាបក្នុងព្រះនាមព្រះយេ ស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

សូមព្រះប្រទានពរដល់ប្អូនស្រី។

253 សាច់ដុះនៅលើភ្នែករបស់គាត់ និងជាមួយដៃគូជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់។

254 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទ្រង់ស្គាល់ចិត្តរបស់មនុស្ស។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានទៅ ព្រះវរបិតា នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ថាទ្រង់នឹងផ្តល់នូវសំណើដែលប្អូនប្រ សនេះបានស្នើសុំ។ ហើយការគោរពប្រតិបត្តិរបស់យើងចំពោះព្រះបន្ទូល នៃការ ដាក់ដៃលើគាត់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

សូមព្រះប្រទានពរ។

255 នាងមានសាច់ដុះនៅផ្នែកខាងឆ្វេងរបស់នាង ហើយសម្លេងរបស់នាងក៏ មិនល្អដែរ។

256 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងព្យាបាលប្អូនស្រីនេះ។ ដាក់ដៃលើនាងនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ថាទ្រង់នឹងព្យាបាលនាង ហើយនឹងបានជា។ អាម៉ែន។

សូមព្រះប្រទានពរដល់បងស្រី។

257 ពិតហើយ ប្អូនស្រីអើយ ខ្ញុំឃើញបញ្ហារបស់អ្នកហើយ គឺអ្នកហើមជើង។ ប្រុងស្រីនិយាយទៅបងប្រុសប្រាណាហាំ—Ed។ តម្រងនោម ប្លោកនោមនិង កជើងបានចេញពីកន្លែង។

258 ឱព្រះវរបិតាអើយ សូមទ្រង់ព្យាបាលស្រ្តីដ៏មានតំលៃនេះ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទ្រង់ដាក់ទូលបង្គំដូចទូលបង្គំបានដាក់ដាក់ដៃលើនាង នៅក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

259 សូមព្រះប្រទានពរដល់ ប្អូនស្រី។ នោះជាវិធីដែលវានឹងត្រូវបានធ្វើ។

260 អ្នកឮឬទេ មិនអញ្ចឹងឬ នៅលើមីក្រូហ្វូន? មិនធ្លាប់មាននរណានៅ... នៅមុខគេ ប្រសិនបើអ្នកបោះជំហានទៅមុខបន្តិចទៀត ទស្សនិកជនអាចស្តាប់ ទីបន្ទាល់... ឬអ្វីដែលពួកគេនិយាយនៅពេលពួកគេមក។ សូមអធិស្ឋានសំរាប់ ពួកគេពេលអ្នកមកដល់ នៅពេលខ្ញុំចាប់ផ្តើមអធិស្ឋាន អ្នកអធិស្ឋានជាមួយខ្ញុំ។

261 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ប្អូនស្រីរបស់យើងនេះ ថា ទ្រង់នឹងប្រោសនាងឲ្យជាសះស្បើយ ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់។ យើងកំពុងធ្វើវា ពីព្រោះវាជាបញ្ហារបស់ទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

សូមជូនពរប្អូនស្រី។

262 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទ្រង់ឮទីបន្ទាល់នោះ ទ្រង់បានឮអ្វីដែលសត្រូវបាន ធ្វើចំពោះនាង។ យើងកំពុងព្យាយាមយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវហើយយកឈ្មោះ លើសត្រូវ គាត់គឺបានរួចដោយសារតែព្រាបជាំនិងឆ្លុតធ្លាក់នៅក្នុងដំណាក់របស់ ព្រះដោយមានសារមួយ “វាចប់ហើយ!” សូមប្រទានមក សូមឲ្យនាងជឿ ព្រះវរបិតា អើយ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

263 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង នេះ។ ព្រាបនៃព្រះជាសាក្សីដល់នាងនៅយប់នេះ ថាទ្រង់បានធ្វើវាសម្រាប់នាង នាងអាចជាបាន។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ អាម៉ែន។

264 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំដែលឈរ នៅទីនេះ។ គាត់មានសេចក្តីជំនឿគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការមកនេះ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអោយគាត់បានជាពិជំជីផង ហើយទៅកន្លែងអង្គុយរបស់គាត់វិញ។ ក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ

265 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់បងប្រុសរបស់យើងហើយ ដាក់ដៃលើគាត់។ សូមជួយគាត់ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ! ជំនឿរបស់ព្រះជាម្ចាស់ នឹងចាក់ជ្រៅនៅពេលនេះ។ ដូចជាអំប្រាហាំដែរ បានស្វែងរករបស់ទាំងនោះដែល មិនមែន—ដ្បិតព្រះជាម្ចាស់បានសន្យា។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ អាម៉ែន។

សូមព្រះប្រទានពរ។

266 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលអាចធ្វើការសម្រេចចិត្តពិត។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ស្រ្តីវ័យក្មេងនេះបានស្នើសុំសម្រាប់ការ នេះ ថានាងនឹងបានជានៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

267 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើប្អូនស្រីរបស់យើង ក្នុងការគោរព តាមអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ នាំយើងត្រឡប់មកវិញ អស់រយៈពេលជាច្រើន ឆ្នាំ ព្រះអម្ចាស់អើយ ចាប់តាំងពីយើងដាក់បន្ទាត់អធិស្ឋាននេះ ប៉ុន្តែយើងដឹងថា មានអ្វីកើតឡើង បន្ទាប់មកយើងដឹងថាទ្រង់គឺជាព្រះតែមួយនៅថ្ងៃនេះ ប្រសិនបើ មនុស្សអាចមានជំនឿដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមយេស៊ូវ សម្រាប់ការព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់យើង។ អាម៉ែន។

268 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំនៅទីនេះ ហើយសុំឱ្យគាត់បានព្យាបាលនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

269 ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំបាននាំយកប្អូនស្រីនៅចំពោះទ្រង់នៅយប់នេះ ហើយដាក់ដៃរបស់ទូលបង្គំលើនាងដើម្បីឱ្យនាងធ្វើជាសាក្សីថាទូលបង្គំឈរជា សាក្សីនៃកម្លាំងរបស់ទ្រង់និងជានិមិត្តរបស់ព្រះបន្ទូលទ្រង់ ហើយទូលបង្គំជា សាក្សីថាទ្រង់គឺជាព្រះ។ ហើយទូលបង្គំបានដាក់ដៃលើនាង ក្នុងការគោរពប្រតិបត្តិ ដល់ព្រះបន្ទូលនៃព្រះរបស់ទូលបង្គំ ហើយសុំការព្យាបាលរបស់នាង។ អាម៉ែន។

270 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំក្នុង លក្ខណៈដូចជាសាក្សីមួយនៃកម្លាំងរបស់ទ្រង់ ទូលបង្គំសុំការព្យាបាលដល់គាត់ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

271 [ចំណុចទទេនៅលើកាសែត—Ed] “អ្វីទៅ?”

272 នាងនិយាយថា“អ្នកព្យាបាល។” “មានបុរសម្នាក់មកពីកន្លែងណាមួយឡើង នៅរដ្ឋ អាកានសាស បានជាសះស្បើយនៅព្រឹកនោះ អ្នកដេរស្បែកជើងពិការភ្នែក ម្នាក់។” តើអ្នកដឹងរឿងនោះទេ? វានៅលើវីឡូ។

273 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា...ខ្ញុំគិតថា...ខ្ញុំបានដើរក្នុងមនុស្សកំពុត។ ខ្ញុំបាន និយាយថា “តើអ្នកមិនជឿថាវាជាការពិតទេ?”

274 នាងបាននិយាយថា“មែនហើយខ្ញុំជឿហើយ”

275 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា“តើអ្នកជឿថាថ្ងៃនេះនៅពេលដែលព្រះនឹងធ្វើអ្វីមួយ ដូចនោះនៅពេលដែល...”

276 នាងបាននិយាយថា “លោកម្ចាស់អើយ ខ្ញុំបានស្តាប់កម្មវិធីសាសនា។” នាង បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានស្តាប់កម្មវិធីនេះ ខ្ញុំបានឮបុរសនោះនៅទីនោះដែលត្រូវ បានព្យាបាលនៅព្រឹកនេះ អ្នកដេរស្បែកជើងពិការភ្នែក។ ពួកគេបានបណ្តេញគាត់ ចេញពីព្រះវិហារ គាត់បានបន្លឺសំលេងយ៉ាងខ្លាំង ពីព្រះវិហារមួយទៅព្រះវិហារ មួយផ្សេងទៀត។ ជាមួយនឹងម្នាក់របស់គាត់នៅលើអំពៅមួយ គ្រវីវានៅជុំវិញ កំពុង រត់ឡើងលើនិងចុះតាមក្រុមជំនុំ អ្នករាល់គ្នានៅទីក្រុងស្រែកថា ‘ខ្ញុំបានជាហើយ! ខ្ញុំ បានជាសះស្បើយហើយ! អ្នកដេរស្បែកជើងពិការភ្នែក’”

277 ខ្ញុំបានសួរថា“តើអ្នកជឿទេ?”

278 ហើយនាងបានឈរនៅទីនោះបន្តិច គឺមានភ្លៀងធ្លាក់ខ្លាំង។ “លោកម្ចាស់ ប្រសិនបើលោកនឹងនាំខ្ញុំទៅកន្លែងដែលលោកនៅនោះ ខ្ញុំនឹងរកឃើញឪពុក របស់ខ្ញុំ” បន្ទាប់មកខ្ញុំមានអារម្មណ៍ដូច្នោះ។

279 ខ្ញុំបាននិយាយថា“ប្រហែលជាខ្ញុំគឺជាម្នាក់ដែលអ្នកកំពុងតែស្វែងរកនោះ ហើយ”

280 នាងបាននិយាយថា...បានចាប់ខ្ញុំដោយអារម្មណ៍របស់នាង ហើយនិយាយថា “តើ អ្នកជាអ្នកព្យាបាលនោះឬអី?”

281 ខ្ញុំបាននិយាយថា“ទេ បងស្រី ប៉ុន្តែខ្ញុំគឺជាបងប្រុសប្រាណហាំ”

282 នាងនិយាយថា“សូមមេត្តា!”

ខ្ញុំបានគិតអំពីបុរសពិការភ្នែកចាស់ ហ្វាននីក្រូសបីថា “ពេលព្រះអង្គកំពុងតែ ប្រោសគេសូមកុំចោលខ្ញុំឡើយ។” ឃើញទេ គាត់បានជាសះស្បើយ ទ្រង់អាច ព្យាបាលនាងបាន។

283 ខ្ញុំបានដាក់ដៃរបស់ខ្ញុំលើភ្នែករបស់នាង ខ្ញុំបាននិយាយថា“ព្រះយេស៊ូវជាទី ស្រឡាញ់ នៅថ្ងៃមួយឈើត្នោតចាស់ តាមផ្លូវដើមរដុប ឈាមហូរលើស្មារតីចេញ ពីរាងកាយទន់ខ្សោយតូច ដែលត្រូវបានវេចខ្ចប់វាបានធ្លាក់ចុះនៅក្រោមបន្ទុក។ បុរសសម្បុរខ្មៅម្នាក់ឈ្មោះស៊ីម៉ូន ជាអ្នកស្រុកគឺបានលេចចេញមក ហើយ លើកឈើត្នោតជួយទ្រាំទ្រទ្រង់។ ទូលបង្គំប្រាកដថាអ្នកចងចាំវាព្រះបិតា។ ទូលបង្គំ ប្រាកដថា កូនរបស់ទ្រង់ម្នាក់កំពុងជឿងឆ្ងល់នៅទីនេះ ក្នុងភាពងងឹតទ្រង់ជ្រាប ហើយ”

284 នាងនិយាយថា “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ខ្ញុំអាចមើលឃើញ!”

285 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកបានឃើញទេ?”

286 នាងនិយាយថា“មែនហើយ”

287 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ចូររាប់ចំនួនពន្លឺ” ហើយនាងបានរាប់ពួកគេ។ ខ្ញុំបាន និយាយថា “តើអ្វីទៅឈុតពណ៌ដែលខ្ញុំបានពាក់?”

288 នាងបាននិយាយថា “អ្នកបានពាក់អាវពណ៌ប្រផេះជាមួយនឹងក្រវ៉ាត់ ពណ៌លឿង”។ នាងអាចមើលឃើញ។

289 អូ ព្រះជាម្ចាស់គោរពភាពរាបសារ។ អ៊ូ—ហ៊ី។

នៅក្នុងអ្វីដែលខ្លួនវាផ្ទាល់ គឺជាអ្វីដែលនឹងកើតឡើង នោះជ័យជំនះដ៏ អស្ចារ្យនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់ព្រះ។

290 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ សូមមានសេចក្តីមេត្តាករុណា និងព្យាបាលប្អូនស្រី របស់ទូលបង្គំ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវព្រះគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

291 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ដូចដែលទូលបង្គំបានយកដៃទន់ខ្សោយជ្រើសរើស ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ដែលដឹងអ្វីដែលបានឆ្លងកាត់នៅទីនេះ។ ទូលបង្គំសូម អធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់អើយ ដែលមានដៃដូចគ្នាយប់នេះនឹងឱបក្រសោបដូច

ដៃទន់ភ្លន់របស់ស៊ីម៉ូននៅថ្ងៃនោះ: “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអោយទូលបង្គំជា អ្នកបំរើរបស់ព្រះអង្គ ចាកចេញទៅដោយសុខសាន្ត ដ្បិតទូលបង្គំបានឃើញ ការសង្គ្រោះរបស់ព្រះអង្គហើយ។” សូមឱ្យវាមកលើនាង ព្រះអម្ចាស់អើយ ការសង្គ្រោះរបស់ទ្រង់ និងធ្វើសម្រាប់នាងផងដែរ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

292 [ចំណុចទទេលើខ្សែអាត់—Ed។] នៅលើអង្គជំនុំជម្រះ ហេតុអ្វីលោកមិន ជឿ បានចោទប្រកាន់ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ អ្នកនៅចាំអង្គជំនុំជម្រះនោះទេ? នោះ យ៉ាងម៉េច...ពួកគេមាន—មេធាវីនិងអ្វីៗទាំងអស់ ហើយអ្នកណាឈរសំរាប់ អ្នកណា។ ហើយយើងមាន—មេធាវីការពារក្តី សាតាំង ដែលនឹងត្រូវកាត់ទោស។ តើការជំនុំជម្រះក្តីត្រូវបានធ្វើឡើងយ៉ាងដូចម្តេច។

293 ហើយវាបាននិយាយថា លោកសង្ឃឹមគាត់បានឡើងមក គាត់និយាយ ថា“ខ្ញុំបានឮត្រូវអធិប្បាយនិយាយថាចាក់ប្រេងលើអ្នកឈឺព្រះគម្ពីរចងដូច្នោះ ខ្ញុំ បានចាក់ប្រេងតាំងនៅក្នុងប្រេងមិនបានជាសះស្បើយទេ។ ម្នាក់ទៀតនិយាយ ថាដាក់ដៃលើអ្នកជម្ងឺពួកគេបានជា។”ពួកគេព្យាយាមកាត់ទោស។

294 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលសាក្សីបានចេញមកនៅទីនេះ គឺជា “ព្រះបានប្រាប់ពួកគេ ថាអ្នកបាន...” ទ្រង់មានបន្ទូលថាវាមានរយៈពេល ៦ខែហើយ ចាប់តាំងពីគាត់ បានដាក់ដៃលើខ្ញុំ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់និយាយថាដាក់ដៃលើអ្នកជម្ងឺហើយ ពួកគេនឹងបានជា។ ហើយសិស្សម្នាក់របស់អ្នកបានដាក់ដៃលើខ្ញុំហើយខ្ញុំមិនទាន់ ជាសះស្បើយនៅឡើយទេ។ ដូច្នោះអ្នកគឺជាអ្នកក្លែងបន្លំ ក្លែងក្លាយពីព្រោះពាក្យ របស់អ្នកគ្មានអ្វីបានកើតឡើងសោះ។”

295 ដូច្នោះនៅពេលដែលសាក្សីឡើងមក នេះគឺជាការពិត ដែលថា“ព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់គឺជាការពិត។ ទ្រង់មិនដែលនិយាយថានៅពេលណាមួយដែលទ្រង់នឹង ធ្វើវាទេ ទ្រង់មានបន្ទូលថាសញ្ញាទាំងនេះនឹងដើរតាមពួកគេដែលជឿ ប្រសិនបើ ពួកគេដាក់ដៃលើអ្នកជម្ងឺ នោះនឹងបានជាសះស្បើយ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ នោះ ហើយជាអ្វីដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល ពួកគេនឹងបានជាសះស្បើយ មិនថាវាជា អព្ភុតហេតុដ៏អស្ចារ្យមួយ ដែលគ្រាន់តែកើតឡើងត្រឹមត្រូវប្រែប្រួលនេះ វាគ្រាន់តែ ជាការស្តាប់បង្គាប់ព្រះជាម្ចាស់ប៉ុណ្ណោះ គឺអាស្រ័យលើទ្រង់ផ្ទាល់។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែប្រសិនបើបុគ្គលម្នាក់ៗជឿវា ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាតើវាត្រូវចំណាយពេលប៉ុន្មាន

នោះទេ។ ទ្រង់បាននិយាយទៅអំប្រាហាំ អ្នកនឹងមានកូនដោយសារវា។ ទារក
មិនដែលមកទេអស់រយៈពេល ២៥ ឆ្នាំ។ ទ្រង់បានប្រាប់លូអេថានឹងមានភ្លៀង
ធ្លាក់ មានទឹកជំនន់ណូអេ...ត្រូវធ្វើទូកធំ ត្រូវសាងសង់សម្រាប់ទឹកជំនន់កាលពី
ច្រើនឆ្នាំមុនទឹកជំនន់បានមកដល់ ប៉ុន្តែគាត់ដឹងថានឹងមានភ្លៀង។ ព្រះគម្ពីរ
បានចែងថាការអធិស្ឋានដោយសេចក្តីជំនឿនឹងជួយសង្គ្រោះអ្នកឈឺ ហើយព្រះ
នឹងប្រោសពួកគេ ឲ្យរស់ឡើងវិញ។ នៅពេលណា? ទ្រង់មិនបានប្រាប់ទេ។
ព្រះជាម្ចាស់គឺពិត ទ្រង់គ្រាន់តែអានអ្វីដែលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានចែង។

296 នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើនៅយប់នេះ ដាក់ដៃលើអ្នកជម្ងឺ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿ
ពួកគេគ្រប់គ្នានឹងបានជាសះស្បើយ។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេគ្រប់គ្នានឹងជា។ តើអ្នកជឿ
ដូចគ្នាទេ? ឥឡូវនេះ ជឿលើមនុស្សដែលរងទុក្ខទាំងនេះ។

297 ស្ត្រីតូចម្នាក់នៅទីនេះ ហាក់ដូចជាខ្ញុំធ្លាប់ស្គាល់ ខ្ញុំបានអធិស្ឋានសម្រាប់នាង
នៅយប់ចុងក្រោយនៅទីនោះ នៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន។ តើនាងឈ្មោះអ្វី? ឆាមប៊ី...
ឆាមឃ្លោះ។ ប្រសិនបើស្ត្រីតូចនោះនឹងរស់នៅ—នឹងបានរស់នៅធម្មតា មិនត្រូវបាន
រងទុក្ខទេ នាងពិតជានារីស្រស់ស្អាត។ ហើយនាងកំពុងអង្គុយនៅទីនោះឥឡូវនេះ
ញាប់ញ័រ គួរឱ្យស្រឡាញ់ ស្មារតីល្អនៅក្នុងក្មេងស្រី។ ហើយនាងបានអង្គុយនៅ
ទីនោះ កន្ត្រាក់ដូចនេះ។ អូ ដែលធ្វើឲ្យចិត្តខ្ញុំសោកស្តាយ។ តើខ្ញុំប្រាថ្នាយ៉ាងម៉េច...
តើខ្ញុំចង់ធ្វើដូចម្តេច!

298 នេះជាទារកតូច ស្ត្រីអង្គុយនៅទីនេះបីគាត់។ អណ្តាតតូចរបស់វាលានចេញ
រាងកាយតូចរបស់វារងទុក្ខ។ ចុះបើនោះជាយូរស័កតូចរបស់ខ្ញុំវិញ? ចុះបើវាជា
ចៅប្រុសតូចរបស់ខ្ញុំប៉ុល? ចុះបើនោះជាបិកាអង្គុយនៅទីនោះឬសារវា? ចុះបើ
ជាលោកស្រីស៊ឹមសុននៅទីនេះ ឬជាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំមេដាវិញ? បុរសវ័យក្មេងនេះ
អង្គុយនៅទីនេះគឺប៊ីលប៉ូល? ស្ត្រីវ័យចំណាស់អង្គុយនៅទីនេះគឺម្តាយរបស់ខ្ញុំ?
សូមចាំថា វាជាទារករបស់នរណាម្នាក់ ជាបងប្អូនស្រីរបស់នរណាម្នាក់ ជាកូនស្រី
របស់នរណាម្នាក់ និងកូនប្រុសរបស់នរណាម្នាក់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំគឺជាបងប្អូនរបស់
ពួកគេ ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើង។ អ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានគឺជំនឿ ខ្ញុំបាន
ទទួលជំនួសពួកគេ។ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំដឹង។

299 ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អាចបង្ហាញខ្ញុំនូវនិមិត្តមួយ ដែលទ្រង់អាចប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វី
ដែលជាបញ្ហាជាមួយពួកគេម្នាក់ៗ។ ខ្ញុំអាចបង្ហាញចំពោះអ្នក ឃើញទេ អ្នកដឹង

ហើយ។ ប៉ុន្តែវាមិនអាចជាសះស្បើយបានទេ។ វាមិនអាចព្យាបាលពួកគេបានទេ។ អត់ទេ វាត្រូវតែក្លាយជាអ្វីមួយដែលធ្លាក់ចុះនៅក្នុងពួកគេ។ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថា...

300 ដូចជាខ្ញុំអាចឡើងនៅទីនេះ យកអ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ ហើយធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក ឱ្យអ្នកនូវព្រះនាមរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលនឹងមិនសារភាពបាបរបស់អ្នកទេ។ អត់ទេ អត់ទេ! អត់ទេខ្ញុំមិនជឿលើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ធ្វើឱ្យអ្នកកើតជាថ្មីទេ ខ្ញុំជឿថាដោយសារព្រះលោហិតអាចឱ្យយើងកើតជាថ្មី ឃើញទេ មិនមែន—មិនមែនទឹកទេ។ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ ខ្ញុំអាចធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក ប៉ុន្តែអ្នកគ្រាន់តែក្លាយជាអ្នកមានបាបស្នូតហូតហែងប៉ុណ្ណោះ មនុស្សមានបាបសូមមកកន្លែងសើម ឃើញទេ រហូតដល់អ្នកបានប្រែចិត្តយ៉ាងហ្មត់ចត់។ ប្រែចិត្ត ហើយបន្ទាប់មកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ? នោះជាកន្លែងដែលខ្ញុំខុសពីចលនារ៉ុននេស។ មិនមែនធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យ ដើម្បីកើតម្តងទៀតទេ ខ្ញុំជឿថាវាជាឈាមដែលលាងសំអាត មិនមែនទឹកទេ។ ឃើញទេ? ការប្រែចិត្ត ហើយបន្ទាប់មកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

301 ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងចុះទៅអធិស្ឋាន។ ហើយមនុស្សទាំងនេះគឺមានច្រើនណាស់សម្រាប់អ្នកដូចជាពួកគេមានចំពោះខ្ញុំដែរ ប្រហែលជាមានច្រើនជាងនៅក្នុងខ្សែទំនាក់ទំនងនោះ។

302 ឥឡូវនេះសូមចូលរួមទាំងអស់គ្នា និងដែរបស់អ្នកដោយជំនឿ និងដែរបស់ខ្ញុំដោយជំនឿ នាំព្រះហស្តរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវទៅដាក់លើអ្នកកម្សត់ពិការទាំងនេះ។ តើអ្នកនឹងអធិស្ឋានជាមួយខ្ញុំទេ?

303 ចំណុចទទេនៅលើខ្សែអាត់—Ed] អ្នកដែលមានកន្សែងដៃគឺជាបស់អ្នកឈឺ និងអ្នកដែលមានទុក្ខព្រួយ អ្នកអាចនឹងទទួលបានពួកគេបន្ទាប់ពីកម្មវិធីចប់។ ឥឡូវជួយខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់ការទាំងនេះ តើបានទេ?

304 ព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំយើងខ្ញុំសូមអរព្រះគុណព្រះអង្គ ចំពោះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅយប់នេះ។ យើងសូមអរគុណទុកជាមុនសំរាប់ការជាសះស្បើយរបស់មនុស្សគ្រប់រូបដែលបានឆ្លងកាត់បន្ទាត់អធិស្ឋាន។ ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ទូលបង្គំអធិស្ឋានលើកន្សែងដៃទាំងនេះ ប្រហែលជាសម្រាប់អ្នកខ្លះសូម្បីតែមិនអាចមកកិច្ចប្រជុំនេះ និងមនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់ពួកគេ បាននាំយកកន្សែង

នេះទៅ។ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរយើងបានបង្រៀនថាពួកគេយកចេញពីរាងកាយប៉ូល
កន្សែងដៃឬរៀម។ ឥឡូវនេះ មនុស្សទាំងនោះដែលនៅទីនោះបានរស់នៅនៅក្នុង
វត្តមានរបស់ទ្រង់ ពួកគេបានឃើញទ្រង់នៅតាមផ្លូវ ពួកគេបានឃើញទ្រង់នៅក្នុង
ការប្រជុំរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេបានឃើញព្រះវិញ្ញាណតែមួយរបស់ទ្រង់លើ
ប៉ូល។ ហើយពួកគេបានដឹងថាមិនមែនជាមនុស្សនោះទេ គឺជាវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់
ដែលកំពុងតែត្រួតត្រាលើជីវិតរបស់គាត់ ពីព្រោះយើងឃើញប៉ូលធ្វើអ្វីៗដែលទ្រង់
បានធ្វើ។

305 ហើយឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ប្រជាជននៅថ្ងៃនេះបានឃើញព្រះ
តែមួយដែលរស់នៅព្រះវិហាររបស់ទ្រង់ជាមួយប្រជាជនរបស់ទ្រង់។ ហើយ
ពួកគេបានយកកន្សែងដៃទាំងនេះមក ដែលពួកគេនឹងត្រូវនាំចេញពីទីនេះទៅ
មនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់ពួកគេ។ សូមប្រទានដល់ពួកគេម្នាក់ៗ ថានឹងបាន
ជាសះស្បើយតាមរបៀបរបស់ទ្រង់។ យើងមិនស្នើសុំអ្វីមួយ ដែលត្រូវធ្វើតាម
មធ្យោបាយណាមួយឬលក្ខណៈជាក់លាក់ណាមួយឡើយ។ យើងគ្រាន់តែសូម
“នៅក្នុងវិធីផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ ព្រះវរបិតាអើយ សូមព្យាបាលពួកគេ។” សម្រាប់
សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ទូលបង្គំអធិស្ឋានដោយជំនឿលើវា។ នៅក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

306 ខ្ញុំមានពេលវេលាប្រកបដ៏អស្ចារ្យនៅជុំវិញសេចក្តីជំនឿ ក្នុងវត្តមាន
ទ្រង់នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នេះនឹងជាការប្រជុំដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ចងចាំ
ជាយូរមកហើយ អ្វីដែលបានកើតឡើង៖ ក្តីស្រឡាញ់ សហប្រតិបត្តិការ
ការប្រកបគ្នា។

307 ហើយឥឡូវនេះ រហូតដល់យើងបានជួបគ្នាម្តងទៀត សូមព្រះជាម្ចាស់នៃ
ស្ថានសួគ៌ដឹកនាំអ្នក។ ព្រះអង្គដែលធ្វើអោយផ្កាយនោះពេលយប់ដើម្បីបំភ្លឺពន្លឺផ្លូវ
នៅពេលដែលវាកាន់តែងងឹតទៅៗ សូមអោយព្រះអង្គបំភ្លឺផ្លូវរបស់អ្នកជាមួយភារា
ពីភូមិបច្ចេបិមដើម្បីដឹកនាំអ្នកទៅកាន់ជីវិត ដែលបានចុះចូលទាំងស្រុងនៅក្នុង
ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ គឺជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។

រហូតដល់យើងជួបគ្នា រហូតដល់យើងជួបគ្នា
រហូតដល់យើងជួបគ្នានៅបាទាព្រះយេស៊ូវ

រហូតដល់យើងជួបគ្នា រហូតដល់យើងជួបគ្នា
ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នករហូតដល់យើងជួបគ្នាម្តងទៀត។

308 ឥឡូវនេះចូរយើងក្រោកឈរ។ ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់!...?...ខ្ញុំ...
មែនហើយខ្ញុំនឹងផ្លាស់ប្តូរបន្តិច។ ខ្ញុំជឿថាមិនអីទេ។ (អត់ទោស។)

ជំនឿខ្ញុំមើលទៅទ្រង់
ឱកូនចៀមនៅកាល់រ៉ាវី
ព្រះអង្គសង្គ្រោះ!
ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ ពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន
ដកអំពើបាបរបស់ខ្ញុំចេញ
អូសូមឱ្យខ្ញុំថ្វាយខ្លួន
ទាំងស្រុងទៅទ្រង់!

309 ឥឡូវសូមចាប់ដៃគ្នានៅពេលយើងច្រៀង។

ពេលជីវិតទៅជាងងឹត
ហើយទុក្ខព្រួយនៅជុំវិញខ្ញុំ
សូមធ្វើជាអ្នកដឹកនាំ
ធ្វើឱ្យងងឹតទៅជាថ្ងៃ
ជូតទឹកភ្នែកទុក្ខព្រួយចេញ
ហើយកុំអោយខ្ញុំរង្វេង
ពីទ្រង់ឡើយ។

310 មានអារម្មណ៍ធូរស្រាលហើយ មែនទេ?

នៅលើស្ថាបត្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្ថាបត្រាប។

ឥឡូវនេះនៅលើស្នាបរបស់សត្វព្រាបស
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្នាបព្រាប។

311 នេះជាសារបិទរបស់យើងសម្រាប់យុទ្ធនាការនេះ។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្នាបព្រាប។

312 ឱនក្បាលរបស់យើង។ ពេលកង់រុញចម្រៀងទៅផ្ទះ ខ្ញុំជឿថាវានឹង...អ្នកនឹងឮ
សម្លេងអ្វីៗនៃកង់នៃម៉ាស៊ីន។

នៅលើស្នាបព្រាបស។
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្នាបព្រាប។

[បងប្រុសប្រាណាហាំ ចាប់ផ្តើមបន្ទូល — អេឌ។

...ព្រាប
ព្រះចាត់ក្តីស្រឡាញ់ដ៏បរិសុទ្ធនិងផ្អែមដល់ខ្ញុំ
សញ្ញាពីខាងលើ
នៅលើស្នាបព្រាប។

313 ជាមួយនឹងក្បាលរបស់អ្នកបានឱនចុះ ខ្ញុំនឹងប្រគល់ដល់អ្នក...បងប្រុស លូ
លែន។



នៅលើស្លាបក្រោបស KHM65-1128E

(On The Wings Of A Snow-White Dove)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី28 វិច្ឆិកា 1965 នៅរោងឧបោសថជីវិត ស្រីវឺផត, Louisiana, U.S.A.។ រាល់ ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថតចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2020 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG